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  SOS εκπέμπει ο ΣΑΤΕ για τα έργα και τι8
χρηματοδοτήσεις

Πηγή: ΠΑΤΡΙΣ ΤΗΣ ΚΡΗΤΗΣ Σελ.: 1,13 Ημερομηνία
έκδοσης:

03-07-2024

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

792.03 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΣΑΤΕ

SOS εκπέμπει ο ΣΑΤΕ με επιστολή του 
προς το Υπ. Εθν. Οικονομίας και Οικονομι
κών για τους απλήρωτους λογαριασμούς 
έργων ΠΔΕ και ΕΣΠΑ.

Πρόκειται για πολύ σοβαρό πρόβλημα, 
αφού μεγάλη είναι η αναστάτωση των ερ
γοληπτικών εταιρειών που ενώ έχουν ανα-

δειχθεί ανάδοχοι σε έργα που ανέμεναν να 
συμβασιοποιηθούν πληροφορούνται ότι αί
ρεται η δυνατότητα χρηματοδότησής τους 
με την απένταξη αυτών από το ΕΣΠΑ, επι
σημαίνει ο πρόεδρος κ. Αθουσάκης.

«Με δεδομένο, επισημαίνει, ότι η τραπε
ζική χρηματοδότηση των εταιρειών αυτής

SOS εκπέμπει 
ο ΣΑΤΕ για 
τα έργα και ns 
χρηματοδοτήσει

της κλίμακας είναι ουσιαστικά κλειστή - 
παρά τις περί του αντιθέτου διαβεβαιώσεις 
σε διάφορα fora και ομιλίες τόσο των εκ
προσώπων του τραπεζικού κλάδου όσο και 
της πολιτικής ηγεσίας του Υπουργείου σας- 
ο κίνδυνος τα έργα να διακοπούν οριστικά 
είναι υπαρκτός και όχι θεωρητικός!».
I Σελίδα 13



2

  SOS εκπέμπει ο ΣΑΤΕ για τα έργα και τι8 χρηματοδοτήσεις
Πηγή: ΠΑΤΡΙΣ ΤΗΣ ΚΡΗΤΗΣ Σελ.: 1,13 Ημερομηνία

έκδοσης:
03-07-2024

ΣΑΤΕ: Τινάζονται τα έργα στον αέρα!

Ε
πείγουσα επιστολή έστειλε 
ο ΣΑΤΕ προς το Υπ. Εθν. Οι
κονομίας και Οικονομικών 
με θέμα: «Απλήρωτοι λογα
ριασμοί έργων ΠΔΕ και 
ΕΣΠΑ». Πρόκειται για πολύ σοβαρό 
πρόβλημα αφού μεγάλη είναι η ανα

στάτωση των εργοληπτικών εταιρειών 
που ενώ έχουν αναδειχθεί ανάδοχοι σε 
έργα που ανέμεναν να συμβασιοποι- 
ηθούν, πληροφορούνται ότι αίρεται η 
δυνατότητα χρηματοδότησής τους με 
την απένταξη αυτών από το ΕΣΠΑ!

Με δεδομένο, επισημαίνει, ότι η 
τραπεζική χρηματοδότηση των εται
ρειών αυτής της κλίμακας είναι ουσια
στικά κλειστή - παρά τις περί του αντι
θέτου διαβεβαιώσεις σε διάφορα fora 
και ομιλίες τόσο των εκπροσώπων του 
τραπεζικού κλάδου όσο και της πολιτι
κής ηγεσίας του Υπουργείου σας - ο 
κίνδυνος τα έργα να διακοπούν ορι
στικά είναι υπαρκτός και όχι θεωρητι
κός.

Στην επιστολή που υπογράφουν ο 
πρόεδρος κ.κ. Αθουσάκης και Θεοδω- 
ρόπουλος αναφέρεται:

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σύμφωνα με πολυάριθμες και έντο

νες διαμαρτυρίες από τις εταιρείες- 
μέλη μας, διαπιστώνουμε κατά το χρο
νικό διάστημα των πρόσφατων τριών 
μηνών ότι πολλοί λογαριασμοί έργων 
ΕΣΠΑ παραμένουν απλήρωτοι, ειδικά 
στην περίπτωση έργων μικρού και με
σαίου προϋπολογισμού.

Δυσχερέστερη είναι η κατάσταση 
στα έργα που χρηματοδοτούνται από 
το ΠΔΕ, καθώς το πρόβλημα μη πλη
ρωμής λογαριασμών διαρκεί από την 
προηγούμενη χρονιά.

Από τις συνεχείς διαμαρτυρίες με
λών μας προκύπτει ότι τα εν λόγω έργα 
- με τους απλήρωτους επί σειρά μηνών 
λογαριασμούς - έχουν δημοπρατήσει 
Περιφέρειες και Δήμοι, δηλαδή, έργα 
που κατά τεκμήριο έχουν αναλάβει να 
εκτελέσουν μεσαίες και μικρές εργολη
πτικές εταιρείες, μέλη μας.

Παράλληλα, μεγάλη είναι η αναστά
τωση των εργοληπτικών εταιρειών που 
ενώ έχουν αναδειχθεί ανάδοχοι σε 
έργα που ανέμεναν να συμβασιοποι- 
ηθούν, πληροφορούνται ότι αίρεται η 
δυνατότητα χρηματοδότησής τους με 
την απένταξη αυτών από το ΕΣΠΑ.

Παρόμοια, είναι και η αντίδραση 
των μελών μας όταν διαπιστώνουν

αναντιστοιχία δημόσιων τοποθετή
σεων της πολιτικής ηγεσίαςτου Υπουρ
γείου σας και της πραγματικότητας 
που υφίστανται αναφορικά με την μη 
ένταξη των συνεχιζόμενων έργων στο 
νέο ΕΣΠΑ.

Με δεδομένα ότι:
α) οι εργοληπτικές επιχειρήσεις ήδη 

βρίσκονται σε δεινότατη οικονομική 
θέση λόγω της υπέρογκης αύξησης 
των τιμών των δομικών υλικών, της ερ
γασίας και της ενέργειας, που παρατη
ρούνται συνεχώς τα τελευταία έτη,

β) ακόμη δεν έχουν πληρωθεί τη νό
μιμη αναθεώρηση από το Ιο τρίμηνο 
2022 και εντεύθεν, που θα αποζημίωνε 
για αυτές τις πολύ μεγάλες αυξήσεις 
στο κόστος κατασκευής των έργων,

οι περισσότερες Τεχνικές Εταιρείες 
βρίσκονται - χωρίς δική τους ευθύνη - 
μπροστά στο ενδεχόμενο να μην μπο
ρούν να εκπληρώσουν τις οικονομικές 
υποχρεώσεις που έχουν αναλάβει, να 
αδυνατούν να πληρώσουν τις ασφαλι
στικές εισφορές των εργαζομένων και 
συνεργατών τους καθώς και τις αμοι
βές των προμηθευτών τους κ.ο.κ. δια
κινδυνεύοντας τόσο την ομαλή ροή κα
τασκευής των έργων όσο και τη

βιωσιμότητα των εταιρειών τους.
Με δεδομένο ότι η τραπεζική χρη

ματοδότηση των εταιρειών αυτής της 
κλίμακας είναι ουσιαστικά κλειστή - 
παρά τις περί του αντιθέτου διαβεβαι
ώσεις σε διάφορα fora και ομιλίεςτόσο 
των εκπροσώπων του τραπεζικού κλά
δου όσο και της πολιτικής ηγεσίαςτου 
Υπουργείου σας - ο κίνδυνος τα έργα 
να διακοπούν οριστικά είναι υπαρκτός 
και όχι θεωρητικός.

Σημειώνουμε ιδιαιτέρως ότι οι εται- 
ρείες-μέλη μας ουδέποτε ενημερώθη
καν ότι δεν θα πληρωθούν σύμφωνα 
με τα εγκεκριμένα χρονοδιαγράμματα 
των έργων και κατά συνέπεια αδυνα
τούν εκ των υστέρων να ενσωματώ
σουν στον επιχειρηματικό τους σχεδία
σμά ένα τέτοιο ενδεχόμενο.

Παρακαλούμε για την άμεση και 
οριστική επίλυση του οξύτατου προ
βλήματος και τη δυνατότητα συνάντη
σής μας για την καλύτερη ενημέρωσή 
μας.

Με τιμή,
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

ΖΑΧΑΡΙΑΣ ΑΘΟΥΣΑΚΗΣ 
Ο ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΘΕΟΔΩΡΟΠΟΥΛΟΣ
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  Στάση πληρωμών σε εξόφληση έργων
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 19 Ημερομηνία

έκδοσης:
03-07-2024

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

580.18 cm² Κυκλοφορία: 4750

Θέματα: ΣΑΤΕ

Σχάση πληρωμών 
σε εξόφληση έργων

Ανακοίνωση-ανοιχτή επιστολή διαμαρτυρίας του Πανελληνίου 
Συνδέσμου Τεχνικών Εταιρειών προς τον υπουργό Εθνικής Οικονομίας και 
τον γενικό γραμματέα Δημοσίων Επενδύσεων και ΕΣΠΑ για απλήρωτους 
λογαριασμούς έργων που χρηματοδοτούνται από ΕΣΠΑ και ΠΔΕ

Ο γενικοί γραμματεαί Δημοσίων Επενδύσεων και ΕΣΠΑ, Δ. Σκάδκοί, και ο υπουργοί Εθνικήί Οικονομία!, Ν. Παπαθανάσηί

► Του ΣΤΕΡΓΙΟΥ ΖΙΑΜΠΑΚΑ

ολλαπλούς κινδύ
νους για τη βιωσιμό
τητα εργοληπτικών 
εταιρειών και την 
εργασιακή ασφάλεια 
των εργαζομένων 
τους αναδεικνΰει 
επείγουσα ανακοί

νωση του Πανελληνίου Συνδέσμου 
Τεχνικών Εταιρειών (ΣΑΤΕ) προς 
τον υπουργό Εθνικής Οικονομίας, 
Ν. Παπαθανάση, και τον γενικό 
γραμματέα Δημοσίων Επενδύσε
ων και ΕΣΠΑ, Δ. Σκάλκο. Με μια 
ανακοίνωση εν είδει ανοιχτής επι
στολής, ο Σύνδεσμος μιλά για ένα 
«οξύτατο πρόβλημα» που έχει δη- 
μιουργηθεί το τελευταίο τρίμηνο 
και έχει να κάνει με απλήρωτους 
λογαριασμούς έργων που χρηματο
δοτούνται από πόρους του ΕΣΠΑ 
και του Προγράμματος Δημοσίων 
Επενδύσεων (ΠΔΕ). Σύμφωνα με 
εκπροσώπους του ΣΑΤΕ, για τους 
μήνες Απρίλιο, Μάιο και Ιούνιο δεν 
έχουν πληρωθεί πολλά έργα, «ειδικά 
στην περίπτωση έργων μικρού και 
μεσαίου προϋπολογισμού», με απο
τέλεσμα «πολυάριθμες και έντονες 
διαμαρτυρίες» εταιρειών-μελών του 
Συνδέσμου.

Το πρόβλημα, όπως εξηγούν εκ
πρόσωποι του ΣΑΤΕ, πηγάζει από 
τη μη ομαλή μετάβαση από το παλιό 
ΕΣΠΑ στο νέο, δηλαδή την ομαλή 
επανένταξη έργων ανάμεσα στα 
δύο διαδοχικά χρηματοδοτικά εργα
λεία. Πρόκειται κυρίως για έργα που 
έχουν δημοπρατήσει Περιφέρειες 
και Δήμοι, «έργα που κατά τεκμή
ριο έχουν αναλάβει να εκτελέσουν 
μεσαίες και μικρές εργοληπτικές 
εταιρείες-μέλη μας», εξηγεί στην 
ανακοίνωσή του ο ΣΑΤΕ. Πρόκειται 
για έργα που -μεταξύ πολλών άλ
λων- έχουν να κάνουν με αστικές 
αναπλάσεις, έργα οδοποιίας, έργα

ύδρευσης, λιμενικά έργα. Μάλιστα, 
ο ΣΑΤΕ περιγράφει «δυσχερέστε
ρη κατάσταση» σχετικά με τα έργα 
που χρηματοδοτούνται με πόρους 
του ΠΔΕ - στη συγκεκριμένη περί
πτωση «το πρόβλημα μη πληρωμής 
λογαριασμών διαρκεί από την προη
γούμενη χρονιά». Εκπρόσωποι των 
εργοληπτικών εταιρειών δεν έχουν 
λάβει επίσημες εξηγήσεις σχετικά 
με τη μη πληρωμή πόρων του ΠΔΕ.

Αρνητικό «σπιράλ»
Τα αποτελέσματα της παραπά

νω κατάστασης, σύμφωνα με τον

ΣΑΤΕ, είναι τα εξής:
• Αρχικά προκαλείται μεγάλη ανα
στάτωση σε αναδόχους έργου που 
ανέμεναν να συμβασιοποιηθούν 
και μαθαίνουν εκ των υστέρων ότι 
αίρεται η δυνατότητα χρηματοδό
τησης των έργων με απένταξή τους 
από το ΕΣΠΑ.
• Επίσης, ανάδοχοι έργων που 
έχουν δημοπρατηθεί δεν σπεύ
δουν να υπογράφουν τις σχετικές 
συμβάσεις και αποσύρονται από τα 
έργα ή σκέφτονται να αποσυρθούν.
• Εργοληπτικές επιχειρήσεις που 
-σύμφωνα με τον ΣΑΤΕ- βρίσκο

νται «ήδη σε δεινότατη οικονομική 
θέση λόγω της υπέρογκης αύξησης 
των τιμών των δομικών υλικών, 
της εργασίας και της ενέργειας» 
και δεν έχουν ακόμη πληρωθεί 
νόμιμες αναθεωρήσεις του 2022, 
βρίσκονται μπροστά στον κίνδυνο 
να μην μπορούν να πληρώσουν 
οικονομικές υποχρεώσεις.
• Ανάμεσα στις παραπάνω υπο
χρεώσεις συμπεριλαμβάνεται και 
η εξόφληση προμηθευτών. Συμπε- 
ραίνεται, επομένως, ότι ελλοχεύει ο 
κίνδυνος ενός αρνητικού «σπιράλ» 
που θα συμπαρασύρει και εταιρεί

ες εκτός του εργοληπτικού κλάδου. 
• Οι οικονομικές αδυναμίες των 
εργοληπτικών επιχειρήσεων -προ
φανώς- επηρεάζουν και τις κατα
βολές ασφαλιστικών εισφορών των 
εργαζομένων τους (και λοιπών συ
νεργατών τους).

Ο ΣΑΤΕ προειδοποιεί ότι ο 
«κίνδυνος τα έργα να διακοπούν 
οριστικά είναι υπαρκτός και όχι 
θεωρητικός». Και αυτό υπό το δε
δομένο ότι «η τραπεζική χρηματο
δότηση των εταιρειών αυτής της 
κλίμακας είναι ουσιαστικά κλειστή 
- παρά τις περί του αντιθέτου δι
αβεβαιώσεις σε διάφορα fora και 
ομιλίες τόσο των εκπροσώπων του 
τραπεζικού κλάδου όσο και της 
πολιτικής ηγεσίας του υπουργεί
ου [σ.σ. Εθνικής Οικονομίας] σας», 
όπως αναφέρεται με μια αιχμή με 
πολιτική χροιά. Μάλιστα, σε συ
νομιλητές τους εκπρόσωποι των 
μικρομεσαίων εργοληπτικών επι
χειρήσεων επισημαίνουν ότι ανά
λογα προβλήματα στις μεταβατικές 
περιόδους του ΕΣΠΑ δεν είχαν λά
βει χώρα το 2017...

^ Ο ΣΑΤΕ ζητά άμεση και οριστι- 
| κή επίλυση των προβλημάτων με 
§ το ΕΣΠΑ και το ΠΔΕ και διεκδικεί 
3 συνάντηση με τον υπουργό Εθνι

κής Οικονομίας και τον γενικό 
γραμματέα Δημοσίων Επενδύ
σεων. «Ευελπιστούμε ότι το αρ
μόδιο υπουργείο για αυτά τα συ
νεχιζόμενα έργα θα καταλάβει το 
πρόβλημα που έχει δημιουργηθεί 
την τρέχουσα χρονιά μεταβίβασης 
από το παλιό ΕΣΠΑ στο νέο και θα 
επιταχύνει τις διαδικασίες, διότι 
οι απλήρωτοι λογαριασμοί ΕΣΠΑ 
οδηγούν τις εργοληπτικές εταιρεί
ες και επιχειρήσεις σε μη βιώσιμες 
καταστάσεις. Κινδυνεύουν με δι
ακοπή και μη ολοκλήρωση πολλά 
έργα», προειδοποιεί μέσω της «Εφ. 
Συν.» ο πρόεδρος του ΣΑΤΕ, Ζαχ. 
Αθουσάκης.
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  Ο Παπαθανάσης έχει αφήσει απλήρωτες ns Τεχνικές
Εταιρείες! Κίνδυνος για τα έργα

Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 6 Ημερομηνία
έκδοσης:

03-07-2024

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

160.76 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΣΑΤΕ

0 Παπαθανάση 
έχει αφήσει 
απλήρωτεε ns 
Τεχνικέ$ Eiaipeies!
Kiv6uvos 
για τα έργα
Δραματική επιστολή για την οικονο
μική κατάσταση στην οποία έχουν πε- 
ριέλθει μικρέε και μεσαίεε εργολη- 
πτικέε εταιρείεε από tous χειρισμούε 
τηε κυβέρνησηε απέστειλε στον ανα
πληρωτή υπουργό Οικονομικών, 
Νίκο Παπαθανάση, ο ΣΑΤΕ (Πανελ- 
λήνιοε Σύνδεσμοε Τ εχνικών Εταιρει- 
ών).Όπωε σημειώνουν στην επιστολή 
tous npos τον αναπληρωτή υπουργό 
Οικονομικών «σύμφωνα με πολυά- 
ριθμεε και έντονεε διαμαρτυρίεε από 
tis εταιρείεε-μέλη μαε, διαπιστώνου
με κατά το χρονικό διάστημα των πρό
σφατων τριών μηνών ότι πολλοί λο
γαριασμοί έργων ΕΣΠΑ παραμένουν 
απλήρωτοι, ειδικά στην περίπτωση 
έργων μικρού και μεσαίου προϋπολο
γισμού. Δυσχερέστερη είναι π κατάστα
ση στα έργα που χρηματοδοτούνται από 
το ΠΔΕ (Πρόγραμμα Δημοσίων Επεν
δύσεων), καθώε το πρόβλημα μη πλη- 
ρωμήε λογαριασμών διαρκεί από την 
προηγούμενη χρονιά». Ο ΣΑΤΕ κρού
ει τον κώδωνα του κινδύνου καθώε 
όπωε αναφέρει στην επιστολή προε 
τον Νίκο Παπαθανάση «οι περισσότε- 
ρεε Τεχνικέε Εταιρείεε βρίσκονται - 
χωρίε δική τουε ευθύνη - μπροστά στο 
ενδεχόμενο να μην μπορούν να εκπλη
ρώσουν τιε οικονομικέε υποχρεώσειε 
που έχουν αναλάβει, να αδυνατούν να 
πληρώσουν τιε ασφαλιστικέε εισφο- 
ρέε των εργαζομένων και συνεργα
τών τουε καθώε και τιε αμοιβέε των 
προμηθευτών τουε κ.ο.κ. διακινδυνεύ- 
ονταε τόσο τπν ομαλή ροή κατασκευ- 
ήε των έργων όοο και τη βιωσιμότητα 
των εταιρειών τουε». 0 ΣΑΤΕ καταλο
γίζει στον αναπληρωτή υπουργό Οικο
νομικών «αναντιστοιχία δημόσιων το
ποθετήσεων τηε πολιτικήε ηγεσίαε του 
υπουργείου σαε και τηε πραγματικότη- 
ταε που υφίστανται αναφορικά με την 
μη ένταξη των συνεχιζόμενων έργων 
στο νέο ΕΣΠΑ»!
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  Σε αδιέξοδο οι εργολήπτες
Πηγή: ΓΝΩΜΗ ΤΗΣ ΠΑΤΡΑΣ Σελ.: 1,9 Ημερομηνία

έκδοσης:
03-07-2024

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

825.89 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΣΑΤΕ

Αθέτηση πληρωμών μετά το "πάγωμα" στις εκταμιεύσεις

Σε αδιέξοδο
εκατοντάδες εργολήπτες

Σοβαρά προβλήματα για έργα που εκτελούνται για λογαριασμό δήμων και περιφερειών, η περίπτωση της Πάτρας
.9
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  Σε αδιέξοδο οι εργολήπτες
Πηγή: ΓΝΩΜΗ ΤΗΣ ΠΑΤΡΑΣ Σελ.: 1,9 Ημερομηνία

έκδοσης:
03-07-2024

Σε αδιέξοδο 
οι εργολήπτες
Αθέτηση πληρωμών τεχνικών εταιρειών μετά το "πάγωμα" στις εκταμιεύσεις για έργα 
που εκτελούνται για λογαριασμό δήμων και περιφερειών

Σύμφωνα με πληροφορίες, στην πλειοψηφώ των έργων του ΕΣΠΑ και του Ταμείου Ανάκαμψης, οι λογαριασμοί έχουν προ-

Σ
οβαρά προβλήματα στην υλοποίηση έρ
γων με δικαιούχους φορείς της αυτο
διοίκησης και την απορρόφηση των 
πόρων του ΕΣΠΑ και του Ταμείου Ανάκαμ

ψης έχει προκαλέσει η άτυπη "στάση πλη
ρωμών" που έχει κηρύξει το δημόσιο, όπως 
καταγγέλλουν τεχνικές εταιρείες.
Τις έντονες διαμαρτυρίες από μέλη για το γε
γονός, όπως αναφέρει, ότι κατά το χρονικό 
διάστημα των τελευταίων τριών μηνών πολ
λοί λογαριασμοί έργων μικρού και μεσαίου 
προϋπολογισμού ΕΣΠΑ παραμένουν απλή
ρωτοι. μεταφέρει ο Πανελλήνιος Σύλλογος 
Τεχνικών Εταιρειών (Σ.Α.ΤΕ.) σε επιστολή της 
προς τους Νίκο Παπαθανάση, Αναπλ,Υπουργό 
Εθν. Οικονομίας Οικονομικών και Δημήτρη 
Σκάλκο, γενικό γραμματέα Δημοσίων Επεν
δύσεων και ΕΣΠΑ.
Η επιστολή αφορά το θέμα με τους απλήρω
τους λογαριασμούς έργων των Περιφερει
ακών Επιχειρησιακών Προγραμμάτων (ΠΕΠ) 
και ΕΣΠΑ. Σύμφωνα με πληροφορίες, στην 
πλειοψηφία των έργων του ΕΣΠΑ και του Τα
μείου Ανάκαμψης που. ούτως ή άλλως, δεν 
πληρώνονται στην ώρα τους, οι λογαριασμοί 
έχουν "παγώσει".
"Το πρόβλημα διαρκεί από την προηγούμενη 
χρονιά. Από τις διαμαρτυρίες μελών μας προ
κύπτει ότι τα εν λόγω έργα έχουν δημοπρα- 
τήσει περιφέρειες και δήμοι. Παράλληλα, με
γάλη είναι η αναστάτωση των εργοληπτικών 
εταιρειών που ενώ έχουν αναδειχθεί ανάδο- 
χοι σε έργα που ανέμεναν να συμβασιοποι- 
ηθούν πληροφορούνται ότι αίρεται η δυνα
τότητα χρηματοδότησής τους με την απέν- 
ταξη αυτών από το ΕΣΠΑ" αναφέρεται στην 
επιστολή η οποία καταλήγει: "Οι περισσότε
ρες Τεχνικές Εταιρείες βρίσκονται μπροστά στο 
ενδεχόμενο να μην μπορούν να εκπληρώ
σουν τις οικονομικές υποχρεώσεις που έχουν 
αναλάβει. να αδυνατούν να πληρώσουν τις 
ασφαλιστικές εισφορές των εργαζομένων και 
συνεργατών τους καθώς και τις αμοιβές των 
προμηθευτών, διακινδυνεύοντας τόσο την

σωρινα παγώσει

ομαλή ροή κατασκευής των έργων όσο και 
τη βιωσιμότητα των εταιρειών τους.
Με δεδομένο ότι η τραπεζική χρηματοδό
τηση των εταιρειών αυτής της κλίμακας εί
ναι ουσιαστικά κλειστή, ο κίνδυνος τα έργα 
να διακοπούν οριστικά είναι υπαρκτός και όχι 
θεωρητικός. Σημειώνουμε ιδιαιτέρως ότι οι 
εταιρείες-μέλη μας ουδέποτε ενημερώθη
καν ότι δεν θα πληρωθούν σύμφωνα με τα 
εγκεκριμένα χρονοδιαγράμματα των έργων 
και κατά συνέπεια αδυνατούν εκ των υστέρων 
να ενσωματώσουν στον επιχειρηματικό τους 
σχεδίασμά ένα τέτοιο ενδεχόμενο". 
Πρόσφατη μελέτη του ΙΟΒΕ, η χώρα μας εί
ναι από τους ουραγούς στην Ευρώπη ως προς 
τις έγκαιρες πληρωμές, καθώς μόλις μία στις 
τέσσερις πραγματοποιείται εμπρόθεσμα. 
Κατά την πρόσφατη γενική συνέλευση του 
ΣΤΕΑΤ (Σύνδεσμος Τεχνικών Εταιριών Ανω-

τέρων Τάξεων), οι εταιρείες ζητούν λύση στο 
«αγκάθι» των καθυστερήσεων στις πληρω
μές του δημοσίου, επικαιροποίηση προϋπο
λογισμών για όλα τα προς δημοπράτηση έργα 
και ενεργοποίηση των προτύπων προτάσεων. 
Σε πρόσφατη παρέμβασή της η Πανελλήνια 
Ένωση Συνδέσμων Εργοληπτών Δημοσίων 
Έργων (ΠΕΣΕΔΕ) ζητά να εφαρμοστεί η Οδη
γία 2011/7/2011 της ΕΕ περί έγκαιρης πλη
ρωμής των υποχρεώσεων του Δημοσίου που 
απορρέουν από την εκτέλεση των έργων, επι- 
σημαίνοντας ότι "είναι αδύνατο να ολοκλη
ρωθούν τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης, του 
ΕΣΠΑ και του Προγράμματος Δημοσίων Επεν
δύσεων χωρίς να υπάρχει τάξη και συνέπεια 
στις πληρωμές τους" και επίσης ότι "η Πολι
τεία οφείλει πρώτη αυτή η ίδια να τηρεί τις 
συμβατικές οικονομικές υποχρεώσεις της 
απέναντι στις επιχειρήσεις".
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Ο ΣΑΤΕ καταγγέλλει: Επί τρεις μήνες υπάρχει
στάση πληρωμών από δήμους και Περιφέρειες
στην εξόφληση έργων

Επιστολή διαμαρτυρίας στο υπουργείο
Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών και τον
αναπληρωτή υπουργό Νίκο Παπαθανάση
απέστειλε ο Πανελλήνιος Σύνδεσμος
Τεχνικών Εταιριών ( ). Ο 
διαμαρτύρεται για στάση πληρωμών τους
τελευταίους τρεις μήνες, στους
λογαριασμούς των έργων τόσο του ΕΣΠΑ

όσο και του Προγράμματος Δημοσίων Επενδύσεων από δήμους και
Περιφέρειες, τονίζοντας ότι τα συγκεκριμένα έργα κατά τεκμήριο έχουν
αναλάβει να εκτελέσουν μεσαίες και μικρές εργοληπτικές εταιρείες, με
αποτέλεσμα να απειλείται η βιωσιημότητά τους. Η επιστολή έχει ως εξής:
Θέμα: Απλήρωτοι λογαριασμοί έργων ΠΔΕ και ΕΣΠΑ Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σύμφωνα με πολυάριθμες και έντονες διαμαρτυρίες από τις εταιρείες–μέλη
μας, διαπιστώνουμε κατά το χρονικό διάστημα των πρόσφατων τριών μηνών
ότι πολλοί λογαριασμοί έργων ΕΣΠΑ παραμένουν απλήρωτοι, ειδικά στην
περίπτωση έργων μικρού και μεσαίου προϋπολογισμού. Δυσχερέστερη είναι
η κατάσταση στα έργα που χρηματοδοτούνται από το ΠΔΕ, καθώς το
πρόβλημα μη πληρωμής λογαριασμών διαρκεί από την προηγούμενη χρονιά.
Από τις συνεχείς διαμαρτυρίες μελών μας προκύπτει ότι τα εν λόγω έργα – με
τους απλήρωτους επί σειρά μηνών λογαριασμούς – έχουν δημοπρατήσει
Περιφέρειες και Δήμοι, δηλαδή, έργα που κατά τεκμήριο έχουν αναλάβει να
εκτελέσουν μεσαίες και μικρές εργοληπτικές εταιρείες, μέλη μας. Παράλληλα,
μεγάλη είναι η αναστάτωση των εργοληπτικών εταιρειών που ενώ έχουν
αναδειχθεί ανάδοχοι σε έργα που ανέμεναν να συμβασιοποιηθούν
πληροφορούνται ότι αίρεται η δυνατότητα χρηματοδότησής τους με την
απένταξη αυτών από το ΕΣΠΑ. Παρόμοια, είναι και η αντίδραση των μελών
μας όταν διαπιστώνουν αναντιστοιχία δημόσιων τοποθετήσεων της πολιτικής
ηγεσίας του Υπουργείου σας και της πραγματικότητας που υφίστανται
αναφορικά με την μη ένταξη των συνεχιζόμενων έργων στο νέο ΕΣΠΑ. Με
δεδομένα ότι: α) οι εργοληπτικές επιχειρήσεις ήδη βρίσκονται σε δεινότατη
οικονομική θέση λόγω της υπέρογκης αύξησης των τιμών των δομικών
υλικών, της εργασίας και της ενέργειας, που παρατηρούνται συνεχώς τα
τελευταία έτη, β) ακόμη δεν έχουν πληρωθεί τη νόμιμη αναθεώρηση από το
1ο τρίμηνο 2022 και εντεύθεν, που θα αποζημίωνε για αυτές τις πολύ
μεγάλες αυξήσεις στο κόστος  των έργων, οι περισσότερες
Τεχνικές Εταιρείες βρίσκονται – χωρίς δική τους ευθύνη – μπροστά στο
ενδεχόμενο να μην μπορούν να εκπληρώσουν τις οικονομικές υποχρεώσεις
που έχουν αναλάβει, να αδυνατούν να πληρώσουν τις ασφαλιστικές εισφορές
των εργαζομένων και συνεργατών τους καθώς και τις αμοιβές των
προμηθευτών τους κ.ο.κ. διακινδυνεύοντας τόσο την ομαλή ροή 

ΣΑΤΕ ΣΑΤΕ

κατασκευής

κατασκευής
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των έργων όσο και τη βιωσιμότητα των εταιρειών τους. Με δεδομένο ότι η
τραπεζική χρηματοδότηση των εταιρειών αυτής της κλίμακας είναι ουσιαστικά
κλειστή – παρά τις περί του αντιθέτου διαβεβαιώσεις σε διάφορα fora και
ομιλίες τόσο των εκπροσώπων του τραπεζικού κλάδου όσο και της πολιτικής
ηγεσίας του Υπουργείου σας – ο κίνδυνος τα έργα να διακοπούν οριστικά
είναι υπαρκτός και όχι θεωρητικός. Σημειώνουμε ιδιαιτέρως ότι οι εταιρείες-
μέλη μας ουδέποτε ενημερώθηκαν ότι δεν θα πληρωθούν σύμφωνα με τα
εγκεκριμένα χρονοδιαγράμματα των έργων και κατά συνέπεια αδυνατούν εκ
των υστέρων να ενσωματώσουν στον επιχειρηματικό τους σχεδιασμό ένα
τέτοιο ενδεχόμενο. Παρακαλούμε για την άμεση και οριστική επίλυση του
οξύτατου προβλήματος και τη δυνατότητα συνάντησής μας για την καλύτερη
ενημέρωσή μας».
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Κρούει τον κώδωνα του κινδύνου ο ΣΑΤΕ, καθώς
παραμένουν απλήρωτοι λογαριασμοί έργων ΠΔΕ
και ΕΣΠΑ

Επιστολή προς τον αν. υπουργό Εθνικής
Οικονομίας και Οικονομικών, Νίκο
Παπαθανάση, απέστειλε ο 

   ( ),
επισημαίνοντας ότι πολλοί λογαριασμοί
έργων ΠΔΕ και ΕΣΠΑ παραμένουν
απλήρωτοι. Μάλιστα, ο  τονίζει ότι «ο
κίνδυνος τα έργα να διακοπούν οριστικά
είναι υπαρκτός και όχι θεωρητικός», και

παράλληλα αναφέρει ότι οι εταιρείες ουδέποτε ενημερώθηκαν ότι δεν θα
πληρωθούν σύμφωνα με τα εγκεκριμένα χρονοδιαγράμματα των έργων.
Κατά συνέπεια, αδυνατούν εκ των υστέρων να ενσωματώσουν στον
επιχειρηματικό τους σχεδιασμό ένα τέτοιο ενδεχόμενο. Το περιεχόμενο της
επιστολής Αξιότιμε κε Υπουργέ, Σύμφωνα με πολυάριθμες και έντονες
διαμαρτυρίες από τις εταιρείες – μέλη μας, διαπιστώνουμε κατά το χρονικό
διάστημα των πρόσφατων τριών μηνών ότι πολλοί λογαριασμοί έργων ΕΣΠΑ
παραμένουν απλήρωτοι, ειδικά στην περίπτωση έργων μικρού και μεσαίου
προϋπολογισμού. Δυσχερέστερη είναι η κατάσταση στα έργα που
χρηματοδοτούνται από το ΠΔΕ, καθώς το πρόβλημα μη πληρωμής
λογαριασμών διαρκεί από την προηγούμενη χρονιά. Από τις συνεχείς
διαμαρτυρίες μελών μας προκύπτει ότι τα εν λόγω έργα -με τους απλήρωτους
επί σειρά μηνών λογαριασμούς- έχουν δημοπρατήσει Περιφέρειες και Δήμοι,
δηλαδή, έργα που κατά τεκμήριο έχουν αναλάβει να εκτελέσουν μεσαίες και
μικρές εργοληπτικές εταιρείες, μέλη μας. Παράλληλα, μεγάλη είναι η
αναστάτωση των εργοληπτικών εταιρειών που ενώ έχουν αναδειχθεί
ανάδοχοι σε έργα που ανέμεναν να συμβασιοποιηθούν πληροφορούνται ότι
αίρεται η δυνατότητα χρηματοδότησής τους με την απένταξη αυτών από το
ΕΣΠΑ. Παρόμοια, είναι και η αντίδραση των μελών μας όταν διαπιστώνουν
αναντιστοιχία δημόσιων τοποθετήσεων της πολιτικής ηγεσίας του υπουργείου
σας και της πραγματικότητας που υφίστανται αναφορικά με την μη ένταξη
των συνεχιζόμενων έργων στο νέο ΕΣΠΑ. Με δεδομένα ότι: α) οι
εργοληπτικές επιχειρήσεις ήδη βρίσκονται σε δεινότατη οικονομική θέση
λόγω της υπέρογκης αύξησης των τιμών των δομικών υλικών, της εργασίας
και της ενέργειας, που παρατηρούνται συνεχώς τα τελευταία έτη, β) ακόμη
δεν έχουν πληρωθεί τη νόμιμη αναθεώρηση από το 1ο τρίμηνο 2022 και
εντεύθεν, που θα αποζημίωνε για αυτές τις πολύ μεγάλες αυξήσεις στο
κόστος  των έργων, οι περισσότερες Τεχνικές Εταιρείες
βρίσκονται -χωρίς δική τους ευθύνη- μπροστά στο ενδεχόμενο να μην
μπορούν να εκπληρώσουν τις οικονομικές υποχρεώσεις που έχουν αναλάβει,
να αδυνατούν να πληρώσουν τις ασφαλιστικές εισφορές των εργαζομένων
και συνεργατών τους καθώς και τις αμοιβές των προμηθευτών τους κ.ο.κ.

Πανελλήνιος
Σύνδεσμος Τεχνικός Εταιρειών ΣΑΤΕ

ΣΑΤΕ

κατασκευής
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διακινδυνεύοντας τόσο την ομαλή ροή  των έργων όσο και τη
βιωσιμότητα των εταιρειών τους. Με δεδομένο ότι η τραπεζική
χρηματοδότηση των εταιρειών αυτής της κλίμακας είναι ουσιαστικά κλειστή
-παρά τις περί του αντιθέτου διαβεβαιώσεις σε διάφορα fora και ομιλίες τόσο
των εκπροσώπων του τραπεζικού κλάδου όσο και της πολιτικής ηγεσίας του
υπουργείου σας- ο κίνδυνος τα έργα να διακοπούν οριστικά είναι υπαρκτός
και όχι θεωρητικός. Σημειώνουμε ιδιαιτέρως ότι οι εταιρείες – μέλη μας
ουδέποτε ενημερώθηκαν ότι δεν θα πληρωθούν σύμφωνα με τα εγκεκριμένα
χρονοδιαγράμματα των έργων και κατά συνέπεια αδυνατούν εκ των υστέρων
να ενσωματώσουν στον επιχειρηματικό τους σχεδιασμό ένα τέτοιο
ενδεχόμενο. Παρακαλούμε για την άμεση και οριστική επίλυση του οξύτατου
προβλήματος και τη δυνατότητα συνάντησής μας για την καλύτερη
ενημέρωσή μας. Ακολουθήστε μας στο επίσημο κανάλι του «m» στο Youtube
Ακολουθήστε μας στο επίσημο κανάλι του «m» στο Linkedin

κατασκευής
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Στάση πληρωμών από ΕΣΠΑ και ΠΔΕ στα μικρά και
μεσαία έργα

Με επιστολή της προς το υπουργείο Εθνικής
Οικονομίας και Οικονομικών, η διοίκηση του
Συνδέσμου Ανωνύμων Τεχνικών Εταιριών (

) αντιδρά στο γεγονός ότι έχουν
σταματήσει οι πληρωμές από το ΕΣΠΑ και
το Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων για
ολοκληρωμένα, εν εξελίξει και νέα έργα με

αποτέλεσμα να απειλείται η πορεία των έργων και η βιωσιμότητα πολλών,
ιδίως μικρών και μεσαίων εργοληπτικών, εταιριών και ζητά επείγουσα λύση.
Στην επιστολή του , που υπογράφουν ο πρόεδρος 

 και ο γενικός γραμματέας Βασίλειος Θεοδωρόπουλος, με θέμα:
«Απλήρωτοι λογαριασμοί έργων ΠΔΕ και ΕΣΠΑ», η οποία απευθύνεται προς
τον υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών Κωστή Χατζηδάκη και
κοινοποιείται στον Γενικό Γραμματέα Δημοσίων Επενδύσεων και ΕΣΠΑ
Δημήτρη Σκάλκο σημειώνονται τα ακόλουθα: -«Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σύμφωνα με πολυάριθμες και έντονες διαμαρτυρίες από τις εταιρείες – μέλη
μας, διαπιστώνουμε κατά το χρονικό διάστημα των πρόσφατων τριών μηνών
ότι πολλοί λογαριασμοί έργων ΕΣΠΑ παραμένουν απλήρωτοι, ειδικά στην
περίπτωση έργων μικρού και μεσαίου προϋπολογισμού. Δυσχερέστερη είναι
η κατάσταση στα έργα που χρηματοδοτούνται από το ΠΔΕ, καθώς το
πρόβλημα μη πληρωμής λογαριασμών διαρκεί από την προηγούμενη χρονιά.
Από τις συνεχείς διαμαρτυρίες μελών μας προκύπτει ότι τα εν λόγω έργα – με
τους απλήρωτους επί σειρά μηνών λογαριασμούς – έχουν δημοπρατήσει
Περιφέρειες και Δήμοι, δηλαδή, έργα που κατά τεκμήριο έχουν αναλάβει να
εκτελέσουν μεσαίες και μικρές εργοληπτικές εταιρείες, μέλη μας. Παράλληλα,
μεγάλη είναι η αναστάτωση των εργοληπτικών εταιρειών, που ενώ έχουν
αναδειχθεί ανάδοχοι σε έργα που ανέμεναν να συμβασιοποιηθούν
πληροφορούνται ότι αίρεται η δυνατότητα χρηματοδότησής τους με την
απένταξη αυτών από το ΕΣΠΑ. Παρόμοια, είναι και η αντίδραση των μελών
μας όταν διαπιστώνουν αναντιστοιχία δημόσιων τοποθετήσεων της πολιτικής
ηγεσίας του Υπουργείου σας και της πραγματικότητας που υφίστανται
αναφορικά με την μη ένταξη των συνεχιζόμενων έργων στο νέο ΕΣΠΑ. Με
δεδομένα ότι: α) οι εργοληπτικές επιχειρήσεις ήδη βρίσκονται σε δεινότατη
οικονομική θέση λόγω της υπέρογκης αύξησης των τιμών των δομικών
υλικών, της εργασίας και της ενέργειας, που παρατηρούνται συνεχώς τα
τελευταία έτη, β) ακόμη δεν έχουν πληρωθεί τη νόμιμη αναθεώρηση από το
1ο τρίμηνο 2022 και εντεύθεν, που θα αποζημίωνε για αυτές τις πολύ
μεγάλες αυξήσεις στο κόστος  των έργων, γ) οι περισσότερες
Τεχνικές Εταιρείες βρίσκονται – χωρίς δική τους ευθύνη – μπροστά στο
ενδεχόμενο να μην μπορούν να εκπληρώσουν τις οικονομικές υποχρεώσεις
που έχουν αναλάβει, να αδυνατούν να πληρώσουν τις ασφαλιστικές εισφορές
των εργαζομένων και συνεργατών τους καθώς και τις αμοιβές των

ΣΑΤΕ

ΣΑΤΕ Ζαχαρίας
Αθουσάκης

κατασκευής
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προμηθευτών τους κ.ο.κ. διακινδυνεύοντας τόσο την ομαλή ροή 
των έργων όσο και τη βιωσιμότητα των εταιρειών τους. Με δεδομένο ότι η
τραπεζική χρηματοδότηση των εταιρειών αυτής της κλίμακας είναι ουσιαστικά
κλειστή – παρά τις περί του αντιθέτου διαβεβαιώσεις σε διάφορα fora και
ομιλίες τόσο των εκπροσώπων του τραπεζικού κλάδου όσο και της πολιτικής
ηγεσίας του Υπουργείου σας – ο κίνδυνος τα έργα να διακοπούν οριστικά
είναι υπαρκτός και όχι θεωρητικός. Σημειώνουμε ιδιαιτέρως ότι οι εταιρείες-
μέλη μας ουδέποτε ενημερώθηκαν ότι δεν θα πληρωθούν σύμφωνα με τα
εγκεκριμένα χρονοδιαγράμματα των έργων και κατά συνέπεια αδυνατούν εκ
των υστέρων να ενσωματώσουν στον επιχειρηματικό τους σχεδιασμό ένα
τέτοιο ενδεχόμενο. Παρακαλούμε για την άμεση και οριστική επίλυση του
οξύτατου προβλήματος και τη δυνατότητα συνάντησής μας για την καλύτερη
ενημέρωσή μας».

κατασκευής
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ΣΑΤΕ: Έντονες αντιδράσεις για τρίμηνη στάση
πληρωμών των τεχνικών εταιρειών

Με επιστολή προς το υπουργείο Εθνικής
Οικονομίας και τον αναπληρωτή υπουργό Ν.
Παπαθανάση διαμαρτυρήθηκε ο
Πανελλήνιος Σύνδεσμος Τεχνικών Εταιριών.
- Advertisement - Συγκεκριμένα, η
διαμαρτυρία είχε να κάνει με την
καθυστερημένη πληρωμή οφειλών σε
ετειρείες- μέλη του, τους τελευταίους τρεις
μήνες, κυρίως για έργα μικρού και μεσαίου
προϋπολογισμού τόσο του ΕΣΠΑ όσο και
του Προγράμματος Δημοσίων Επενδύσεων.

Τέλος, ζήτησαν την άμεση και οριστική επίλυση των οικονομικών διαφορών
και τη δυνατότητα συνάντησής για την καλύτερη ενημέρωσή τους. -
Advertisement - Ακολουθεί ολόκληρη η επιστολή: Θέμα: Απλήρωτοι
λογαριασμοί έργων ΠΔΕ και ΕΣΠΑ Αξιότιμε κε Υπουργέ, Σύμφωνα με
πολυάριθμες και έντονες διαμαρτυρίες από τις εταιρείες–μέλη μας,
διαπιστώνουμε κατά το χρονικό διάστημα των πρόσφατων τριών μηνών ότι
πολλοί λογαριασμοί έργων ΕΣΠΑ παραμένουν απλήρωτοι, ειδικά στην
περίπτωση έργων μικρού και μεσαίου προϋπολογισμού. Δυσχερέστερη είναι
η κατάσταση στα έργα που χρηματοδοτούνται από το ΠΔΕ, καθώς το
πρόβλημα μη πληρωμής λογαριασμών διαρκεί από την προηγούμενη χρονιά.
Από τις συνεχείς διαμαρτυρίες μελών μας προκύπτει ότι τα εν λόγω έργα – με
τους απλήρωτους επί σειρά μηνών λογαριασμούς – έχουν δημοπρατήσει
Περιφέρειες και Δήμοι, δηλαδή, έργα που κατά τεκμήριο έχουν αναλάβει να
εκτελέσουν μεσαίες και μικρές εργοληπτικές εταιρείες, μέλη μας. Παράλληλα,
μεγάλη είναι η αναστάτωση των εργοληπτικών εταιρειών που ενώ έχουν
αναδειχθεί ανάδοχοι σε έργα που ανέμεναν να συμβασιοποιηθούν
πληροφορούνται ότι αίρεται η δυνατότητα χρηματοδότησής τους με την
απένταξη αυτών από το ΕΣΠΑ. Παρόμοια, είναι και η αντίδραση των μελών
μας όταν διαπιστώνουν αναντιστοιχία δημόσιων τοποθετήσεων της πολιτικής
ηγεσίας του Υπουργείου σας και της πραγματικότητας που υφίστανται
αναφορικά με την μη ένταξη των συνεχιζόμενων έργων στο νέο ΕΣΠΑ. Με
δεδομένα ότι: α) οι εργοληπτικές επιχειρήσεις ήδη βρίσκονται σε δεινότατη
οικονομική θέση λόγω της υπέρογκης αύξησης των τιμών των δομικών
υλικών, της εργασίας και της ενέργειας, που παρατηρούνται συνεχώς τα
τελευταία έτη, β) ακόμη δεν έχουν πληρωθεί τη νόμιμη αναθεώρηση από το
1ο τρίμηνο 2022 και εντεύθεν, που θα αποζημίωνε για αυτές τις πολύ
μεγάλες αυξήσεις στο κόστος  των έργων, οι περισσότερες
Τεχνικές Εταιρείες βρίσκονται – χωρίς δική τους ευθύνη – μπροστά στο
ενδεχόμενο να μην μπορούν να εκπληρώσουν τις οικονομικές υποχρεώσεις
που έχουν αναλάβει, να αδυνατούν να πληρώσουν τις ασφαλιστικές εισφορές
των εργαζομένων και συνεργατών τους καθώς και τις αμοιβές των

κατασκευής
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%ce%b1%ce%bd%cf%84%ce%b9%ce%b4%cf%81%ce%ac%cf%83%ce%b5%ce%b9%cf%82-%ce%b3%ce%b9%ce%b1-
%cf%84%cf%81%ce%af%ce%bc%ce%b7%ce%bd%ce%b7
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προμηθευτών τους κ.ο.κ. διακινδυνεύοντας τόσο την ομαλή ροή 
των έργων όσο και τη βιωσιμότητα των εταιρειών τους. Με δεδομένο ότι η
τραπεζική χρηματοδότηση των εταιρειών αυτής της κλίμακας είναι ουσιαστικά
κλειστή – παρά τις περί του αντιθέτου διαβεβαιώσεις σε διάφορα fora και
ομιλίες τόσο των εκπροσώπων του τραπεζικού κλάδου όσο και της πολιτικής
ηγεσίας του Υπουργείου σας – ο κίνδυνος τα έργα να διακοπούν οριστικά
είναι υπαρκτός και όχι θεωρητικός. Σημειώνουμε ιδιαιτέρως ότι οι εταιρείες-
μέλη μας ουδέποτε ενημερώθηκαν ότι δεν θα πληρωθούν σύμφωνα με τα
εγκεκριμένα χρονοδιαγράμματα των έργων και κατά συνέπεια αδυνατούν εκ
των υστέρων να ενσωματώσουν στον επιχειρηματικό τους σχεδιασμό ένα
τέτοιο ενδεχόμενο. Παρακαλούμε για την άμεση και οριστική επίλυση του
οξύτατου προβλήματος και τη δυνατότητα συνάντησής μας για την καλύτερη
ενημέρωσή μας».

κατασκευής
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www.euro2day.gr - 2024-07-02 12:44:00

Διαμαρτυρία ΣΑΤΕ για στάση πληρωμών στην
πληρωμή έργων

Τα έργα - με τους απλήρωτους επί σειρά
μηνών λογαριασμούς - έχουν
δημοπρατήσει Περιφέρειες και Δήμοι,
δηλαδή, έργα που κατά τεκμήριο έχουν
αναλάβει να εκτελέσουν μεσαίες και
μικρές εργοληπτικές εταιρείες Επιστολή
διαμαρτυρίας στο υπουργείο Εθνικής

Οικονομίας και τον αναπληρωτή υπουργό Ν. Παπαθανάση απέστειλε ο
Πανελλήνιος Σύνδεσμος Τεχνικών Εταιριών. Σε αυτή, ο  διαμαρτύρεται
για στάση πληρωμών τους τελευταίους τρεις μήνες, στους λογαριασμούς των
έργων τόσο του ΕΣΠΑ όσο και του Προγράμματος Δημοσίων Επενδύσεων. Η
επιστολή έχει ως εξής: Θέμα: Απλήρωτοι λογαριασμοί έργων ΠΔΕ και ΕΣΠΑ
Αξιότιμε κε Υπουργέ, Σύμφωνα με πολυάριθμες και έντονες διαμαρτυρίες
από τις εταιρείες–μέλη μας, διαπιστώνουμε κατά το χρονικό διάστημα των
πρόσφατων τριών μηνών ότι πολλοί λογαριασμοί έργων ΕΣΠΑ παραμένουν
απλήρωτοι, ειδικά στην περίπτωση έργων μικρού και μεσαίου
προϋπολογισμού. Δυσχερέστερη είναι η κατάσταση στα έργα που
χρηματοδοτούνται από το ΠΔΕ, καθώς το πρόβλημα μη πληρωμής
λογαριασμών διαρκεί από την προηγούμενη χρονιά. Από τις συνεχείς
διαμαρτυρίες μελών μας προκύπτει ότι τα εν λόγω έργα - με τους
απλήρωτους επί σειρά μηνών λογαριασμούς - έχουν δημοπρατήσει
Περιφέρειες και Δήμοι, δηλαδή, έργα που κατά τεκμήριο έχουν αναλάβει να
εκτελέσουν μεσαίες και μικρές εργοληπτικές εταιρείες, μέλη μας. Παράλληλα,
μεγάλη είναι η αναστάτωση των εργοληπτικών εταιρειών που ενώ έχουν
αναδειχθεί ανάδοχοι σε έργα που ανέμεναν να συμβασιοποιηθούν
πληροφορούνται ότι αίρεται η δυνατότητα χρηματοδότησής τους με την
απένταξη αυτών από το ΕΣΠΑ. Παρόμοια, είναι και η αντίδραση των μελών
μας όταν διαπιστώνουν αναντιστοιχία δημόσιων τοποθετήσεων της πολιτικής
ηγεσίας του Υπουργείου σας και της πραγματικότητας που υφίστανται
αναφορικά με την μη ένταξη των συνεχιζόμενων έργων στο νέο ΕΣΠΑ. Με
δεδομένα ότι: α) οι εργοληπτικές επιχειρήσεις ήδη βρίσκονται σε δεινότατη
οικονομική θέση λόγω της υπέρογκης αύξησης των τιμών των δομικών
υλικών, της εργασίας και της ενέργειας, που παρατηρούνται συνεχώς τα
τελευταία έτη, β) ακόμη δεν έχουν πληρωθεί τη νόμιμη αναθεώρηση από το
1ο τρίμηνο 2022 και εντεύθεν, που θα αποζημίωνε για αυτές τις πολύ
μεγάλες αυξήσεις στο κόστος  των έργων, οι περισσότερες
Τεχνικές Εταιρείες βρίσκονται - χωρίς δική τους ευθύνη - μπροστά στο
ενδεχόμενο να μην μπορούν να εκπληρώσουν τις οικονομικές υποχρεώσεις
που έχουν αναλάβει, να αδυνατούν να πληρώσουν τις ασφαλιστικές εισφορές
των εργαζομένων και συνεργατών τους καθώς και τις αμοιβές των
προμηθευτών τους κ.ο.κ. διακινδυνεύοντας τόσο την ομαλή ροή 
των έργων όσο και τη βιωσιμότητα των εταιρειών τους. Με δεδομένο ότι η

ΣΑΤΕ

κατασκευής
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τραπεζική χρηματοδότηση των εταιρειών αυτής της κλίμακας είναι ουσιαστικά
κλειστή – παρά τις περί του αντιθέτου διαβεβαιώσεις σε διάφορα fora και
ομιλίες τόσο των εκπροσώπων του τραπεζικού κλάδου όσο και της πολιτικής
ηγεσίας του Υπουργείου σας - ο κίνδυνος τα έργα να διακοπούν οριστικά
είναι υπαρκτός και όχι θεωρητικός. Σημειώνουμε ιδιαιτέρως ότι οι εταιρείες-
μέλη μας ουδέποτε ενημερώθηκαν ότι δεν θα πληρωθούν σύμφωνα με τα
εγκεκριμένα χρονοδιαγράμματα των έργων και κατά συνέπεια αδυνατούν εκ
των υστέρων να ενσωματώσουν στον επιχειρηματικό τους σχεδιασμό ένα
τέτοιο ενδεχόμενο. Παρακαλούμε για την άμεση και οριστική επίλυση του
οξύτατου προβλήματος και τη δυνατότητα συνάντησής μας για την καλύτερη
ενημέρωσή μας».
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ΣΑΤΕ: Διαμαρτύρεται για στάση πληρωμών στην
πληρωμή έργων

Επιστολή διαμαρτυρίας στο ΥΠΕΘΟ και τον
αναπληρωτή υπουργό Νίκο Παπαθανάση
απέστειλε ο Πανελλήνιος Σύνδεσμος
Τεχνικών Εταιριών ( ) . Σε αυτή, ο

 διαμαρτύρεται για στάση πληρωμών
τους τελευταίους τρεις μήνες, στους
λογαριασμούς των έργων τόσο του ΕΣΠΑ
όσο και του Προγράμματος Δημοσίων
Επενδύσεων. Η επιστολή έχει ως εξής:

Θέμα: Απλήρωτοι λογαριασμοί έργων ΠΔΕ και ΕΣΠΑ Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σύμφωνα με πολυάριθμες και έντονες διαμαρτυρίες από τις εταιρείες–μέλη
μας, διαπιστώνουμε κατά το χρονικό διάστημα των πρόσφατων τριών μηνών
ότι πολλοί λογαριασμοί έργων ΕΣΠΑ παραμένουν απλήρωτοι, ειδικά στην
περίπτωση έργων μικρού και μεσαίου προϋπολογισμού. Δυσχερέστερη είναι
η κατάσταση στα έργα που χρηματοδοτούνται από το ΠΔΕ, καθώς το
πρόβλημα μη πληρωμής λογαριασμών διαρκεί από την προηγούμενη χρονιά.
Από τις συνεχείς διαμαρτυρίες μελών μας προκύπτει ότι τα εν λόγω έργα – με
τους απλήρωτους επί σειρά μηνών λογαριασμούς – έχουν δημοπρατήσει
Περιφέρειες και Δήμοι, δηλαδή, έργα που κατά τεκμήριο έχουν αναλάβει να
εκτελέσουν μεσαίες και μικρές εργοληπτικές εταιρείες, μέλη μας. Παράλληλα,
μεγάλη είναι η αναστάτωση των εργοληπτικών εταιρειών που ενώ έχουν
αναδειχθεί ανάδοχοι σε έργα που ανέμεναν να συμβασιοποιηθούν
πληροφορούνται ότι αίρεται η δυνατότητα χρηματοδότησής τους με την
απένταξη αυτών από το ΕΣΠΑ. Παρόμοια, είναι και η αντίδραση των μελών
μας όταν διαπιστώνουν αναντιστοιχία δημόσιων τοποθετήσεων της πολιτικής
ηγεσίας του Υπουργείου σας και της πραγματικότητας που υφίστανται
αναφορικά με την μη ένταξη των συνεχιζόμενων έργων στο νέο ΕΣΠΑ. Με
δεδομένα ότι: α) οι εργοληπτικές επιχειρήσεις ήδη βρίσκονται σε δεινότατη
οικονομική θέση λόγω της υπέρογκης αύξησης των τιμών των δομικών
υλικών, της εργασίας και της ενέργειας, που παρατηρούνται συνεχώς τα
τελευταία έτη, β) ακόμη δεν έχουν πληρωθεί τη νόμιμη αναθεώρηση από το
1ο τρίμηνο 2022 και εντεύθεν, που θα αποζημίωνε για αυτές τις πολύ
μεγάλες αυξήσεις στο κόστος  των έργων, οι περισσότερες
Τεχνικές Εταιρείες βρίσκονται – χωρίς δική τους ευθύνη – μπροστά στο
ενδεχόμενο να μην μπορούν να εκπληρώσουν τις οικονομικές υποχρεώσεις
που έχουν αναλάβει, να αδυνατούν να πληρώσουν τις ασφαλιστικές εισφορές
των εργαζομένων και συνεργατών τους καθώς και τις αμοιβές των
προμηθευτών τους κ.ο.κ. διακινδυνεύοντας τόσο την ομαλή ροή 
των έργων όσο και τη βιωσιμότητα των εταιρειών τους. Με δεδομένο ότι η
τραπεζική χρηματοδότηση των εταιρειών αυτής της κλίμακας είναι ουσιαστικά
κλειστή – παρά τις περί του αντιθέτου διαβεβαιώσεις σε διάφορα fora και
ομιλίες τόσο των εκπροσώπων του τραπεζικού κλάδου όσο και της πολιτικής

ΣΑΤΕ
ΣΑΤΕ

κατασκευής

κατασκευής
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ηγεσίας του Υπουργείου σας – ο κίνδυνος τα έργα να διακοπούν οριστικά
είναι υπαρκτός και όχι θεωρητικός. Σημειώνουμε ιδιαιτέρως ότι οι εταιρείες-
μέλη μας ουδέποτε ενημερώθηκαν ότι δεν θα πληρωθούν σύμφωνα με τα
εγκεκριμένα χρονοδιαγράμματα των έργων και κατά συνέπεια αδυνατούν εκ
των υστέρων να ενσωματώσουν στον επιχειρηματικό τους σχεδιασμό ένα
τέτοιο ενδεχόμενο. Παρακαλούμε για την άμεση και οριστική επίλυση του
οξύτατου προβλήματος και τη δυνατότητα συνάντησής μας για την καλύτερη
ενημέρωσή μας». Διαβάστε επίσης: Ακίνητα: Οι περιοχές με τις υψηλότερες
αυξήσεις τιμών Στο ναδίρ η ανθεκτικότητα της ελληνικής οικονομίας μεταξύ
των χωρών της ΕΕ ΡΑΑΕΥ: Συμπληρωματική διαβούλευση για τον ΕΣΜΗΕ
Ακολουθήστε το Powergame.gr στο Google News για άμεση και έγκυρη
οικονομική ενημέρωση!
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ΣΑΤΕ: Διαμαρτυρία για στάση πληρωμών στην
εξόφληση έργων

Ο   
 ( ) , με επιστολή του προς

το Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας &
Οικονομικών και τον Αναπληρωτή
Υπουργού Εθνικής Οικονομίας και
Οικονομικών, κ. Ν. Παπαθανάση ,
διαμαρτύρεται για τους απλήρωτους
λογαριασμούς έργων ΠΔΕ και ΕΣΠΑ.

Αναλυτικά η επιστολή Αξιότιμε κε Υπουργέ, Σύμφωνα με πολυάριθμες και
έντονες διαμαρτυρίες από τις εταιρείες–μέλη μας, διαπιστώνουμε κατά το
χρονικό διάστημα των πρόσφατων τριών μηνών ότι πολλοί λογαριασμοί
έργων ΕΣΠΑ παραμένουν απλήρωτοι, ειδικά στην περίπτωση έργων μικρού
και μεσαίου προϋπολογισμού. Δυσχερέστερη είναι η κατάσταση στα έργα
που χρηματοδοτούνται από το ΠΔΕ, καθώς το πρόβλημα μη πληρωμής
λογαριασμών διαρκεί από την προηγούμενη χρονιά. Από τις συνεχείς
διαμαρτυρίες μελών μας προκύπτει ότι τα εν λόγω έργα – με τους
απλήρωτους επί σειρά μηνών λογαριασμούς – έχουν δημοπρατήσει
Περιφέρειες και Δήμοι, δηλαδή, έργα που κατά τεκμήριο έχουν αναλάβει να
εκτελέσουν μεσαίες και μικρές εργοληπτικές εταιρείες, μέλη μας. Παράλληλα,
μεγάλη είναι η αναστάτωση των εργοληπτικών εταιρειών που ενώ έχουν
αναδειχθεί ανάδοχοι σε έργα που ανέμεναν να συμβασιοποιηθούν
πληροφορούνται ότι αίρεται η δυνατότητα χρηματοδότησής τους με την
απένταξη αυτών από το ΕΣΠΑ. Παρόμοια, είναι και η αντίδραση των μελών
μας όταν διαπιστώνουν αναντιστοιχία δημόσιων τοποθετήσεων της πολιτικής
ηγεσίας του Υπουργείου σας και της πραγματικότητας που υφίστανται
αναφορικά με την μη ένταξη των συνεχιζόμενων έργων στο νέο ΕΣΠΑ. Με
δεδομένα ότι: α) οι εργοληπτικές επιχειρήσεις ήδη βρίσκονται σε δεινότατη
οικονομική θέση λόγω της υπέρογκης αύξησης των τιμών των δομικών
υλικών, της εργασίας και της ενέργειας, που παρατηρούνται συνεχώς τα
τελευταία έτη, β) ακόμη δεν έχουν πληρωθεί τη νόμιμη αναθεώρηση από το
1ο τρίμηνο 2022 και εντεύθεν, που θα αποζημίωνε για αυτές τις πολύ
μεγάλες αυξήσεις στο κόστος  των έργων, οι περισσότερες
Τεχνικές Εταιρείες βρίσκονται – χωρίς δική τους ευθύνη – μπροστά στο
ενδεχόμενο να μην μπορούν να εκπληρώσουν τις οικονομικές υποχρεώσεις
που έχουν αναλάβει, να αδυνατούν να πληρώσουν τις ασφαλιστικές εισφορές
των εργαζομένων και συνεργατών τους καθώς και τις αμοιβές των
προμηθευτών τους κ.ο.κ. διακινδυνεύοντας τόσο την ομαλή ροή 
των έργων όσο και τη βιωσιμότητα των εταιρειών τους. Με δεδομένο ότι η
τραπεζική χρηματοδότηση των εταιρειών αυτής της κλίμακας είναι ουσιαστικά
κλειστή – παρά τις περί του αντιθέτου διαβεβαιώσεις σε διάφορα fora και
ομιλίες τόσο των εκπροσώπων του τραπεζικού κλάδου όσο και της πολιτικής
ηγεσίας του Υπουργείου σας – ο κίνδυνος τα έργα να διακοπούν οριστικά

Πανελλήνιος Σύνδεσμος Τεχνικών
Εταιρειών ΣΑΤΕ

κατασκευής

κατασκευής
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είναι υπαρκτός και όχι θεωρητικός. Σημειώνουμε ιδιαιτέρως ότι οι εταιρείες-
μέλη μας ουδέποτε ενημερώθηκαν ότι δεν θα πληρωθούν σύμφωνα με τα
εγκεκριμένα χρονοδιαγράμματα των έργων και κατά συνέπεια αδυνατούν εκ
των υστέρων να ενσωματώσουν στον επιχειρηματικό τους σχεδιασμό ένα
τέτοιο ενδεχόμενο. Παρακαλούμε για την άμεση και οριστική επίλυση του
οξύτατου προβλήματος και τη δυνατότητα συνάντησής μας για την καλύτερη
ενημέρωσή μας. Διαβάστε ακόμη ελίν: Η επέτειος των 70 χρόνων ανάπτυξης
και οι νέες επενδύσεις Εκατό “πράσινες” θέσεις εργασίας στην Ευρώπη
αναζητεί η Metlen “Στέγνωσαν”… οι καθαρές εισαγωγές ενέργειας



15;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Οικονομία - Χρηματοδότηση Τι αναφέρει ο ΣΑΤΕ για τους απλήρωτους
λογαριασμούς έργω ...

Πηγή: ypodomes.com Ημερομηνία
έκδοσης:

02-07-2024 13:35:00

Σύνδεσμος: https://ypodomes.com/ti-anaferei-o-sate-gia-toys-aplirotoys-logariasmoys-ergon-pde-kai-espa/

Θέματα: ΣΑΤΕ

ypodomes.com - 2024-07-02 13:35:00

Οικονομία - Χρηματοδότηση Τι αναφέρει ο ΣΑΤΕ για
τους απλήρωτους λογαριασμούς έργων ΠΔΕ και
ΕΣΠΑ

Με αφορμή τους απλήρωτους λογαριασμούς
έργων ΠΔΕ και ΕΣΠΑ, ο Πανελλήνιος
Σύνδεσμος Τεχνικών Εταιριών ( ),
απέστειλε επιστολή προς τον Αν. Υπουργό
Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, Νίκο
Παπαθανάση, αναφέροντας το εξής: Αξιότιμε
κε Υπουργέ, Σύμφωνα με πολυάριθμες και
έντονες διαμαρτυρίες από τις εταιρείες–μέλη
μας, διαπιστώνουμε κατά το χρονικό

διάστημα των πρόσφατων τριών μηνών ότι πολλοί λογαριασμοί έργων ΕΣΠΑ
παραμένουν απλήρωτοι, ειδικά στην περίπτωση έργων μικρού και μεσαίου
προϋπολογισμού. Δυσχερέστερη είναι η κατάσταση στα έργα που
χρηματοδοτούνται από το ΠΔΕ, καθώς το πρόβλημα μη πληρωμής
λογαριασμών διαρκεί από την προηγούμενη χρονιά. Από τις συνεχείς
διαμαρτυρίες μελών μας προκύπτει ότι τα εν λόγω έργα – με τους
απλήρωτους επί σειρά μηνών λογαριασμούς – έχουν δημοπρατήσει
Περιφέρειες και Δήμοι, δηλαδή, έργα που κατά τεκμήριο έχουν αναλάβει να
εκτελέσουν μεσαίες και μικρές εργοληπτικές εταιρείες, μέλη μας. Παράλληλα,
μεγάλη είναι η αναστάτωση των εργοληπτικών εταιρειών που ενώ έχουν
αναδειχθεί ανάδοχοι σε έργα που ανέμεναν να συμβασιοποιηθούν
πληροφορούνται ότι αίρεται η δυνατότητα χρηματοδότησής τους με την
απένταξη αυτών από το ΕΣΠΑ. Παρόμοια, είναι και η αντίδραση των μελών
μας όταν διαπιστώνουν αναντιστοιχία δημόσιων τοποθετήσεων της πολιτικής
ηγεσίας του Υπουργείου σας και της πραγματικότητας που υφίστανται
αναφορικά με την μη ένταξη των συνεχιζόμενων έργων στο νέο ΕΣΠΑ. Με
δεδομένα ότι: α) οι εργοληπτικές επιχειρήσεις ήδη βρίσκονται σε δεινότατη
οικονομική θέση λόγω της υπέρογκης αύξησης των τιμών των δομικών
υλικών, της εργασίας και της ενέργειας, που παρατηρούνται συνεχώς τα
τελευταία έτη. β) ακόμη δεν έχουν πληρωθεί τη νόμιμη αναθεώρηση από το 1
ο τρίμηνο 2022 και εντεύθεν, που θα αποζημίωνε για αυτές τις πολύ μεγάλες
αυξήσεις στο κόστος  των έργων, οι περισσότερες Τεχνικές
Εταιρείες βρίσκονται – χωρίς δική τους ευθύνη – μπροστά στο ενδεχόμενο να
μην μπορούν να εκπληρώσουν τις οικονομικές υποχρεώσεις που έχουν
αναλάβει, να αδυνατούν να πληρώσουν τις ασφαλιστικές εισφορές των
εργαζομένων και συνεργατών τους καθώς και τις αμοιβές των προμηθευτών
τους κ.ο.κ. διακινδυνεύοντας τόσο την ομαλή ροή  των έργων
όσο και τη βιωσιμότητα των εταιρειών τους. Με δεδομένο ότι η τραπεζική
χρηματοδότηση των εταιρειών αυτής της κλίμακας είναι ουσιαστικά κλειστή –
παρά τις περί του αντιθέτου διαβεβαιώσεις σε διάφορα fora και ομιλίες τόσο
των εκπροσώπων του τραπεζικού κλάδου όσο και της πολιτικής ηγεσίας του
Υπουργείου σας – ο κίνδυνος τα έργα να διακοπούν οριστικά είναι υπαρκτός

ΣΑΤΕ

κατασκευής

κατασκευής
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και όχι θεωρητικός. Σημειώνουμε ιδιαιτέρως ότι οι εταιρείες-μέλη μας
ουδέποτε ενημερώθηκαν ότι δεν θα πληρωθούν σύμφωνα με τα εγκεκριμένα
χρονοδιαγράμματα των έργων και κατά συνέπεια αδυνατούν εκ των υστέρων
να ενσωματώσουν στον επιχειρηματικό τους σχεδιασμό ένα τέτοιο
ενδεχόμενο. Παρακαλούμε για την άμεση και οριστική επίλυση του οξύτατου
προβλήματος και τη δυνατότητα συνάντησής μας για την καλύτερη
ενημέρωσή μας.
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ΣΑΤΕ σε Παπαθανάση / Απλήρωτες 1 χρόνο
μικρομεσαίες εταιρείες -Κίνδυνος για τα έργα

Καταλογίζουν στον Νίκο Παπαθανάση
αναντιστοιχία δηλώσεων με την
πραγματικότητα που επικρατεί στον κλάδο–
Σε επισφάλεια η βιωσιμότητα των εταιρειών
Δραματική επιστολή για την οικονομική
κατάσταση στην οποία έχουν περιέλθει
μικρές και μεσαίες εργοληπτικές εταιρείες

από τους χειρισμούς της κυβέρνησης απέστειλε στον αναπληρωτή υπουργό
Οικονομικών, Νίκο Παπαθανάση, ο  (  

 ). Όπως σημειώνουν στην επιστολή τους προς τον
αναπληρωτή υπουργό Οικονομικών «σύμφωνα με πολυάριθμες και έντονες
διαμαρτυρίες από τις εταιρείες–μέλη μας, διαπιστώνουμε κατά το χρονικό
διάστημα των πρόσφατων τριών μηνών ότι πολλοί λογαριασμοί έργων ΕΣΠΑ
παραμένουν απλήρωτοι, ειδικά στην περίπτωση έργων μικρού και μεσαίου
προϋπολογισμού. Δυσχερέστερη είναι η κατάσταση στα έργα που
χρηματοδοτούνται από το ΠΔΕ (Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων), καθώς
το πρόβλημα μη πληρωμής λογαριασμών διαρκεί από την προηγούμενη
χρονιά». Ο  κρούει τον κώδωνα του κινδύνου καθώς όπως αναφέρει
στην επιστολή προς τον Νίκο Παπαθανάση «οι περισσότερες Τεχνικές
Εταιρείες βρίσκονται – χωρίς δική τους ευθύνη – μπροστά στο ενδεχόμενο να
μην μπορούν να εκπληρώσουν τις οικονομικές υποχρεώσεις που έχουν
αναλάβει, να αδυνατούν να πληρώσουν τις ασφαλιστικές εισφορές των
εργαζομένων και συνεργατών τους καθώς και τις αμοιβές των προμηθευτών
τους κ.ο.κ. διακινδυνεύοντας τόσο την ομαλή ροή  των έργων
όσο και τη βιωσιμότητα των εταιρειών τους». Ο  καταλογίζει στον
αναπληρωτή υπουργό Οικονομικών «αναντιστοιχία δημόσιων τοποθετήσεων
της πολιτικής ηγεσίας του υπουργείου σας και της πραγματικότητας που
υφίστανται αναφορικά με την μη ένταξη των συνεχιζόμενων έργων στο νέο
ΕΣΠΑ» και παρουσιάζει τα εξής δεδομένα: -Οι εργοληπτικές επιχειρήσεις ήδη
βρίσκονται σε δεινότατη οικονομική θέση λόγω της υπέρογκης αύξησης των
τιμών των δομικών υλικών, της εργασίας και της ενέργειας, που
παρατηρούνται συνεχώς τα τελευταία έτη, -Ακόμη δεν έχουν πληρωθεί τη
νόμιμη αναθεώρηση από το 1ο τρίμηνο 2022 και εντεύθεν, που θα
αποζημίωνε για αυτές τις πολύ μεγάλες αυξήσεις στο κόστος 
των έργων, οι περισσότερες Τεχνικές Εταιρείες βρίσκονται – χωρίς δική τους
ευθύνη – μπροστά στο ενδεχόμενο να μην μπορούν να εκπληρώσουν τις
οικονομικές υποχρεώσεις που έχουν αναλάβει, να αδυνατούν να πληρώσουν
τις ασφαλιστικές εισφορές των εργαζομένων και συνεργατών τους καθώς και
τις αμοιβές των προμηθευτών τους κ.ο.κ. διακινδυνεύοντας τόσο την ομαλή
ροή  των έργων όσο και τη βιωσιμότητα των εταιρειών τους. -Με
δεδομένο ότι η τραπεζική χρηματοδότηση των εταιρειών αυτής της κλίμακας
είναι ουσιαστικά κλειστή – παρά τις περί του αντιθέτου διαβεβαιώσεις σε

ΣΑΤΕ Πανελλήνιος Σύνδεσμος
Τεχνικών Εταιρειών
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διάφορα fora και ομιλίες τόσο των εκπροσώπων του τραπεζικού κλάδου όσο
και της πολιτικής ηγεσίας του υπουργείου σας – ο κίνδυνος τα έργα να
διακοπούν οριστικά είναι υπαρκτός και όχι θεωρητικός.
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Διαμαρτυρία ΣΑΤΕ για στάση πληρωμών στην
εξόφληση έργων

Τα έργα -με τους απλήρωτους επί σειρά
μηνών λογαριασμούς- έχουν
δημοπρατήσει Περιφέρειες και Δήμοι,
δηλαδή έργα που κατά τεκμήριο έχουν

αναλάβει να εκτελέσουν μεσαίες και μικρές εργοληπτικές εταιρείες,
τονίζει ο Σύνδεσμος Ακολουθήστε το agrinioculture.gr στο GoogleNews
και δείτε πρώτοι όλες τις ειδήσεις Διαβάστε όλες τις τελευταίες ειδήσεις
από το Αγρίνιο και την Αιτωλοακαρνανία στο ΑγρίνιοCulture.gr
Επιστολή διαμαρτυρίας στο υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και τον
αναπληρωτή υπουργό Ν. Παπαθανάση απέστειλε ο 

   αυτή, ο  διαμαρτύρεται για
στάση πληρωμών τους τελευταίους τρεις μήνες στους λογαριασμούς των
έργων τόσο του ΕΣΠΑ όσο και του Προγράμματος Δημοσίων Επενδύσεων. Η
επιστολή έχει ως εξής: Σύμφωνα με πολυάριθμες και έντονες διαμαρτυρίες
από τις εταιρείες–μέλη μας, διαπιστώνουμε κατά το χρονικό διάστημα των
πρόσφατων τριών μηνών ότι πολλοί λογαριασμοί έργων ΕΣΠΑ παραμένουν
απλήρωτοι, ειδικά στην περίπτωση έργων μικρού και μεσαίου
προϋπολογισμού. Δυσχερέστερη είναι η κατάσταση στα έργα που
χρηματοδοτούνται από το ΠΔΕ, καθώς το πρόβλημα μη πληρωμής
λογαριασμών διαρκεί από την προηγούμενη χρονιά.Από τις συνεχείς
διαμαρτυρίες μελών μας προκύπτει ότι τα εν λόγω έργα -με τους απλήρωτους
επί σειρά μηνών λογαριασμούς- έχουν δημοπρατήσει Περιφέρειες και Δήμοι,
δηλαδή, έργα που κατά τεκμήριο έχουν αναλάβει να εκτελέσουν μεσαίες και
μικρές εργοληπτικές εταιρείες, μέλη μας. Παράλληλα, μεγάλη είναι η
αναστάτωση των εργοληπτικών εταιρειών που ενώ έχουν αναδειχθεί
ανάδοχοι σε έργα που ανέμεναν να συμβασιοποιηθούν πληροφορούνται ότι
αίρεται η δυνατότητα χρηματοδότησής τους με την απένταξη αυτών από το
ΕΣΠΑ. Παρόμοια, είναι και η αντίδραση των μελών μας όταν διαπιστώνουν
αναντιστοιχία δημόσιων τοποθετήσεων της πολιτικής ηγεσίας του
Υπουργείου σας και της πραγματικότητας που υφίστανται αναφορικά με την
μη ένταξη των συνεχιζόμενων έργων στο νέο ΕΣΠΑ. Με δεδομένα ότι: α) οι
εργοληπτικές επιχειρήσεις ήδη βρίσκονται σε δεινότατη οικονομική θέση
λόγω της υπέρογκης αύξησης των τιμών των δομικών υλικών, της εργασίας
και της ενέργειας, που παρατηρούνται συνεχώς τα τελευταία έτη, β) ακόμη
δεν έχουν πληρωθεί τη νόμιμη αναθεώρηση από το 1ο τρίμηνο 2022 και
εντεύθεν, που θα αποζημίωνε για αυτές τις πολύ μεγάλες αυξήσεις στο
κόστος  των έργων, οι περισσότερες Τεχνικές Εταιρείες
βρίσκονται -χωρίς δική τους ευθύνη- μπροστά στο ενδεχόμενο να μην
μπορούν να εκπληρώσουν τις οικονομικές υποχρεώσεις που έχουν αναλάβει,
να αδυνατούν να πληρώσουν τις ασφαλιστικές εισφορές των εργαζομένων
και συνεργατών τους καθώς και τις αμοιβές των προμηθευτών τους κ.ο.κ.
διακινδυνεύοντας τόσο την ομαλή ροή  των έργων όσο και τη

Πανελλήνιος
Σύνδεσμος Τεχνικών Εταιρειών.Σε ΣΑΤΕ
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βιωσιμότητα των εταιρειών τους. Με δεδομένο ότι η τραπεζική
χρηματοδότηση των εταιρειών αυτής της κλίμακας είναι ουσιαστικά κλειστή
-παρά τις περί του αντιθέτου διαβεβαιώσεις σε διάφορα fora και ομιλίες τόσο
των εκπροσώπων του τραπεζικού κλάδου όσο και της πολιτικής ηγεσίας του
Υπουργείου σας- ο κίνδυνος τα έργα να διακοπούν οριστικά είναι υπαρκτός
και όχι θεωρητικός.Σημειώνουμε ιδιαιτέρως ότι οι εταιρείες-μέλη μας
ουδέποτε ενημερώθηκαν ότι δεν θα πληρωθούν σύμφωνα με τα εγκεκριμένα
χρονοδιαγράμματα των έργων και κατά συνέπεια αδυνατούν εκ των υστέρων
να ενσωματώσουν στον επιχειρηματικό τους σχεδιασμό ένα τέτοιο
ενδεχόμενο. Παρακαλούμε για την άμεση και οριστική επίλυση του οξύτατου
προβλήματος και τη δυνατότητα συνάντησής μας για την καλύτερη
ενημέρωσή μας».
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Τεχνικές εταιρείες: «Απλήρωτοι λογαριασμοί έργων
ΠΔΕ και ΕΣΠΑ»

Επιστολή σε Παπαθανάση για «άμεση
και οριστική επίλυση του οξύτατου
προβλήματος» «Πολυάριθμες και έντονες
διαμαρτυρίες» από τις εταιρείες-μέλη του
δέχεται ο  

 , ότι κατά το χρονικό
διάστημα των πρόσφατων τριών μηνών
πολλοί λογαριασμοί έργων ΕΣΠΑ
παραμένουν απλήρωτοι, ειδικά στην

περίπτωση έργων μικρού και μεσαίου προϋπολογισμού. Σε επιστολή τους
προς τον αναπληρωτή υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, Νίκο
Παπαθανάση, οι τεχνικές εταιρείες εξηγούν πως δυσχερέστερη είναι η
κατάσταση στα έργα που χρηματοδοτούνται από το ΠΔΕ, καθώς το
πρόβλημα μη πληρωμής λογαριασμών διαρκεί από την προηγούμενη χρονιά.
Σύμφωνα με τον σύνδεσμο, τα εν λόγω έργα – με τους απλήρωτους επί
σειρά μηνών λογαριασμούς – έχουν δημοπρατήσει περιφέρειες και δήμοι,
δηλαδή είναι έργα που κατά τεκμήριο έχουν αναλάβει να εκτελέσουν μεσαίες
και μικρές εργοληπτικές εταιρείες-μέλη του. «Παράλληλα, μεγάλη είναι η
αναστάτωση των εργοληπτικών εταιρειών που ενώ έχουν αναδειχθεί
ανάδοχοι σε έργα που ανέμεναν να συμβασιοποιηθούν πληροφορούνται ότι
αίρεται η δυνατότητα χρηματοδότησής τους με την απένταξη αυτών από το
ΕΣΠΑ. Παρόμοια είναι και η αντίδραση των μελών μας όταν διαπιστώνουν
αναντιστοιχία δημόσιων τοποθετήσεων της πολιτικής ηγεσίας του υπουργείου
και της πραγματικότητας που υφίστανται αναφορικά με τη μη ένταξη των
συνεχιζόμενων έργων στο νέο ΕΣΠΑ», επισημαίνουν οι τεχνικές εταιρείες. Με
δεδομένα, όπως σημειώνουν, ότι: α) οι εργοληπτικές επιχειρήσεις ήδη
βρίσκονται σε δεινότατη οικονομική θέση λόγω της υπέρογκης αύξησης των
τιμών των δομικών υλικών, της εργασίας και της ενέργειας, που
παρατηρούνται συνεχώς τα τελευταία έτη, β) ακόμη δεν έχουν πληρωθεί τη
νόμιμη αναθεώρηση από το 1ο τρίμηνο 2022 και εντεύθεν, που θα
αποζημίωνε για αυτές τις πολύ μεγάλες αυξήσεις στο κόστος 
των έργων, «οι περισσότερες τεχνικές εταιρείες βρίσκονται – χωρίς δική τους
ευθύνη – μπροστά στο ενδεχόμενο να μη μπορούν να εκπληρώσουν τις
οικονομικές υποχρεώσεις που έχουν αναλάβει, να αδυνατούν να πληρώσουν
τις ασφαλιστικές εισφορές των εργαζομένων και συνεργατών τους, καθώς και
τις αμοιβές των προμηθευτών τους κ.ο.κ., διακινδυνεύοντας τόσο την ομαλή
ροή  των έργων, όσο και τη βιωσιμότητα των εταιρειών τους. Με
δεδομένο ότι η τραπεζική χρηματοδότηση των εταιρειών αυτής της κλίμακας
είναι ουσιαστικά κλειστή – παρά τις περί του αντιθέτου διαβεβαιώσεις σε
διάφορα fora και ομιλίες τόσο των εκπροσώπων του τραπεζικού κλάδου, όσο
και της πολιτικής ηγεσίας του υπουργείου – ο κίνδυνος τα έργα να διακοπούν
οριστικά είναι υπαρκτός και όχι θεωρητικός. Οι εταιρείες-μέλη μας ουδέποτε

Πανελλήνιος Σύνδεσμος
Τεχνικών Εταιρειών
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ενημερώθηκαν ότι δεν θα πληρωθούν σύμφωνα με τα εγκεκριμένα
χρονοδιαγράμματα των έργων και κατά συνέπεια αδυνατούν εκ των υστέρων
να ενσωματώσουν στον επιχειρηματικό τους σχεδιασμό ένα τέτοιο
ενδεχόμενο. Παρακαλούμε για την άμεση και οριστική επίλυση του οξύτατου
προβλήματος και τη δυνατότητα συνάντησής μας για την καλύτερη
ενημέρωσή μας», καταλήγει ο   

. Share:
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Τεχνικές εταιρείες: «Απλήρωτοι λογαριασμοί έργων
ΠΔΕ και ΕΣΠΑ»

«Πολυάριθμες και έντονες διαμαρτυρίες»
από τις εταιρείες-μέλη του δέχεται ο

  
, ότι κατά το χρονικό διάστημα

των πρόσφατων τριών μηνών πολλοί
λογαριασμοί έργων ΕΣΠΑ παραμένουν
απλήρωτοι, ειδικά στην περίπτωση έργων
μικρού και μεσαίου προϋπολογισμού. Σε

επιστολή τους προς τον αναπληρωτή υπουργό Εθνικής Οικονομίας και
Οικονομικών, Νίκο Παπαθανάση, οι τεχνικές εταιρείες εξηγούν πως
δυσχερέστερη είναι η κατάσταση στα έργα που χρηματοδοτούνται από το
ΠΔΕ, καθώς το πρόβλημα μη πληρωμής λογαριασμών διαρκεί από την
προηγούμενη χρονιά. Σύμφωνα με τον σύνδεσμο, τα εν λόγω έργα – με τους
απλήρωτους επί σειρά μηνών λογαριασμούς – έχουν δημοπρατήσει
περιφέρειες και δήμοι, δηλαδή είναι έργα που κατά τεκμήριο έχουν αναλάβει
να εκτελέσουν μεσαίες και μικρές εργοληπτικές εταιρείες-μέλη του.
«Παράλληλα, μεγάλη είναι η αναστάτωση των εργοληπτικών εταιρειών που
ενώ έχουν αναδειχθεί ανάδοχοι σε έργα που ανέμεναν να συμβασιοποιηθούν
πληροφορούνται ότι αίρεται η δυνατότητα χρηματοδότησής τους με την
απένταξη αυτών από το ΕΣΠΑ. Παρόμοια είναι και η αντίδραση των μελών
μας όταν διαπιστώνουν αναντιστοιχία δημόσιων τοποθετήσεων της πολιτικής
ηγεσίας του υπουργείου και της πραγματικότητας που υφίστανται αναφορικά
με τη μη ένταξη των συνεχιζόμενων έργων στο νέο ΕΣΠΑ», επισημαίνουν οι
τεχνικές εταιρείες. Με δεδομένα, όπως σημειώνουν, ότι: α) οι εργοληπτικές
επιχειρήσεις ήδη βρίσκονται σε δεινότατη οικονομική θέση λόγω της
υπέρογκης αύξησης των τιμών των δομικών υλικών, της εργασίας και της
ενέργειας, που παρατηρούνται συνεχώς τα τελευταία έτη, β) ακόμη δεν έχουν
πληρωθεί τη νόμιμη αναθεώρηση από το 1ο τρίμηνο 2022 και εντεύθεν, που
θα αποζημίωνε για αυτές τις πολύ μεγάλες αυξήσεις στο κόστος 
των έργων, «οι περισσότερες τεχνικές εταιρείες βρίσκονται – χωρίς δική τους
ευθύνη – μπροστά στο ενδεχόμενο να μη μπορούν να εκπληρώσουν τις
οικονομικές υποχρεώσεις που έχουν αναλάβει, να αδυνατούν να πληρώσουν
τις ασφαλιστικές εισφορές των εργαζομένων και συνεργατών τους, καθώς και
τις αμοιβές των προμηθευτών τους κ.ο.κ., διακινδυνεύοντας τόσο την ομαλή
ροή  των έργων, όσο και τη βιωσιμότητα των εταιρειών τους. Με
δεδομένο ότι η τραπεζική χρηματοδότηση των εταιρειών αυτής της κλίμακας
είναι ουσιαστικά κλειστή – παρά τις περί του αντιθέτου διαβεβαιώσεις σε
διάφορα fora και ομιλίες τόσο των εκπροσώπων του τραπεζικού κλάδου, όσο
και της πολιτικής ηγεσίας του υπουργείου – ο κίνδυνος τα έργα να διακοπούν
οριστικά είναι υπαρκτός και όχι θεωρητικός. Οι εταιρείες-μέλη μας ουδέποτε
ενημερώθηκαν ότι δεν θα πληρωθούν σύμφωνα με τα εγκεκριμένα
χρονοδιαγράμματα των έργων και κατά συνέπεια αδυνατούν εκ των υστέρων

Πανελλήνιος Σύνδεσμος Τεχνικών
Εταιρειών
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να ενσωματώσουν στον επιχειρηματικό τους σχεδιασμό ένα τέτοιο
ενδεχόμενο. Παρακαλούμε για την άμεση και οριστική επίλυση του οξύτατου
προβλήματος και τη δυνατότητα συνάντησής μας για την καλύτερη
ενημέρωσή μας», καταλήγει ο   

.
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Τεχνικές εταιρείες: Απλήρωτοι λογαριασμοί έργων
ΠΔΕ και ΕΣΠΑ - Επιστολή σε Παπαθανάση

Για «άμεση και οριστική επίλυση του
οξύτατου προβλήματος» Σχετικά Άρθρα
Παπαθανάσης: Η Ελλάδα στην πρώτη
τριάδα της Ε.Ε. ως προς τη χρηματοδότηση
από το ΕΣΠΑ δράσεων 02/07/2024 - 16:29
Παπαθανάσης: Στο ΕΣΠΑ τα έργα
διευθέτησης του Ρέματος Σαπφούς στους
Δήμους Αμαρουσίου και Κηφισιάς
17/06/2024 - 10:11 Παπαθανάσης: Στο

ΕΣΠΑ η  νέων έργων αντιπλημμυρικής προστασίας 21/05/2024 -
17:19 «Πολυάριθμες και έντονες διαμαρτυρίες» από τις εταιρείες - μέλη του
δέχεται ο     ( ), ότι
κατά το χρονικό διάστημα των πρόσφατων τριών μηνών πολλοί λογαριασμοί
έργων ΕΣΠΑ παραμένουν απλήρωτοι, ειδικά στην περίπτωση έργων μικρού
και μεσαίου προϋπολογισμού. Σε επιστολή τους προς τον αναπληρωτή
υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, Νίκο Παπαθανάση, οι
τεχνικές εταιρείες εξηγούν πως δυσχερέστερη είναι η κατάσταση στα έργα
που χρηματοδοτούνται από το ΠΔΕ, καθώς το πρόβλημα μη πληρωμής
λογαριασμών διαρκεί από την προηγούμενη χρονιά.Σύμφωνα με τον
σύνδεσμο, τα εν λόγω έργα – με τους απλήρωτους επί σειρά μηνών
λογαριασμούς – έχουν δημοπρατήσει περιφέρειες και δήμοι, δηλαδή είναι
έργα που κατά τεκμήριο έχουν αναλάβει να εκτελέσουν μεσαίες και μικρές
εργοληπτικές εταιρείες-μέλη του.«Παράλληλα, μεγάλη είναι η αναστάτωση
των εργοληπτικών εταιρειών που ενώ έχουν αναδειχθεί ανάδοχοι σε έργα
που ανέμεναν να συμβασιοποιηθούν πληροφορούνται ότι αίρεται η
δυνατότητα χρηματοδότησής τους με την απένταξη αυτών από το
ΕΣΠΑ.Παρόμοια είναι και η αντίδραση των μελών μας όταν διαπιστώνουν
αναντιστοιχία δημόσιων τοποθετήσεων της πολιτικής ηγεσίας του υπουργείου
και της πραγματικότητας που υφίστανται αναφορικά με τη μη ένταξη των
συνεχιζόμενων έργων στο νέο ΕΣΠΑ», επισημαίνουν οι τεχνικές εταιρείες. Με
δεδομένα, όπως σημειώνουν, ότι: α) οι εργοληπτικές επιχειρήσεις ήδη
βρίσκονται σε δεινότατη οικονομική θέση λόγω της υπέρογκης αύξησης των
τιμών των δομικών υλικών, της εργασίας και της ενέργειας, που
παρατηρούνται συνεχώς τα τελευταία έτη, β) ακόμη δεν έχουν πληρωθεί τη
νόμιμη αναθεώρηση από το 1ο τρίμηνο 2022 και εντεύθεν, που θα
αποζημίωνε για αυτές τις πολύ μεγάλες αυξήσεις στο κόστος 
των έργων, «οι περισσότερες τεχνικές εταιρείες βρίσκονται – χωρίς δική τους
ευθύνη – μπροστά στο ενδεχόμενο να μη μπορούν να εκπληρώσουν τις
οικονομικές υποχρεώσεις που έχουν αναλάβει, να αδυνατούν να πληρώσουν
τις ασφαλιστικές εισφορές των εργαζομένων και συνεργατών τους, καθώς και
τις αμοιβές των προμηθευτών τους κ.ο.κ., διακινδυνεύοντας τόσο την ομαλή
ροή  των έργων, όσο και τη βιωσιμότητα των εταιρειών τους.Με
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δεδομένο ότι η τραπεζική χρηματοδότηση των εταιρειών αυτής της κλίμακας
είναι ουσιαστικά κλειστή – παρά τις περί του αντιθέτου διαβεβαιώσεις σε
διάφορα fora και ομιλίες τόσο των εκπροσώπων του τραπεζικού κλάδου, όσο
και της πολιτικής ηγεσίας του υπουργείου – ο κίνδυνος τα έργα να διακοπούν
οριστικά είναι υπαρκτός και όχι θεωρητικός.Οι εταιρείες-μέλη μας ουδέποτε
ενημερώθηκαν ότι δεν θα πληρωθούν σύμφωνα με τα εγκεκριμένα
χρονοδιαγράμματα των έργων και κατά συνέπεια αδυνατούν εκ των υστέρων
να ενσωματώσουν στον επιχειρηματικό τους σχεδιασμό ένα τέτοιο
ενδεχόμενο. Παρακαλούμε για την άμεση και οριστική επίλυση του οξύτατου
προβλήματος και τη δυνατότητα συνάντησής μας για την καλύτερη
ενημέρωσή μας», καταλήγει ο . www.bankingnews.grΣΑΤΕ
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Τεχνικές εταιρείες: Απλήρωτοι λογαριασμοί έργων
ΠΔΕ και ΕΣΠΑ - Επιστολή σε Παπαθανάση

Για «άμεση και οριστική επίλυση του
οξύτατου προβλήματος» Σχετικά Άρθρα
Παπαθανάσης: Η Ελλάδα στην πρώτη
τριάδα της Ε.Ε. ως προς τη χρηματοδότηση
από το ΕΣΠΑ δράσεων 02/07/2024 - 16:29
Παπαθανάσης: Στο ΕΣΠΑ τα έργα
διευθέτησης του Ρέματος Σαπφούς στους
Δήμους Αμαρουσίου και Κηφισιάς
17/06/2024 - 10:11 Παπαθανάσης: Στο

ΕΣΠΑ η  νέων έργων αντιπλημμυρικής προστασίας 21/05/2024 -
17:19 «Πολυάριθμες και έντονες διαμαρτυρίες» από τις εταιρείες - μέλη του
δέχεται ο     ( ), ότι
κατά το χρονικό διάστημα των πρόσφατων τριών μηνών πολλοί λογαριασμοί
έργων ΕΣΠΑ παραμένουν απλήρωτοι, ειδικά στην περίπτωση έργων μικρού
και μεσαίου προϋπολογισμού. Σε επιστολή τους προς τον αναπληρωτή
υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, Νίκο Παπαθανάση, οι
τεχνικές εταιρείες εξηγούν πως δυσχερέστερη είναι η κατάσταση στα έργα
που χρηματοδοτούνται από το ΠΔΕ, καθώς το πρόβλημα μη πληρωμής
λογαριασμών διαρκεί από την προηγούμενη χρονιά.Σύμφωνα με τον
σύνδεσμο, τα εν λόγω έργα – με τους απλήρωτους επί σειρά μηνών
λογαριασμούς – έχουν δημοπρατήσει περιφέρειες και δήμοι, δηλαδή είναι
έργα που κατά τεκμήριο έχουν αναλάβει να εκτελέσουν μεσαίες και μικρές
εργοληπτικές εταιρείες-μέλη του.«Παράλληλα, μεγάλη είναι η αναστάτωση
των εργοληπτικών εταιρειών που ενώ έχουν αναδειχθεί ανάδοχοι σε έργα
που ανέμεναν να συμβασιοποιηθούν πληροφορούνται ότι αίρεται η
δυνατότητα χρηματοδότησής τους με την απένταξη αυτών από το
ΕΣΠΑ.Παρόμοια είναι και η αντίδραση των μελών μας όταν διαπιστώνουν
αναντιστοιχία δημόσιων τοποθετήσεων της πολιτικής ηγεσίας του υπουργείου
και της πραγματικότητας που υφίστανται αναφορικά με τη μη ένταξη των
συνεχιζόμενων έργων στο νέο ΕΣΠΑ», επισημαίνουν οι τεχνικές εταιρείες. Με
δεδομένα, όπως σημειώνουν, ότι: α) οι εργοληπτικές επιχειρήσεις ήδη
βρίσκονται σε δεινότατη οικονομική θέση λόγω της υπέρογκης αύξησης των
τιμών των δομικών υλικών, της εργασίας και της ενέργειας, που
παρατηρούνται συνεχώς τα τελευταία έτη, β) ακόμη δεν έχουν πληρωθεί τη
νόμιμη αναθεώρηση από το 1ο τρίμηνο 2022 και εντεύθεν, που θα
αποζημίωνε για αυτές τις πολύ μεγάλες αυξήσεις στο κόστος 
των έργων, «οι περισσότερες τεχνικές εταιρείες βρίσκονται – χωρίς δική τους
ευθύνη – μπροστά στο ενδεχόμενο να μη μπορούν να εκπληρώσουν τις
οικονομικές υποχρεώσεις που έχουν αναλάβει, να αδυνατούν να πληρώσουν
τις ασφαλιστικές εισφορές των εργαζομένων και συνεργατών τους, καθώς και
τις αμοιβές των προμηθευτών τους κ.ο.κ., διακινδυνεύοντας τόσο την ομαλή
ροή  των έργων, όσο και τη βιωσιμότητα των εταιρειών τους.Με
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και της πολιτικής ηγεσίας του υπουργείου – ο κίνδυνος τα έργα να διακοπούν
οριστικά είναι υπαρκτός και όχι θεωρητικός.Οι εταιρείες-μέλη μας ουδέποτε
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Χωλαίνει ένα 
στα τέσσερα
Μέσα στον Αύγουστο θα ξεμπλοκάρουν έργα 
της Περιφέρειας και των δήμων της Αχαΐας 
όπου έχουμε «πάγωμα» στις πληρωμές

Μ
έχρι και τα τέλη καλοκαιριού 
αναμένεται ότι θα αρχίσει να 
εξομαλύνεται σταδιακά η κα
τάσταση με πολλές εργολαβίες της 

Περιφέρειας Δυτικής Ελλάδος αλλά 
και των δήμων που είναι και οι δι
καιούχοι των πράξεων, εξαιτίας της 
προσωρινής στάσης πληρωμών που 
εμφανίζει το ΕΣΠΑ (ΠΕΠ Δυτικής Ελ
λάδος) από τις αρχές περίπου της 
περασμένης άνοιξης.
Το πρόβλημα υφίσταται εδώ και μια 
διετία περίπου και έχει ως αποτέλε
σμα να "παγώνουν" οι λογαριασμοί 
πληρωμών και. τα τρία στα τέσσερα 
από τα εκτελούμενα έργα, να προ
χωρούν με αξιοσημείωτη καθυστέ
ρηση και συνεχείς παρατάσεις στις 
προθεσμίες.
Το τελευταίο διάστημα οι λογαρια
σμοί φαίνεται ότι έχουν "παγώσει" 
για τα καλά με αποτέλεσμα ο Πα
νελλήνιος Σύλλογος Τεχνικών Εται
ρειών (Σ.Α.Τ.Ε.) να απευθύνει προχ
θές Τρίτη 2 Ιουλίου επείγουσα επι
στολή προς τους Νίκο Παπαθανάση. 
Αναπλ. Υπουργό Εθν. Οικονομίας Οι
κονομικών και Δημήτρη Σκάλκο. γε
νικό γραμματέα Δημοσίων Επενδύ
σεων και ΕΣΠΑ. μιλώντας για την 
απειλή με οριστική διακοπή εργα

σιών.
Εκτός από την εγκατάλειψη εργοτα
ξίων. ο ΣΑΤΕ μιλά και για οριστική 
απένταξη έργο από το ΕΣΠΑ της νέας 
Π Π. 2021-2027. "Μεγάλη είναι η ανα
στάτωση των εργοληπτικών εταιρειών 
που ενώ έχουν αναδειχθεί ανάδοχοι 
σε έργα που ανέμεναν να συμβασιο- 
ποιηθούν. πληροφορούνται ότι αίρε
ται η δυνατότητα χρηματοδότησής 
τους με την απένταξη αυτών από το 
ΕΣΠΑ" αναφέρει στην επιστολή η 
οποία καταλήγει: "Τεχνικές Εταιρείες 
βρίσκονται μπροστά στο ενδεχόμενο 
να μην μπορούν να εκπληρώσουν τις 
οικονομικές υποχρεώσεις που έχουν 
αναλάβει, να αδυνατούν να πληρώ
σουν τις ασφαλιστικές εισφορές των 
εργαζομένων και συνεργατών τους 
καθώς και τις αμοιβές των προμη
θευτών. διακινδυνεύοντας τόσο την 
ομαλή ροή κατασκευής των έργων 
όσο και τη βιωσιμότητα των εταιρειών 
τους".
Τα περισσότερα έργα που είναι πλέον 
σε σοβαρή καθυστέρηση είναι ση
μαντικά για την προσβασιμότητα στους 
περισσότερους οικισμούς της περι
φέρειας καθώς αφορούν αποκατα- 
καστάσεις του επαρχιακού οδικού 
δικτύου στις Π.Ε. Αχαΐας, Ηλείας και

Αιτ/νιας, με έμφαση στις αποκατα
στάσεις φθορών που παρατηρούν
ται σε διασταυρώσεις αλλά και πε
ριοχές με πλημμυρικά φαινόμενα το 
χειμώνα που οφείλονται και στις με
γάλες φωτιές που έχουν ξεσπάσει 
κατά την καλοκαιρινή περίοδο, δια- 
λύοντας στηθαία αλλά και τμήμα του 
οδοστρώματος.

"ΣΑΝΙΔΑ ΣΩΤΗΡΙΑΣ" ΥΠ.ΕΣ 
ΚΑΙ ΤΑΜΕΙΟ ΑΝΑΚΑΜΨΗΣ
"Αποκούμπι" για τους δήμους, όχι

όμως και για την Περιφέρεια Δυτι
κής Ελλάδας, αποτελούν τα έργα του 
προγράμματος «Φιλόδημος» (Ύ κ' 
'2') και του προγράμματος «Αντ. Τρί- 
τσης» του Υπουργείου Εσωτερικών 
(ΥΠ.ΕΣ). Παράλληλα κανονικά "τρέ
χουν" οι χρηματοδοτήσεις και για τα 
έργα του Ταμείου Ανάκαμψης ("Ελ
λάδα 2.0") στη Δυτική Ελλάδα. 
"Τέλειωσε το ΕΣΠΑ 2014-2020 και 
τώρα μπαίνουμε για τα καλά στη νέα 
Προγραμματική Περίοδο 2021-2027, 
οπότε έχει προκύψει ζήτημα με έργα

τα οποία αποτελούν γέφυρα' από 
το ένα πρόγραμμα, στο άλλο. Υπάρ
χει μια σχετική δυστοκία αλλά 
έχουμε διαβεβαιώσεις ότι από τα 
τέλη καλοκαιριού η κατάσταση θα 
αλλάξει άρδην και θα έχουμε αθρόες 
πληρωμές" αναφέρει στην "Γ" ο Κυ
ριάκος Χαϊδεμένος, διευθύνων σύμ
βουλος της ομωνύμου κατασκευα
στικής ('ΧΑΪΔΕΜΕΝΟΣ ΑΒΕΕ ) με 
ευρύ πλέγμα δημοσίων έργων σε 
όλη τη χώρα αλλά και τη Δυτική Ελ
λάδα.
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Κίνδυνος να τιναχθούν στον αέρα δεκάδες έργα του
ΕΣΠΑ και του Προγράμματος Δημοσίων
Επενδύσεων

Εκρηκτική είναι η κατάσταση στον
εργοληπτικό κλάδο, καθώς δεκάδες έργα τα
οποία χρηματοδοτούνται από το Πρόγραμμα
Δημοσίων Επενδύσεων και το ΕΣΠΑ
παραμένουν απλήρωτα, με αποτέλεσμα να
έχουν γονατίσει οι μικρομεσαίες
εργοληπτικές επιχειρήσεις και ο κίνδυνος να
διακοπούν οριστικά έργα είναι υπαρκτός και
όχι θεωρητικός. Το θέμα αναδεικνύει ο

    με επιστολή του προς
τοΥπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, ενώ αντίστοιχη
παρέμβαση έχουν πραγματοποιήσει και οι τέσσερις αντιπροσωπευτικές
οργανώσεις του εργοληπτικού κλάδου προς την Κυβέρνηση. Ο πρόεδρος του

     
τονίζει ότι, σύμφωνα με πολυάριθμες και έντονες διαμαρτυρίες από
εργοληπτικές εταιρείες, διαπιστώνεται το τελευταίο τρίμηνο ότι πολλοί
λογαριασμοί έργων ΕΣΠΑ παραμένουν απλήρωτοι, ειδικά στην περίπτωση
έργων μικρού και μεσαίου προϋπολογισμού. Δυσχερέστερη είναι η
κατάσταση στα έργα που χρηματοδοτούνται από το Πρόγραμμα Δημοσίων
Επενδύσεων, καθώς το πρόβλημα μη πληρωμής λογαριασμών διαρκεί από
την προηγούμενη χρονιά. Πρόκειται για έργα που έχουν δημοπρατήσει
Περιφέρειες και Δήμοι, δηλαδή, έργα που κατά τεκμήριο έχουν αναλάβει να
εκτελέσουν μεσαίες και μικρές εργοληπτικές εταιρείες. Παράλληλα, σύμφωνα
με τον κ. ,μεγάλη είναι η αναστάτωση των εργοληπτικών
εταιρειών που ενώ έχουν αναδειχθεί ανάδοχοι σε έργα που ανέμεναν να
συμβασιοποιηθούν και πληροφορούνται ότι αίρεται η δυνατότητα
χρηματοδότησής τους με την απένταξη αυτών από το ΕΣΠΑ. Ακόμα
καταγράφεται αγανάκτηση στον κλάδο που διαπιστώνει την αναντιστοιχία
δημόσιων τοποθετήσεων της πολιτικής ηγεσίας του Υπουργείου σας και της
πραγματικότητας που υφίστανται αναφορικά με την μη ένταξη των
συνεχιζόμενων έργων στο νέο ΕΣΠΑ. Ο κ.  τονίζει ότι σήμερα οι
εργοληπτικές επιχειρήσεις ήδη βρίσκονται σε δεινότατη οικονομική θέση
λόγω της υπέρογκης αύξησης των τιμών των δομικών υλικών, της εργασίας
και της ενέργειας, που παρατηρούνται συνεχώς τα τελευταία χρόνια. Είναι
χαρακτηριστικό ότι ακόμη δεν έχουν πληρωθεί τη νόμιμη αναθεώρηση από το
1 ο τρίμηνο 2022 και έπειτα, που θα αποζημίωνε για αυτές τις πολύ μεγάλες
αυξήσεις στο κόστος  των έργων. Έτσι οι περισσότερες Τεχνικές
Εταιρείες βρίσκονται – χωρίς δική τους ευθύνη – μπροστά στο ενδεχόμενο να
μην μπορούν να εκπληρώσουν τις οικονομικές υποχρεώσεις που έχουν
αναλάβει, να αδυνατούν να πληρώσουν τις ασφαλιστικές εισφορέςτων
εργαζομένων και συνεργατών τους καθώς και τις αμοιβές των προμηθευτών

Πανελλήνιος Σύνδεσμος Τεχνικών Εταιρειών

Πανελλήνιου Συνδέσμου Τεχνικών Εταιρειών Ζαχαρίας Αθουσάκης

Αθουσάκη

Αθουσάκης

κατασκευής
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Κίνδυνος να τιναχθούν στον αέρα δεκάδες έργα του
ΕΣΠΑ και του Προγράμματος Δημοσίων
Επενδύσεων

Εκρηκτική είναι η κατάσταση στον
εργοληπτικό κλάδο, καθώς δεκάδες έργα τα
οποία χρηματοδοτούνται από το Πρόγραμμα
Δημοσίων Επενδύσεων και το ΕΣΠΑ
παραμένουν απλήρωτα, με αποτέλεσμα να
έχουν γονατίσει οι μικρομεσαίες
εργοληπτικές επιχειρήσεις και ο κίνδυνος να
διακοπούν οριστικά έργα είναι υπαρκτός και
όχι θεωρητικός. Το θέμα αναδεικνύει ο

    με επιστολή του προς
τοΥπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, ενώ αντίστοιχη
παρέμβαση έχουν πραγματοποιήσει και οι τέσσερις αντιπροσωπευτικές
οργανώσεις του εργοληπτικού κλάδου προς την Κυβέρνηση. Ο πρόεδρος του

     
τονίζει ότι, σύμφωνα με πολυάριθμες και έντονες διαμαρτυρίες από
εργοληπτικές εταιρείες, διαπιστώνεται το τελευταίο τρίμηνο ότι πολλοί
λογαριασμοί έργων ΕΣΠΑ παραμένουν απλήρωτοι, ειδικά στην περίπτωση
έργων μικρού και μεσαίου προϋπολογισμού. Δυσχερέστερη είναι η
κατάσταση στα έργα που χρηματοδοτούνται από το Πρόγραμμα Δημοσίων
Επενδύσεων, καθώς το πρόβλημα μη πληρωμής λογαριασμών διαρκεί από
την προηγούμενη χρονιά. Πρόκειται για έργα που έχουν δημοπρατήσει
Περιφέρειες και Δήμοι, δηλαδή, έργα που κατά τεκμήριο έχουν αναλάβει να
εκτελέσουν μεσαίες και μικρές εργοληπτικές εταιρείες. Παράλληλα, σύμφωνα
με τον κ. ,μεγάλη είναι η αναστάτωση των εργοληπτικών
εταιρειών που ενώ έχουν αναδειχθεί ανάδοχοι σε έργα που ανέμεναν να
συμβασιοποιηθούν και πληροφορούνται ότι αίρεται η δυνατότητα
χρηματοδότησής τους με την απένταξη αυτών από το ΕΣΠΑ. Ακόμα
καταγράφεται αγανάκτηση στον κλάδο που διαπιστώνει την αναντιστοιχία
δημόσιων τοποθετήσεων της πολιτικής ηγεσίας του Υπουργείου σας και της
πραγματικότητας που υφίστανται αναφορικά με την μη ένταξη των
συνεχιζόμενων έργων στο νέο ΕΣΠΑ. Ο κ.  τονίζει ότι σήμερα οι
εργοληπτικές επιχειρήσεις ήδη βρίσκονται σε δεινότατη οικονομική θέση
λόγω της υπέρογκης αύξησης των τιμών των δομικών υλικών, της εργασίας
και της ενέργειας, που παρατηρούνται συνεχώς τα τελευταία χρόνια. Είναι
χαρακτηριστικό ότι ακόμη δεν έχουν πληρωθεί τη νόμιμη αναθεώρηση από το
1 ο τρίμηνο 2022 και έπειτα, που θα αποζημίωνε για αυτές τις πολύ μεγάλες
αυξήσεις στο κόστος  των έργων. Έτσι οι περισσότερες Τεχνικές
Εταιρείες βρίσκονται – χωρίς δική τους ευθύνη – μπροστά στο ενδεχόμενο να
μην μπορούν να εκπληρώσουν τις οικονομικές υποχρεώσεις που έχουν
αναλάβει, να αδυνατούν να πληρώσουν τις ασφαλιστικές εισφορέςτων
εργαζομένων και συνεργατών τους καθώς και τις αμοιβές των προμηθευτών
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Οι Τεχνικές Εταιρείες κρούουν τον κώδωνα του
κινδύνου για διακοπή των έργων
Με επιστολή που κοινοποιείται την 1 Ιουλίου 2024 στον αναπληρωτή

υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών Νικόλα Παπαθανάση και στον
Γενικό Γραμματέα Δημοσίων Επενδύσεων και ΕΣΠΑ Δημήτρη Σκάλκο ο

    κρούει τον κώδωνα του
κινδύνου για την οριστική διακοπή έργων που χρηματοδοτούνται μέσω ΈΣΠΑ
και ΠΔΕ λόγω απλήρωτων λογαριασμών των έργων. Σημειώνεται πως και
στην Λέσβο είναι αρκετά τα έργα που χρηματοδοτούνται μέσω ΕΣΠΑ και
ΠΔΕ. Το πρόβλημα αυτό δεν είναι πρωτοεμφανιζόμενο αφού και κατά το
παρελθόν είχαν εκφραστεί σχετικές διαμαρτυρίες. Σύμφωνα με τον Σύνδεσμο
είναι πολυάριθμες και έντονες οι διαμαρτυρίες από τις εταιρείες – μέλη που
διαπιστώνουν ότι κατά το χρονικό διάστημα των πρόσφατων 3 μηνών πολλοί
λογαριασμοί έργων ΕΣΠΑ παραμένουν απλήρωτοι, ειδικά των έργων μικρού
και μεσαίου προϋπολογισμού. Επιπλέον χαρακτηρίζεται δυσχερέστατη η
κατάσταση στα έργα που χρηματοδοτούνται από το ΠΔΕ, καθώς το
πρόβλημα μη πληρωμής λογαριασμών διαρκεί από την προηγούμενη χρονιά.
Από τις συνεχείς διαμαρτυρίες προκύπτει ότι τα εν λόγω έργα – με τους
απλληρωτους επί σειρά μηνών λογαριασμούς- έχουν δημοπρατήσει
Περιφέρειες και Δήμοι, δηλαδή είναι έργα που κατά τεκμήριο έχουν αναλάβει
να εκτελέσουν μεσαίες και μικρές εργοληπτικές εταιρείες-μέλη του.
«Παράλληλα, μεγάλη είναι η αναστάτωση των εργοληπτικών εταιρειών που
ενώ έχουν αναδειχθεί ανάδοχοι σε έργα που ανέμεναν να συμβασιοποιηθούν
πληροφορούνται ότι αίρεται η δυνατότητα χρηματοδότησής τους με την
απένταξη αυτών από το ΕΣΠΑ. Παρόμοια είναι και η αντίδραση των μελών
μας όταν διαπιστώνουν αναντιστοιχία δημόσιων τοποθετήσεων της πολιτικής
ηγεσίας του υπουργείου και της πραγματικότητας που υφίστανται αναφορικά
με τη μη ένταξη των συνεχιζόμενων έργων στο νέο ΕΣΠΑ», επισημαίνουν οι
τεχνικές εταιρείες. Με δεδομένα, όπως σημειώνουν, ότι: α) οι εργοληπτικές
επιχειρήσεις ήδη βρίσκονται σε δεινότατη οικονομική θέση λόγω της
υπέρογκης αύξησης των τιμών των δομικών υλικών, της εργασίας και της
ενέργειας, που παρατηρούνται συνεχώς τα τελευταία έτη, β) ακόμη δεν έχουν
πληρωθεί τη νόμιμη αναθεώρηση από το 1ο τρίμηνο 2022 και εντεύθεν, που
θα αποζημίωνε για αυτές τις πολύ μεγάλες αυξήσεις στο κόστος 
των έργων. Ακολούθως σημειώνεται ότι οι περισσότερες τεχνικές εταιρείες
βρίσκονται – χωρίς δική τους ευθύνη – μπροστά στο ενδεχόμενο να μη
μπορούν να εκπληρώσουν τις οικονομικές υποχρεώσεις που έχουν αναλάβει,
να αδυνατούν να πληρώσουν τις ασφαλιστικές εισφορές των εργαζομένων
και συνεργατών τους, καθώς και τις αμοιβές των προμηθευτών τους κ.ο.κ.,
διακινδυνεύοντας τόσο την ομαλή ροή  των έργων, όσο και τη
βιωσιμότητα των εταιρειών τους. Με δεδομένο ότι η τραπεζική
χρηματοδότηση των εταιρειών αυτής της κλίμακας είναι ουσιαστικά κλειστή –
παρά τις περί του αντιθέτου διαβεβαιώσεις σε διάφορα fora και ομιλίες τόσο
των εκπροσώπων του τραπεζικού κλάδου, όσο και της πολιτικής ηγεσίας του

Πανελλήνιος Σύνδεσμος Τεχνικών Εταιρειών
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υπουργείου – ο κίνδυνος τα έργα να διακοπούν οριστικά είναι υπαρκτός και
όχι θεωρητικός. Η επιστολή που υπογράφουν ο πρόεδρος του Συνδέσμου

  και ο Γενικός Γραμματέας Βασίλειος
Θεοδωρόπουλος καταλήγει με την σημείωση: «Οι εταιρείες-μέλη μας
ουδέποτε ενημερώθηκαν ότι δεν θα πληρωθούν σύμφωνα με τα εγκεκριμένα
χρονοδιαγράμματα των έργων και κατά συνέπεια αδυνατούν εκ των υστέρων
να ενσωματώσουν στον επιχειρηματικό τους σχεδιασμό ένα τέτοιο
ενδεχόμενο. Παρακαλούμε για την άμεση και οριστική επίλυση του οξύτατου
προβλήματος και τη δυνατότητα συνάντησής μας για την καλύτερη
ενημέρωσή μας».

Ζαχαρίας Αθουσάκης
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Παύση πληρωμών - διακοπή έργων
Ξεπέρασαν τις αντοχές και τις ανοχές τους οι
εργολήπτριες εταιρείες, καθώς μένουν
απλήρωτες εδώ και μήνες για την εκτέλεση
έργων του ΕΣΠΑ, γεγονός που δημιουργεί
πολλά προβλήματα ρευστότητας και κατά
συνέπεια δυστοκία στην εξέλιξη και στην
πορεία των έργων, καθώς παρατηρείται
αδυναμία προμήθειας υλικών για την
συνέχεια των εργασιών. Η κατάσταση θέτει
σε κίνδυνο τα ίδια τα έργα, δεδομένου ότι οι

 εταιρείες βρίσκονται στα
πρόθυρα κατάρρευσης. Ειδικότερα, πολλές
εταιρείες, το τελευταίο τρίμηνο δεν

πληρώνονται τα τιμολόγιά τους για έργα του Προγράμματος δημοσίων
Επενδύσεων, ενώ από πέρυσι δεν γίνονται πληρωμές για έργα του ΕΣΠΑ. Σε
επιστολή απόγνωσης του    
προς το υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών με κοινοποίηση
στον Γενικό Γραμματέα Δημοσίων Επενδύσεων και ΕΣΠΑ, επισημαίνεται
μεταξύ άλλων: «Σύμφωνα με πολυάριθμες και έντονες διαμαρτυρίες από τις
εταιρείες – μέλη μας, διαπιστώνουμε κατά το χρονικό διάστημα των
πρόσφατων τριών μηνών ότι πολλοί λογαριασμοί έργων ΕΣΠΑ παραμένουν
απλήρωτοι, ειδικά στην περίπτωση έργων μικρού και μεσαίου
προϋπολογισμού. Δυσχερέστερη είναι η κατάσταση στα έργα που
χρηματοδοτούνται από το ΠΔΕ, καθώς το πρόβλημα μη πληρωμής
λογαριασμών διαρκεί από την προηγούμενη χρονιά. Από τις συνεχείς
διαμαρτυρίες μελών μας προκύπτει ότι τα εν λόγω έργα - με τους
απλήρωτους επί σειρά μηνών λογαριασμούς - έχουν δημοπρατήσει
Περιφέρειες και Δήμοι, δηλαδή, έργα που κατά τεκμήριο έχουν αναλάβει να
εκτελέσουν μεσαίες και μικρές εργοληπτικές εταιρείες, μέλη μας. Παράλληλα,
μεγάλη είναι η αναστάτωση των εργοληπτικών εταιρειών, που ενώ έχουν
αναδειχθεί ανάδοχοι σε έργα που ανέμεναν να συμβασιοποιηθούν
πληροφορούνται ότι αίρεται η δυνατότητα χρηματοδότησής τους με την
απένταξη αυτών από το ΕΣΠΑ. Παρόμοια, είναι και η αντίδραση των μελών
μας όταν διαπιστώνουν αναντιστοιχία δημόσιων τοποθετήσεων της πολιτικής
ηγεσίας του Υπουργείου σας και της πραγματικότητας που υφίστανται
αναφορικά με την μη ένταξη των συνεχιζόμενων έργων στο νέο ΕΣΠΑ. Με
δεδομένα ότι: Η ΣΥΝΕΧΕΙΑ ΣΤΟΝ ΕΝΤΥΠΟ "Δ"

κατασκευαστικές
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Απλήρωτοι λογαριασμοί 
έργων δήμων και 
περιφερειών
ΕΠΙΣΤΟΛΗ ΤΟΥ ΣΥΝΔΕΣΜΟΥ 
ΤΕΧΝΙΚΩΝ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΕΛΛΑΔΑΣ 
ΣΤΟΥΣ ΥΠΟΥΡΓΟΥΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΑΣ

Απλήρωτοι παραμένουν λογαριασμοί έργων που χρηματο
δοτούνται από το Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων και το 
ΕΣΠΑ όπως καταγγέλλει ο Σύνδεσμος Τεχνικών Εταιριών Ελ
λάδας. Με επιστολή τους προς τους υπουργούς Οικονομικών 
κ. Κ. Χατζηδάκη και τον αναπληρωτή υπουργό Ν. Παπαθα- 
νάση την οποία κοινοποιούν και στον γενικό γραμματέα Δη
μοσίων Επενδύσεων και ΕΣΠΑ Δ. Σκάλκο.

«Σύμφωνα με πολυάριθμες και έντονες διαμαρτυρίες από τις 
εταιρείες-μέλη μας, διαπιστώνουμε κατά το χρονικό διάστημα 
των πρόσφατων τριών μηνών ότι πολλοί λογαριασμοί έργων 
ΕΣΠΑ παραμένουν απλήρωτοι, ειδικά στην περίπτωση έργων 
μικρού και μεσαίου προϋπολογισμού.

Δυσχερέστερη είναι η κατάσταση στα έργα που χρηματοδο
τούνται από το ΠΔΕ, καθώς το πρόβλημα μη πληρωμής λογα
ριασμών διαρκεί από την προηγούμενη χρονιά.

Από τις συνεχείς διαμαρτυρίες μελών μας προκύπτει ότι τα 
εν λόγω έργα - με τους απλήρωτους επί σειρά μηνών λογαρια
σμούς - έχουν δημοπρατήσει περιφέρειες και δήμοι, δηλαδή, 
έργα που κατά τεκμήριο έχουν αναλάβει να εκτελέσουν μεσαίες 
και μικρές εργοληπτικές εταιρείες, μέλη μας.

Παράλληλα, μεγάλη είναι η αναστάτωση των εργοληπτικών 
εταιρειών που ενώ έχουν αναδειχθεί ανάδοχοι σε έργα που ανέ
μεναν να συμβασιοποιηθούν πληροφορούνται ότι αίρεται η δυ
νατότητα χρηματοδότησής τους με την απένταξη αυτών από το 
ΕΣΠΑ.

Παρόμοια, είναι και η αντίδραση των μελών μας όταν διαπι
στώνουν αναντιστοιχία δημόσιων τοποθετήσεων της πολιτικής 
ηγεσίας του Υπουργείου σας και της πραγματικότητας που υφί- 
στανται αναφορικά με την μη ένταξη των συνεχιζόμενων έργων 
στο νέο ΕΣΠΑ.

Με δεδομένα ότι:
α) οι εργοληπτικές επιχειρήσεις ήδη βρίσκονται σε δεινότατη 

οικονομική θέση λόγω της υπέρογκης αύξησης των τιμών των 
δομικών υλικών, της εργασίας και της ενέργειας, που παρατη
ρούνται συνεχώς τα τελευταία έτη,

β) ακόμη δεν έχουν πληρωθεί τη νόμιμη αναθεώρηση από το 
1° τρίμηνο 2022 και εντεύθεν, που θα αποζημίωνε για αυτές τις 
πολύ μεγάλες αυξήσεις στο κόστος κατασκευής των έργων, οι 
περισσότερες Τεχνικές Εταιρείες βρίσκονται - χωρίς δική τους 
ευθύνη - μπροστά στο ενδεχόμενο να μην μπορούν να εκπλη
ρώσουν τις οικονομικές υποχρεώσεις που έχουν αναλάβει, 
να αδυνατούν να πληρώσουν τις ασφαλιστικές εισφορές των 
εργαζομένων και συνεργατών τους καθώς και τις αμοιβές των 
προμηθευτών τους κ.ο.κ. διακινδυνεύοντας τόσο την ομαλή ροή 
κατασκευής των έργων όσο και τη βιωσιμότητα των εταιρειών 
τους.

Με δεδομένο ότι η τραπεζική χρηματοδότηση των εταιρειών 
αυτής της κλίμακας είναι ουσιαστικά κλειστή - παρά τις περί 
του αντιθέτου διαβεβαιώσεις σε διάφορα fora και ομιλίες τόσο 
των εκπροσώπων του τραπεζικού κλάδου όσο και της πολιτικής 
ηγεσίας του Υπουργείου σας - ο κίνδυνος τα έργα να διακοπούν 
οριστικά είναι υπαρκτός και όχι θεωρητικός.

Σημειώνουμε ιδιαιτέρως ότι οι εταιρείες-μέλη μας ουδέποτε 
ενημερώθηκαν ότι δεν θα πληρωθούν σύμφωνα με τα εγκεκρι
μένα χρονοδιαγράμματα των έργων και κατά συνέπεια αδυνα
τούν εκ των υστέρων να ενσωματώσουν στον επιχειρηματικό 
τους σχεδίασμά ένα τέτοιο ενδεχόμενο.

Παρακαλούμε για την άμεση και οριστική επίλυση του οξύτα- 
του προβλήματος και τη δυνατότητα συνάντησής μας για την 
καλύτερη ενημέρωσή μας».
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Στο φάσμα της οριστικής εγκατάλειψης... -
protionline.gr

ΔΙΠΛΑΣΙΑΣΤΗΚΑΝ ΟΙ ΑΠΛΗΡΩΤΕΣ
ΟΦΕΙΛΕΣ ΣΕ ΕΡΓΑ ΤΗΣ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΣ,
ΜΕ ΟΡΙΣΤΙΚΗ ΑΠΕΝΤΑΞΗ ΑΠΟ ΤΟ ΕΣΠΑ
ΑΠΕΙΛΟΥΝΤΑΙ ΔΡΑΣΕΙΣ ΜΕ ΔΙΚΑΙΟΥΧΟΥΣ
ΤΟΥ ΔΗΜΟΥΣ ΤΗΣ ΑΧΑΪΑΣ Στα 17 και
πλέον εκατ. ευρώ υπολογίζονται οι οφειλές
που έχει το Π.Ε.Π. Δυτικής Ελλάδας (από
προγράμματα ΕΣΠΑ) σε 
επιχειρήσεις λόγω της καθυστέρησης στις
πληρωμές του δημοσίου. Εδώ και ένα

τρίμηνο, από τις αρχές Απριλίου, η κεντρική κυβέρνηση έχει “παγώσει” τις
πληρωμές με αποτέλεσμα η Αυτοδιοίκηση, σε όλη τη χώρα, να έχει κηρύξει
σχεδόν “στάση πληρωμών” κυρίως προς τις μικρές και μεσαίες εργοληπτικές
επιχειρήσεις. Το επόμενο διάστημα, έως και τα τέλη Αυγούστου, είναι
ιδιαίτερα κρίσιμο. Αν δεν αλλάξει άρδην η κατάσταση με τους
λογαριασμούς… κίνησης των έργων του ΕΣΠΑ, η Περιφέρεια Δυτικής
Ελλάδος είναι πιθανό να προχωρήσει σε απεντάξεις δράσεων από το Π.Ε.Π.
Δυτικής Ελλάδος της επόμενης Προγραμματικής Περιόδου (Π.Π. 2021-
2027).Υπενθυμίζεται ότι μέσα σ ένα χρόνο, λόγω της καθυστέρησης με τις
εκταμιεύσεις, έχει διπλασιαστεί σχεδόν το ποσό που οφείλει η Π.Δ.Ε. σε
εργολήπτες. Βγαίνουν εκτός Τα έργα που αντιμετωπίζουν το μεγαλύτερο
πρόβλημα είναι αυτά που έρχονται ως “γέφυρα” από την Π.Π. του ΕΣΠΑ
2014-2020 και πρέπει να περάσουν στο νέο Π.Ε.Π. για να μη μείνουν ημιτελή
ή για να μην βγουν οριστικά από τα πλάνα τους, τουλάχιστον για μια τριετία
ακόμη! Τα περισσότερα έργα που είναι σε σοβαρή καθυστέρηση αφορούν την
προσβασιμότητα στους ορεινούς οικισμούς (αποκαταστάσεις επαρχιακού
οδικού δικτύου στις Π.Ε. Αχαϊας, Ηλείας και Αιτ/νιας0 με έμφαση στις
αποκαταστάσεις φθορών σε διασταυρώσεις και περιοχές με πλημμυρικά
φαινόμενα το χειμώνα που οφείλονται στις μεγάλες φωτιές που έχουν
ξεσπάσει σε περασμένες καλοκαιρινές περιόδους. Έργα συντήρησης της
πρόσβασης μέσω των επαρχιακών οδών προς τα ορεινά καο ημιορεινά σε
Αιγιάλεια και Καλάβρυτα αλλά και παρεμβάσεις της Περιφέρειας Δυτικής
Ελλάδος για την διευθέτηση ποταμών και χειμάρρων στην Αιγιάλεια είναι
δράσεις που “χωλαίνουν” πλέον εξαιρετικά στην ευρύτερη περιοχή, μετά το
“πάγωμα” με τις πληρωμές. “Τρέχει” κανονικά το ΥΠ.ΕΣ. “Αποκούμπι” για
τους δήμους της Αχαΐας αποτελούν τα έργα του προγράμματος ‘Φιλόδημος’
(‘1’ κ’ ‘2’) και του προγράμματος ‘Αντ. Τρίτσης’ του Υπουργείου Εσωτερικών
(ΥΠ.ΕΣ) που “τρέχουν” κανονικά με τις πληρωμές τους. Παράλληλα κανονικά
“τρέχουν” οι χρηματοδοτήσεις και για τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης
(“Ελλάδα 2.0”) στην Περιφέρεια Δυτικής Ελλάδας. Σύμφωνα με πηγές της
Περιφέρειας και πληροφορίες από , υπάρχει αυτή την ώρα
μια δέσμευση της κυβέρνησης ότι μέσα στον Αύγουστο θα έχουμε το
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“ξεπάγωμα” των λογαριασμών και μια προσπάθεια σταδιακής επιστροφής
στην… κανονικότητα. Σε κάθε περίπτωση το εναλλακτικό σενάριο είναι να
“κοπούν” από το ΕΣΠΑ όλα τα έργα γέφυρες της Π.Π. 2Ο14-2020 στα οποία
περιλαμβάνοται πολλές αστικές αναπλάσεις. Μέτωπα παντού… Εκτός από
τα έργα των δήμων της Αχαΐας και της Περιφέρειας Δυτικής Ελλάδας, πολλές

 της περιοχής έχουν σοβαρά “ανοικτά μέτωπα” και σε άλλες
περιοχές και συγκεκριμένα στις περιφέρειες Ιονίων Νήσων, Ηπείρου και
Πελοποννήσου. Μεσαίου μεγέθους  με πανελλαδική
εμβέλεια που εκτελεί έργα στο δήμο Αιγιαλείας έχει ανεκτέλεστο υπόλοιπο
πάνω από 20 εκατ. ευρώ από έργα τα οποία καθυστεριούν στις πληρωμές
τους ενώ οφειλές από δήμους που ξεκινούν, ανά περίπτωση, από 150 χιλ.
ευρώ και, απο περιφέρειες, που ανέρχονται έως και 1,25 εκατ. ευρώ, έχει
μεγάλη  εταιρεία της Πάτρας. Την Τρίτη 2 Ιουλίου ο
Πανελλήνιος Σύλλογος Τεχνικών Εταιρειών (Σ.Α.Τ.Ε.) απεύθυνε επείγουσα
επιστολή της προς τους Νίκο Παπαθανάση, Αναπλ.Υπουργό Εθν.
Οικονομίας Οικονομικών κα Δημήτρη Σκάλκο, γενικό γραμματέα Δημοσίων
Επενδύσεων και ΕΣΠΑ, μιλώντας για την απειλή μιας οριστικής διακοπή
εργασιών σε έργα δήμων και περιφερειών ανά τη χώρα. “Μεγάλη είναι η
αναστάτωση των εργοληπτικών εταιρειών που ενώ έχουν αναδειχθεί
ανάδοχοι σε έργα που ανέμεναν να συμβασιοποιηθούν, πληροφορούνται ότι
αίρεται η δυνατότητα χρηματοδότησής τους με πιθανή απένταξη αυτών από
το ΕΣΠΑ” αναφέρει στην επιστολή η οποία καταλήγει: “Τεχνικές Εταιρείες
βρίσκονται μπροστά στο ενδεχόμενο να μην μπορούν να εκπληρώσουν τις
οικονομικές υποχρεώσεις που έχουν αναλάβει, να αδυνατούν να πληρώσουν
τις ασφαλιστικές εισφορές των εργαζομένων και συνεργατών τους καθώς και
τις αμοιβές των προμηθευτών, διακινδυνεύοντας τόσο την ομαλή ροή

 των έργων”. Συντονίζουν τη δράση τους Με πρωτοβουλία της
Πανελλήνιας Ένωση Συνδέσμων Εργοληπτών Δημοσίων Έργων (ΠΕΣΕΔΕ)
και το παράρτημα Πάτρας, στα τέλη της περασμένης εβδομάδας έγιναν
επαφές τόσο με τον  όσο και με τον ΣΤΕΑΤ (Σύνδεσμος Τεχνικών
Εταιριών Ανωτέρων Τάξεων) προκειμένου να βρεθεί λύση στο «αγκάθι» των
καθυστερήσεων στις πληρωμές του δημοσίου. Σε πρόσφατη παρέμβασή της
η ΠΕΣΕΔΕ ζητησε να εφαρμοστεί η Οδηγία 2011/7/2011 της ΕΕ περί
έγκαιρης πληρωμής των υποχρεώσεων του Δημοσίου που απορρέουν από
την εκτέλεση των έργων, επισημαίνοντας ότι “είναι αδύνατο να
ολοκληρωθούν τα έργα του Ταμείου Ανάκαμψης, του ΕΣΠΑ και του
Προγράμματος Δημοσίων Επενδύσεων χωρίς να υπάρχει τάξη και συνέπεια
στις πληρωμές τους”. Πρόσφατη μελέτη του ΙΟΒΕ αναφέρει ότι η χώρα μας
είναι από τους ουραγούς στην Ευρώπη ως προς τις έγκαιρες πληρωμές,
καθώς μόλις μία στις τέσσερις πραγματοποιείται εμπρόθεσμα. Κατηγορίες
Άρθρου ΤΟΠΙΚΑ
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Τεχνικές εταιρείες: Απειλούν με διακοπή έργων σε
Δημόσιο, ΟΤΑ

Με “προειδοποιητική” επιστολή που
κοινοποιείται τστον αναπληρωτή υπουργό
Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών Νικόλα
Παπαθανάση και στον Γενικό Γραμματέα
Δημοσίων Επενδύσεων και ΕΣΠΑ Δημήτρη
Σκάλκο ο  

  κρούει τον κώδωνα
του κινδύνου για την οριστική διακοπή

έργων που χρηματοδοτούνται μέσω ΈΣΠΑ και ΠΔΕ λόγω απλήρωτων
λογαριασμών των έργων! Σύμφωνα με τον Σύνδεσμο «…είναι πολυάριθμες
και έντονες οι διαμαρτυρίες από τις εταιρείες – μέλη που διαπιστώνουν ότι
κατά το χρονικό διάστημα των πρόσφατων 3 μηνών πολλοί λογαριασμοί
έργων ΕΣΠΑ παραμένουν απλήρωτοι, ειδικά των έργων μικρού και μεσαίου
προϋπολογισμού. Επιπλέον χαρακτηρίζεται δυσχερέστατη η κατάσταση στα
έργα που χρηματοδοτούνται από το ΠΔΕ, καθώς το πρόβλημα μη πληρωμής
λογαριασμών διαρκεί από την προηγούμενη χρονιά». Από τις συνεχείς
διαμαρτυρίες, σύμφωνα με το Σύνδεσμο, προκύπτει ότι τα εν λόγω έργα – με
τους απλήρωτους επί σειρά μηνών λογαριασμούς- έχουν δημοπρατήσει
Περιφέρειες και Δήμοι, δηλαδή είναι έργα που κατά τεκμήριο έχουν αναλάβει
να εκτελέσουν μεσαίες και μικρές εργοληπτικές εταιρείες. Παράλληλα, μεγάλη
είναι η αναστάτωση των εργοληπτικών εταιρειών που ενώ έχουν αναδειχθεί
ανάδοχοι σε έργα που ανέμεναν να συμβασιοποιηθούν πληροφορούνται ότι
αίρεται η δυνατότητα χρηματοδότησής τους με την απένταξη αυτών από το
ΕΣΠΑ! Δείτε ακόμη: Ιδρύθηκε η Hellenic Nickel Κίνδυνος τα έργα να
διακοπούν οριστικά! Και ο Σύνδεσμος προειδοποιεί: «Με δεδομένο ότι η
τραπεζική χρηματοδότηση των εταιρειών αυτής της κλίμακας είναι ουσιαστικά
κλειστή – παρά τις περί του αντιθέτου διαβεβαιώσεις σε διάφορα fora και
ομιλίες τόσο των εκπροσώπων του τραπεζικού κλάδου, όσο και της πολιτικής
ηγεσίας του υπουργείου – ο κίνδυνος τα έργα να διακοπούν οριστικά είναι
υπαρκτός και όχι θεωρητικός!». Η επιστολή που υπογράφουν ο πρόεδρος
του Συνδέσμου   και ο Γενικός Γραμματέας Βασίλειος
Θεοδωρόπουλος καταλήγει με την σημείωση: «Οι εταιρείες-μέλη μας
ουδέποτε ενημερώθηκαν ότι δεν θα πληρωθούν σύμφωνα με τα εγκεκριμένα
χρονοδιαγράμματα των έργων και κατά συνέπεια αδυνατούν εκ των υστέρων
να ενσωματώσουν στον επιχειρηματικό τους σχεδιασμό ένα τέτοιο
ενδεχόμενο. Παρακαλούμε για την άμεση και οριστική επίλυση του οξύτατου
προβλήματος και τη δυνατότητα συνάντησής μας για την καλύτερη
ενημέρωσή μας». View Fullscreen

Πανελλήνιος Σύνδεσμος
Τεχνικών Εταιρειών

Ζαχαρίας Αθουσάκης
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ΕΣΠΑ - ΠΔΕ: Απλήρωτες οι Τεχνικές Εταιρείες -
«Απειλούν» με οριστική διακοπή των έργων σε
Δήμους και Περιφέρειες

Ο   
 με επιστολή που απέστειλε στον

υπουργό Οικονομικών Ν. Παπαθανάση
προειδοποιεί ότι σύντομα θα γίνουν
οριστικές διακοπές στα έργα που
υλοποιούνται μέσω ΕΣΠΑ και ΠΔΕ, αφού
μένουν απλήρωτα. Σύμφωνα με τον
Σύνδεσμο: «…είναι πολυάριθμες και έντονες
οι διαμαρτυρίες από τις εταιρείες – μέλη που

διαπιστώνουν ότι κατά το χρονικό διάστημα των πρόσφατων 3 μηνών πολλοί
λογαριασμοί έργων ΕΣΠΑ παραμένουν απλήρωτοι, ειδικά των έργων μικρού
και μεσαίου προϋπολογισμού. Επιπλέον χαρακτηρίζεται δυσχερέστατη η
κατάσταση στα έργα που χρηματοδοτούνται από το ΠΔΕ, καθώς το
πρόβλημα μη πληρωμής λογαριασμών διαρκεί από την προηγούμενη
χρονιά». Τα εν λόγω έργα τα οποία βαρύνουν απλήρωτοι λογαριασμοί, είναι
έργα που κατά τεκμήριο έχουν αναλάβει να εκτελέσουν μεσαίες και μικρές
εργοληπτικές εταιρείες. Ακόμα, εργοληπτικές εταιρείες που έχουν αναδειχθεί
ανάδοχοι σε έργα που ανέμεναν να συμβασιοποιηθούν, πληροφορούνται ότι
αίρεται η δυνατότητα χρηματοδότησής τους με την απένταξη αυτών από το
ΕΣΠΑ. «Με δεδομένο ότι η τραπεζική χρηματοδότηση των εταιρειών αυτής
της κλίμακας είναι ουσιαστικά κλειστή – παρά τις περί του αντιθέτου
διαβεβαιώσεις σε διάφορα fora και ομιλίες τόσο των εκπροσώπων του
τραπεζικού κλάδου, όσο και της πολιτικής ηγεσίας του υπουργείου – ο
κίνδυνος τα έργα να διακοπούν οριστικά είναι υπαρκτός και όχι θεωρητικός!».
Η επιστολή που υπογράφουν ο πρόεδρος του Συνδέσμου 

 και ο Γενικός Γραμματέας Βασίλειος Θεοδωρόπουλος καταλήγει
με την σημείωση: Οι εταιρείες-μέλη μας ουδέποτε ενημερώθηκαν ότι δεν θα
πληρωθούν σύμφωνα με τα εγκεκριμένα χρονοδιαγράμματα των έργων και
κατά συνέπεια αδυνατούν εκ των υστέρων να ενσωματώσουν στον
επιχειρηματικό τους σχεδιασμό ένα τέτοιο ενδεχόμενο. «Παρακαλούμε για την
άμεση και οριστική επίλυση του οξύτατου προβλήματος και τη δυνατότητα
συνάντησής μας για την καλύτερη ενημέρωσή μας».

Πανελλήνιος Σύνδεσμός Τεχνικών
Εταιρειών

Ζαχαρίας
Αθουσάκης
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Την ομαλή συνέχιση εκτέλεσης των δημοσίων
έργων, ζήτησε από δύο Υπουργεία ο Φραγκίσκος
Παρασύρης

Άμεσες θεσμικές πρωτοβουλίες, ζήτησε ο
Φραγκίσκος Παρασύρης, Βουλευτής
Ηρακλείου του ΠΑΣΟΚ-Κινήματος Αλλαγής,
για τη διασφάλιση της ομαλής συνέχισης
εκτέλεσης των δημοσίων έργων, από τα
Υπουργεία Υποδομών και Μεταφορών και το
Υπουργείο Ανάπτυξης. Στην ερώτησή του
τονίζει πως «σε μείζον ζήτημα για την
αναπτυξιακή πορεία της χώρας τείνει να

μετατραπεί η εξέλιξη και η πορεία των δημοσίων έργων, καθώς σύμφωνα με
επιστολή προς το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών, από τις
εργοληπτικές οργανώσεις ΠΕΔΜΕΔΕ- Πανελλήνια Ένωση Διπλωματούχων
Μηχανικών Εργοληπτών Έργων, ΠΕΣΕΔΕ- Πανελλήνια Ένωση Συνδέσμων
Εργοληπτών Δημοσίων Έργων, - Πανελλήνιος Σύνδεσμος Τεχνικών
Εταιριών και ΣΤΕΑΤ- Σύνδεσμος Τεχνικών Εταιριών Ανωτέρων Τάξεων,
απαιτούνται άμεσες ενέργειες στην κατεύθυνση της συνέχισης υλοποίησης
των δημοσίων έργων και τη βιωσιμότητας των αναδόχων εταιρειών.
Σύμφωνα με τη  «κατά το χρονικό διάστημα των πρόσφατων τριών
μηνών πολλοί λογαριασμοί έργων ΕΣΠΑ παραμένουν απλήρωτοι, ειδικά στην
περίπτωση έργων μικρού και μεσαίου προϋπολογισμού. Δυσχερέστερη είναι
η κατάσταση στα έργα που χρηματοδοτούνται από το ΠΔΕ, καθώς το
πρόβλημα μη πληρωμής λογαριασμών διαρκεί από την προηγούμενη
χρονιά». Την ίδια στιγμή οι εργοληπτικές επιχειρήσεις βρίσκονται σε δεινή
οικονομική κατάσταση εξ αιτίας της συνεχούς αύξησης των τιμών των
δομικών υλικών αλλά και της ενέργειας. Όπως τονίσουν και σας έχουν ήδη
ενημερώσει, οι περισσότερες Τεχνικές Εταιρείες βρίσκονται -χωρίς δική τους
ευθύνη- μπροστά στο ενδεχόμενο αδυναμίας εκπλήρωσης των οικονομικών
τους υποχρεώσεων, αδυναμίας κάλυψης των ασφαλιστικών εισφορών των
εργαζομένων, γεγονός που θέτει σε αμφισβήτηση την συνέχιση 
συμβασιοποιημένων έργων. Ιδιαίτερη αναφορά στο έργο της ΔΕΥΑΗ
Σύμφωνα, μάλιστα, με δημοσιεύματα στον Τοπικό Τύπο της Κρήτης, ένα από
τα έργα που αναμένεται να παρουσιαστεί πρόβλημα με την εξέλιξη της

 του είναι εκείνο της αντικατάστασης των δικτύων της ΔΕΥΑΗ
(Δημοτική Επιχείρηση Ύδρευσης Αποχέτευσης Ηρακλείου). Ο Βουλευτής
ζήτησε από τα δύο Υπουργεία ενημέρωση σχετικά με τις αναγκαίες
βελτιώσεις του θεσμικού πλαισίου, σύμφωνα με τα αιτήματα των
εργοληπτικών εταιρειών, τα οποία κατατέθηκαν στον Υπουργό Υποδομών,
στις 27 Ιουνίου. Παράλληλα, αναμένει ενημέρωση για την επίλυση του
ζητήματος που έχει προκύψει για τις εργοληπτικές εταιρείες, οι οποίες ενώ
έχουν αναδειχθεί ανάδοχοι σε έργα που ανέμεναν να συμβασιοποιηθούν και
τώρα πληροφορούνται ότι αίρεται η δυνατότητα χρηματοδότησής τους με την
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απένταξη αυτών από το ΕΣΠΑ. Αναδεικνύει, επίσης, την ανάγκη για την
ενίσχυση της τραπεζικής χρηματοδότησης των εταιρειών που εκτελούν
δημόσια έργα και είναι μικρής κλίμακας. Ο Φραγκίσκος Παρασύρης, στην
ερώτησή του αναφέρει μεταξύ άλλων «πότε αναμένεται η πληρωμή των
εργοληπτριών εταιρειών, για τη νόμιμη αναθεώρηση από το 1ο τρίμηνο του
2022, η οποία θα κάλυπτε μεγάλος μέρος στις αυξήσεις στις τιμές

 των έργων; Οι εταιρείες δηλώνουν πως ουδέποτε
ενημερώθηκαν για την μη τήρηση των χρονοδιαγραμμάτων για την πληρωμή
των έργων; Υπάρχουν δεδομένα και ποια είναι αυτά; Σκοπεύετε να προβείτε
και σε ποιες ενέργειες, προκειμένου να αποκατασταθεί η χρηματοδοτική ροής
προς τις εργοληπτικές εταιρείες σύμφωνα με τα συμφωνημένα
χρονοδιαγράμματα»; Καταλήγοντας αναμένει και την σχετική ενημέρωση για
το στάδιο που βρίσκεται η εκτέλεση του έργου της αντικατάστασης των
δικτύων της ΔΕΥΑΗ.

κατασκευής
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Την ομαλή συνέχιση εκτέλεσης των δημοσίων
έργων, ζήτησε από δύο Υπουργεία ο Φραγκίσκος
Παρασύρης

Άμεσες θεσμικές πρωτοβουλίες, ζήτησε ο
Φραγκίσκος Παρασύρης, Βουλευτής
Ηρακλείου του ΠΑΣΟΚ-Κινήματος Αλλαγής,
για τη διασφάλιση της ομαλής συνέχισης
εκτέλεσης των δημοσίων έργων, από τα
Υπουργεία Υποδομών και Μεταφορών και το
Υπουργείο Ανάπτυξης. - Advertisement -

Στην ερώτησή του τονίζει πως «σε μείζον ζήτημα για την αναπτυξιακή πορεία
της χώρας τείνει να μετατραπεί η εξέλιξη και η πορεία των δημοσίων έργων,
καθώς σύμφωνα με επιστολή προς το Υπουργείο Υποδομών και
Μεταφορών, από τις εργοληπτικές οργανώσεις ΠΕΔΜΕΔΕ- Πανελλήνια
Ένωση Διπλωματούχων Μηχανικών Εργοληπτών Έργων, ΠΕΣΕΔΕ-
Πανελλήνια Ένωση Συνδέσμων Εργοληπτών Δημοσίων Έργων, -
Πανελλήνιος Σύνδεσμος Τεχνικών Εταιριών και ΣΤΕΑΤ- Σύνδεσμος Τεχνικών
Εταιριών Ανωτέρων Τάξεων, απαιτούνται άμεσες ενέργειες στην κατεύθυνση
της συνέχισης υλοποίησης των δημοσίων έργων και τη βιωσιμότητας των
αναδόχων εταιρειών. Σύμφωνα με τη  «κατά το χρονικό διάστημα των
πρόσφατων τριών μηνών πολλοί λογαριασμοί έργων ΕΣΠΑ παραμένουν
απλήρωτοι, ειδικά στην περίπτωση έργων μικρού και μεσαίου
προϋπολογισμού. Δυσχερέστερη είναι η κατάσταση στα έργα που
χρηματοδοτούνται από το ΠΔΕ, καθώς το πρόβλημα μη πληρωμής
λογαριασμών διαρκεί από την προηγούμενη χρονιά». Την ίδια στιγμή οι
εργοληπτικές επιχειρήσεις βρίσκονται σε δεινή οικονομική κατάσταση εξ
αιτίας της συνεχούς αύξησης των τιμών των δομικών υλικών αλλά και της
ενέργειας. Όπως τονίσουν και σας έχουν ήδη ενημερώσει, οι περισσότερες
Τεχνικές Εταιρείες βρίσκονται -χωρίς δική τους ευθύνη- μπροστά στο
ενδεχόμενο αδυναμίας εκπλήρωσης των οικονομικών τους υποχρεώσεων,
αδυναμίας κάλυψης των ασφαλιστικών εισφορών των εργαζομένων, γεγονός
που θέτει σε αμφισβήτηση την συνέχιση  συμβασιοποιημένων
έργων. - Advertisement - Ιδιαίτερη αναφορά στο έργο της ΔΕΥΑΗ Σύμφωνα,
μάλιστα, με δημοσιεύματα στον Τοπικό Τύπο της Κρήτης, ένα από τα έργα
που αναμένεται να παρουσιαστεί πρόβλημα με την εξέλιξη της 
του είναι εκείνο της αντικατάστασης των δικτύων της ΔΕΥΑΗ (Δημοτική
Επιχείρηση Ύδρευσης Αποχέτευσης Ηρακλείου). Ο Βουλευτής ζήτησε από
τα δύο Υπουργεία ενημέρωση σχετικά με τις αναγκαίες βελτιώσεις του
θεσμικού πλαισίου, σύμφωνα με τα αιτήματα των εργοληπτικών εταιρειών, τα
οποία κατατέθηκαν στον Υπουργό Υποδομών, στις 27 Ιουνίου. Παράλληλα,
αναμένει ενημέρωση για την επίλυση του ζητήματος που έχει προκύψει για
τις εργοληπτικές εταιρείες, οι οποίες ενώ έχουν αναδειχθεί ανάδοχοι σε έργα
που ανέμεναν να συμβασιοποιηθούν και τώρα πληροφορούνται ότι αίρεται η
δυνατότητα χρηματοδότησής τους με την απένταξη αυτών από το ΕΣΠΑ.
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Αναδεικνύει, επίσης, την ανάγκη για την ενίσχυση της τραπεζικής
χρηματοδότησης των εταιρειών που εκτελούν δημόσια έργα και είναι μικρής
κλίμακας. Ο Φραγκίσκος Παρασύρης, στην ερώτησή του αναφέρει μεταξύ
άλλων «πότε αναμένεται η πληρωμή των εργοληπτριών εταιρειών, για τη
νόμιμη αναθεώρηση από το 1ο τρίμηνο του 2022, η οποία θα κάλυπτε
μεγάλος μέρος στις αυξήσεις στις τιμές  των έργων; Οι εταιρείες
δηλώνουν πως ουδέποτε ενημερώθηκαν για την μη τήρηση των
χρονοδιαγραμμάτων για την πληρωμή των έργων; Υπάρχουν δεδομένα και
ποια είναι αυτά; Σκοπεύετε να προβείτε και σε ποιες ενέργειες, προκειμένου
να αποκατασταθεί η χρηματοδοτική ροής προς τις εργοληπτικές εταιρείες
σύμφωνα με τα συμφωνημένα χρονοδιαγράμματα»; Καταλήγοντας αναμένει
και την σχετική ενημέρωση για το στάδιο που βρίσκεται η εκτέλεση του έργου
της αντικατάστασης των δικτύων της ΔΕΥΑΗ.

κατασκευής
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Την ομαλή συνέχιση εκτέλεσης των δημοσίων
έργων, ζήτησε από δύο Υπουργεία ο Φραγκίσκος
Παρασύρης

Ιδιαίτερη αναφορά στο έργο της ΔΕΥΑΗ
Άμεσες θεσμικές πρωτοβουλίες, ζήτησε ο
Φραγκίσκος Παρασύρης, Βουλευτής
Ηρακλείου του ΠΑΣΟΚ-Κινήματος Αλλαγής,
για τη διασφάλιση της ομαλής συνέχισης
εκτέλεσης των δημοσίων έργων, από τα
Υπουργεία Υποδομών και Μεταφορών και το

Υπουργείο Ανάπτυξης. Στην ερώτησή του τονίζει πως «σε μείζον ζήτημα για
την αναπτυξιακή πορεία της χώρας τείνει να μετατραπεί η εξέλιξη και η
πορεία των δημοσίων έργων, καθώς σύμφωνα με επιστολή προς το
Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών, από τις εργοληπτικές οργανώσεις
ΠΕΔΜΕΔΕ- Πανελλήνια Ένωση Διπλωματούχων Μηχανικών Εργοληπτών
Έργων, ΠΕΣΕΔΕ- Πανελλήνια Ένωση Συνδέσμων Εργοληπτών Δημοσίων
Έργων, - Πανελλήνιος Σύνδεσμος Τεχνικών Εταιριών και ΣΤΕΑΤ-
Σύνδεσμος Τεχνικών Εταιριών Ανωτέρων Τάξεων, απαιτούνται άμεσες
ενέργειες στην κατεύθυνση της συνέχισης υλοποίησης των δημοσίων έργων
και τη βιωσιμότητας των αναδόχων εταιρειών. Σύμφωνα με τη  «κατά
το χρονικό διάστημα των πρόσφατων τριών μηνών πολλοί λογαριασμοί
έργων ΕΣΠΑ παραμένουν απλήρωτοι, ειδικά στην περίπτωση έργων μικρού
και μεσαίου προϋπολογισμού. Δυσχερέστερη είναι η κατάσταση στα έργα
που χρηματοδοτούνται από το ΠΔΕ, καθώς το πρόβλημα μη πληρωμής
λογαριασμών διαρκεί από την προηγούμενη χρονιά». Την ίδια στιγμή οι
εργοληπτικές επιχειρήσεις βρίσκονται σε δεινή οικονομική κατάσταση εξ
αιτίας της συνεχούς αύξησης των τιμών των δομικών υλικών αλλά και της
ενέργειας. Όπως τονίσουν και σας έχουν ήδη ενημερώσει, οι περισσότερες
Τεχνικές Εταιρείες βρίσκονται -χωρίς δική τους ευθύνη- μπροστά στο
ενδεχόμενο αδυναμίας εκπλήρωσης των οικονομικών τους υποχρεώσεων,
αδυναμίας κάλυψης των ασφαλιστικών εισφορών των εργαζομένων, γεγονός
που θέτει σε αμφισβήτηση την συνέχιση  συμβασιοποιημένων
έργων. Ιδιαίτερη αναφορά στο έργο της ΔΕΥΑΗ Σύμφωνα, μάλιστα, με
δημοσιεύματα στον Τοπικό Τύπο της Κρήτης, ένα από τα έργα που
αναμένεται να παρουσιαστεί πρόβλημα με την εξέλιξη της  του
είναι εκείνο της αντικατάστασης των δικτύων της ΔΕΥΑΗ (Δημοτική
Επιχείρηση Ύδρευσης Αποχέτευσης Ηρακλείου). Ο Βουλευτής ζήτησε από
τα δύο Υπουργεία ενημέρωση σχετικά με τις αναγκαίες βελτιώσεις του
θεσμικού πλαισίου, σύμφωνα με τα αιτήματα των εργοληπτικών εταιρειών, τα
οποία κατατέθηκαν στον Υπουργό Υποδομών, στις 27 Ιουνίου. Παράλληλα,
αναμένει ενημέρωση για την επίλυση του ζητήματος που έχει προκύψει για
τις εργοληπτικές εταιρείες, οι οποίες ενώ έχουν αναδειχθεί ανάδοχοι σε έργα
που ανέμεναν να συμβασιοποιηθούν και τώρα πληροφορούνται ότι αίρεται η
δυνατότητα χρηματοδότησής τους με την απένταξη αυτών από το ΕΣΠΑ.
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Αναδεικνύει, επίσης, την ανάγκη για την ενίσχυση της τραπεζικής
χρηματοδότησης των εταιρειών που εκτελούν δημόσια έργα και είναι μικρής
κλίμακας. Ο Φραγκίσκος Παρασύρης, στην ερώτησή του αναφέρει μεταξύ
άλλων «πότε αναμένεται η πληρωμή των εργοληπτριών εταιρειών, για τη
νόμιμη αναθεώρηση από το 1ο τρίμηνο του 2022, η οποία θα κάλυπτε
μεγάλος μέρος στις αυξήσεις στις τιμές  των έργων; Οι εταιρείες
δηλώνουν πως ουδέποτε ενημερώθηκαν για την μη τήρηση των
χρονοδιαγραμμάτων για την πληρωμή των έργων; Υπάρχουν δεδομένα και
ποια είναι αυτά; Σκοπεύετε να προβείτε και σε ποιες ενέργειες, προκειμένου
να αποκατασταθεί η χρηματοδοτική ροής προς τις εργοληπτικές εταιρείες
σύμφωνα με τα συμφωνημένα χρονοδιαγράμματα»; Καταλήγοντας αναμένει
και την σχετική ενημέρωση για το στάδιο που βρίσκεται η εκτέλεση του έργου
της αντικατάστασης των δικτύων της ΔΕΥΑΗ. Διαβάστε περισσότερες
ειδήσεις από την Κρήτη και το Ηράκλειο

κατασκευής
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  Απλήρωτα επί μήνες οι μικρές τεχνικές εταιρείες
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Απλήρωτα επί μήνεε οι μικρέε 
τεχνικέε ειαιρείεε

υνεχίζονται οι διαμαρτυρίεε των μι
κρότερων κατασκευαστικών εται

ρειών για απλήρωτουε λογαρια
σμού^ έργων ΕΣΠΑ, ειδικά στην περί
πτωση έργων μικρού και μεσαίου προ
ϋπολογισμού. Μάλιστα, όπωε αναφέρει 
σχετική επιστολή επείγοντοε χαρακτήρα 
από τον ΣΑΤΕ (Πανελλήνιοε Σύνδεσμοε 
Τεχνικών Εταιρειών), «δυσχερέστερη εί
ναι η κατάσταση στα έργα που χρηματοδο
τούνται από το ΠΔΕ, καθώε το πρόβλημα 
μη πληρωμήε λογαριασμών διαρκεί από 
την προηγούμενη χρονιά. Από tis συνεχείε 

διαμαρτυρίεε μελών μαε προκύπτει ότι τα 
εν λόγω έργα -μετουε απλήρωτουε επί 
σειρά μηνών λογαριασμούε- έχουν δη- 
μοπρατήσει Περιφέρειεε και Δήμοι, δηλα
δή. έργα που κατά τεκμήριο έχουν αναλά- 

βει να εκτελέσουν μεσαίεε και μικρέε ερ- 
γοληπτικέε εταιρείεε, μέλη μαε», αναφέ

ρει ο ΣΑΤΕ. Παράλληλα, μεγάλη είναι η 
αναστάτωση των εργοληπτικών εταιρει

ών που ενώ έχουν αναδειχθεί ανάδοχοι 
σε έργα που ανέμεναν να συμβασιοποιη- 
θούν, πληροφορούνται ότι αίρεται η δυνα
τότητα χρηματοδότπσήε τουε με την απέ- 
νταξη αυτών από το ΕΣΠΑ.

Στο πλαίσιο αυτό, ο ΣΑΤΕ προειδοποιεί 
ότι οι εργοληπτικέε επιχειρήσειε ήδη βρί
σκονται σε δεινότατη οικονομική θέση 
λόγω τηε υπέρογκηε αύξησηε των τιμών 
των δομικών υλικών, τηε εργασίαε και τηε 
ενέργειαε, που παρατηρούνται συνεχώε 
τα τελευταία έτη.

Μάλιστα, τονίζεται ότι οι εταιρείεε ακό
μα δεν έχουν πληρωθεί τη νόμιμη αναθε
ώρηση από το α' τρίμηνο 2022 και μετά, 
που θα αποζημίωνε για αυτέε τιε πολύ με- 
γάλεε αυξήσειε στο κόστοε κατασκευήε 
των έργων.
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Δεν υπάρχει θέμα στα νησιά μας με απλήρωτους
λογαριασμούς από ΕΣΠΑ

Επικαιρότητα Κυριακή 07.07.2024 08:45
Τελ. εν. 08:45 Δεν υπάρχει θέμα στα νησιά
μας με απλήρωτους λογαριασμούς από
ΕΣΠΑ Rodiaki NewsRoom Α- Α+ Στην
περιφέρεια Νοτίου Αιγαίου, δεν υπάρχει
πρόβλημα σε τεχνικές εταιρείες, με
απλήρωτους λογαριασμούς έργων που
χρηματοδοτούνται από το ΕΣΠΑ. Αυτό

φαίνεται να ισχύει στην περιοχή μας και ίσως αποτελεί εξαίρεση σε όλη την
Ελλάδα, καθώς στις περισσότερες περιοχές, υπάρχουν ζητήματα που έχουν
οδηγήσει ήδη σε έντονες διαμαρτυρίες, με αποκορύφωμα την ανακοίνωση-
ανοιχτή επιστολή διαμαρτυρίας του   

 προς τον υπουργό Εθνικής Οικονομίας και τον γενικό γραμματέα
Δημοσίων Επενδύσεων και ΕΣΠΑ για απλήρωτους λογαριασμούς έργων,
που χρηματοδοτούνται από ΕΣΠΑ και ΠΔΕ. Σύμφωνα με τα στοιχεία που
συγκέντρωσε η «Ροδιακή», πρόκειται για ένα μεγάλο θέμα με τεράστιες
επιπτώσεις στον κλάδο των  και θα πρέπει να υπογραμμιστεί,
ότι καθοριστικό ρόλο παίζουν σε αυτό το ζήτημα και οι διαχειριστικές Αρχές
σε κάθε περιφέρεια, και όπως δείχνουν τα πράγματα, σε ό,τι αφορά το Νότιο
Αιγαίο, η Ειδική Υπηρεσία Διαχείρισης (ΕΥΔ) ακολούθησε τις διαδικασίες με
τέτοιο τρόπο, ώστε να μην προκύψει κάποιο πρόβλημα. Πάντως, όπως
ανέφεραν στη «Ρ», κύκλοι τεχνικών εταιρειών είναι θέμα του αρμόδιου
υπουργείου, σε κεντρικό επίπεδο να εκτελέσει τις κατανομές των
διαχειριστικών Αρχών αλλά θα πρέπει να προηγείται η ΕΥΔ κάθε περιφέρειας
με τις σωστές και έγκαιρες διαδικασίες για να μην παρατηρηθεί εμπλοκή.
Επίσης, τόνισαν, ότι το πρόβλημα δεν αφορά μόνο απλήρωτους
λογαριασμούς έργων των τριών τελευταίων μηνών αλλά χρέη για μεγαλύτερο
χρονικό διάστημα, στις περιφέρειες της χώρας που αντιμετωπίζουν
πρόβλημα. Η επείγουσα ανακοίνωση-ανοιχτή επιστολή του 

   ( ) προς τον υπουργό Εθνικής
Οικονομίας, Νίκο Παπαθανάση, και τον γενικό γραμματέα Δημοσίων
Επενδύσεων και ΕΣΠΑ, Δημήτρη Σκάλκο, αναδεικνύει πολλαπλούς
κινδύνους για τη βιωσιμότητα εργοληπτικών εταιρειών και την εργασιακή
ασφάλεια των εργαζομένων τους. Μάλιστα, ο Σύνδεσμος μιλά για ένα
«οξύτατο πρόβλημα» που έχει δημιουργηθεί το τελευταίο τρίμηνο και έχει να
κάνει με απλήρωτους λογαριασμούς έργων που χρηματοδοτούνται από
πόρους του ΕΣΠΑ και του Προγράμματος Δημοσίων Επενδύσεων (ΠΔΕ).
Σύμφωνα με εκπροσώπους του , για τους μήνες Απρίλιο, Μάιο και
Ιούνιο δεν έχουν πληρωθεί πολλά έργα, «ειδικά στην περίπτωση έργων
μικρού και μεσαίου προϋπολογισμού», με αποτέλεσμα «πολυάριθμες και
έντονες διαμαρτυρίες» εταιρειών-μελών του Συνδέσμου. Πρόκειται κυρίως για
έργα που έχουν δημοπρατήσει περιφέρειες και δήμοι, έργα που κατά

Πανελληνίου Συνδέσμου Τεχνικών
Εταιρειών

κατασκευών

Πανελληνίου
Συνδέσμου Τεχνικών Εταιρειών ΣΑΤΕ
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τεκμήριο έχουν αναλάβει να εκτελέσουν μεσαίες και μικρές εργοληπτικές
εταιρείες-μέλη του Συνδέσμου. Πρόκειται για έργα που –μεταξύ πολλών
άλλων– έχουν να κάνουν με αστικές αναπλάσεις, έργα οδοποιίας, έργα
ύδρευσης, λιμενικά έργα. Μάλιστα, ο  κάνει λόγο για «δυσχερέστερη
κατάσταση» σχετικά με τα έργα που χρηματοδοτούνται με πόρους του ΠΔΕ –
στη συγκεκριμένη περίπτωση ενώ οι εκπρόσωποι των εργοληπτικών
εταιρειών δεν έχουν λάβει επίσημες εξηγήσεις σχετικά με τη μη πληρωμή
πόρων του ΠΔΕ. Ο  προειδοποιεί, ότι ο «κίνδυνος τα έργα να
διακοπούν οριστικά είναι υπαρκτός και όχι θεωρητικός». Και αυτό, υπό το
δεδομένο ότι «η τραπεζική χρηματοδότηση των εταιρειών αυτής της κλίμακας
είναι ουσιαστικά κλειστή – παρά τις περί του αντιθέτου διαβεβαιώσεις σε
διάφορα fora και ομιλίες, τόσο των εκπροσώπων του τραπεζικού κλάδου όσο
και της πολιτικής ηγεσίας του υπουργείου. Ο  ζητά άμεση και οριστική
επίλυση των προβλημάτων με το ΕΣΠΑ και το ΠΔΕ και διεκδικεί συνάντηση
με τον υπουργό Εθνικής Οικονομίας και τον γενικό γραμματέα Δημοσίων
Επενδύσεων.

ΣΑΤΕ

ΣΑΤΕ

ΣΑΤΕ
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Κώστας Καρπέτας: Στάση πληρωμών – Στον αέρα
τα έργα στην Δυτική Ελλάδα

Ο επικεφαλής της περιφερειακής παράταξης
«Μαζί Αλλάζουμε – Δυτική Ελλάδα» Κώστας
Καρπέτας έκανε την εξής δήλωση:
«Δυστυχώς, επιβεβαιώθηκε και πάλι η
σοβαρή κατάσταση που επικρατεί με την
εκτέλεση των έργων στην Δυτική Ελλάδα. Η
Περιφέρεια Δυτικής Ελλάδας χρωστάει 32
εκατομμύρια ευρώ σε τεχνικές εταιρείες από
το Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων,
γεγονός που έχει οδηγήσει σε στάση

πληρωμών και πάγωμα πολλών απαραίτητων έργων για την τοπική
κοινωνία. Ο Αντιπεριφερειάρχης Υποδομών και Έργων, Βασίλης
Γιαννόπουλος, παραδέχθηκε το πρόβλημα στην πρόσφατη συνεδρίαση της
Οικονομικής Επιτροπής της Περιφέρειας, μετά από σχετική ερώτηση της
παράταξής μας, όπου επί της ουσίας ομολόγησε «στάση πληρωμών» εκ
μέρους της Περιφερειακής Αρχής. Όπως έχουμε επισημάνει στο παρελθόν,
τα έργα αυτά είναι κρίσιμα για την ασφάλεια και συντήρηση βασικών
υποδομών και δικτύων. Ωστόσο, καθυστερούν ή σταματούν λόγω της στάσης
πληρωμών και των συνεχών παρατάσεων. Την προβληματική
χρηματοδότηση των έργων στην Δυτική Ελλάδα είχαμε ως παράταξη
επισημάνει και προεκλογικά, ωστόσο τότε δεν είχαμε πάρει καμία απάντηση
από την Περιφερειακή Αρχή Φαρμάκη, η οποία προτίμησε να καταφύγει στην
ένοχη σιωπή. Σήμερα, η τύχη μιας σειράς έργων στην Δυτική Ελλάδα
βρίσκεται στον αέρα, καθώς την ήδη επιβαρυμένη κατάσταση με τη
χρηματοδότησή τους, έρχεται να επιτείνει η καθυστέρηση πληρωμής έργων
που χρηματοδοτούνται μέσω ΕΣΠΑ και ΠΔΕ σε όλη τη χώρα. Για το θέμα
αυτό προσφάτως, ο     έκανε
παρέμβαση με προειδοποιητική επιστολή προς τον αναπληρωτή υπουργό
Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών και τον Γενικό Γραμματέα Δημοσίων
Επενδύσεων και ΕΣΠΑ, όπου κρούει τον κώδωνα του κινδύνου για την
οριστική διακοπή, λόγω απλήρωτων λογαριασμών. Καλούμε έστω και αυτή
την ύστατη στιγμή, την Περιφερειακή Αρχή και τον Περιφερειάρχη να πιέσουν
τα κυβερνητικά στελέχη με τα οποία φωτογραφίζονται, αλληλοστηρίζονται και
αλληλοσυγχαίρονται, να εγκρίνουν τις εκταμιεύσεις των κονδυλιών για την
συνέχιση των έργων στην Δυτική Ελλάδα. Καλούμε την Περιφερειακή Αρχή
να μην προχωρήσει σε υπερδέσμευση πόρων από επόμενους
προϋπολογισμούς και να μην υπονομεύσει κάθε προοπτικής δρομολόγησης
νέων έργων που έχει ανάγκη η Περιφέρεια. Τέλος, ζητούμε για άλλη μια φορά
από την Περιφερειακή Αρχή να μας απαντήσει δημόσια με ποιον τρόπο θα
προχωρήσει στην εξυγίανση των οικονομικών της Περιφέρειας Δυτικής
Ελλάδας.

Πανελλήνιος Σύνδεσμος Τεχνικών Εταιρειών
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Κώστας Καρπέτας: Στάση πληρωμών – Στον αέρα
τα έργα στη Δυτική Ελλάδα

Ο επικεφαλής της περιφερειακής παράταξης
«Μαζί Αλλάζουμε – Δυτική Ελλάδα» Κώστας
Καρπέτας έκανε την εξής δήλωση:
«Δυστυχώς, επιβεβαιώθηκε και πάλι η
σοβαρή κατάσταση που επικρατεί με την
εκτέλεση των έργων στην Δυτική Ελλάδα. Η
Περιφέρεια Δυτικής Ελλάδας χρωστάει 32
εκατομμύρια ευρώ σε τεχνικές εταιρείες από

το Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων, γεγονός που έχει οδηγήσει σε στάση
πληρωμών και πάγωμα πολλών απαραίτητων έργων για την τοπική
κοινωνία. Ο Αντιπεριφερειάρχης Υποδομών και Έργων, Βασίλης
Γιαννόπουλος, παραδέχθηκε το πρόβλημα στην πρόσφατη συνεδρίαση της
Οικονομικής Επιτροπής της Περιφέρειας, μετά από σχετική ερώτηση της
παράταξής μας, όπου επί της ουσίας ομολόγησε «στάση πληρωμών» εκ
μέρους της Περιφερειακής Αρχής. Όπως έχουμε επισημάνει στο παρελθόν,
τα έργα αυτά είναι κρίσιμα για την ασφάλεια και συντήρηση βασικών
υποδομών και δικτύων. Ωστόσο, καθυστερούν ή σταματούν λόγω της στάσης
πληρωμών και των συνεχών παρατάσεων. Την προβληματική
χρηματοδότηση των έργων στην Δυτική Ελλάδα είχαμε ως παράταξη
επισημάνει και προεκλογικά, ωστόσο τότε δεν είχαμε πάρει καμία απάντηση
από την Περιφερειακή Αρχή Φαρμάκη, η οποία προτίμησε να καταφύγει στην
ένοχη σιωπή. Σήμερα, η τύχη μιας σειράς έργων στην Δυτική Ελλάδα
βρίσκεται στον αέρα, καθώς την ήδη επιβαρυμένη κατάσταση με τη
χρηματοδότησή τους, έρχεται να επιτείνει η καθυστέρηση πληρωμής έργων
που χρηματοδοτούνται μέσω ΕΣΠΑ και ΠΔΕ σε όλη τη χώρα. Για το θέμα
αυτό προσφάτως, ο     έκανε
παρέμβαση με προειδοποιητική επιστολή προς τον αναπληρωτή υπουργό
Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών και τον Γενικό Γραμματέα Δημοσίων
Επενδύσεων και ΕΣΠΑ, όπου κρούει τον κώδωνα του κινδύνου για την
οριστική διακοπή, λόγω απλήρωτων λογαριασμών. Καλούμε έστω και αυτή
την ύστατη στιγμή, την Περιφερειακή Αρχή και τον Περιφερειάρχη να πιέσουν
τα κυβερνητικά στελέχη με τα οποία φωτογραφίζονται, αλληλοστηρίζονται και
αλληλοσυγχαίρονται, να εγκρίνουν τις εκταμιεύσεις των κονδυλιών για την
συνέχιση των έργων στην Δυτική Ελλάδα. Καλούμε την Περιφερειακή Αρχή
να μην προχωρήσει σε υπερδέσμευση πόρων από επόμενους
προϋπολογισμούς και να μην υπονομεύσει κάθε προοπτικής δρομολόγησης
νέων έργων που έχει ανάγκη η Περιφέρεια. Τέλος, ζητούμε για άλλη μια φορά
από την Περιφερειακή Αρχή να μας απαντήσει δημόσια με ποιον τρόπο θα
προχωρήσει στην εξυγίανση των οικονομικών της Περιφέρειας Δυτικής
Ελλάδας.

Πανελλήνιος Σύνδεσμος Τεχνικών Εταιρειών
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H εκτέλεση των έργων στην Δυτική Ελλάδα
Ο επικεφαλής της περιφερειακής παράταξης
«Μαζί Αλλάζουμε – Δυτική Ελλάδα» Κώστας
Καρπέτας έκανε την εξής δήλωση:
«Δυστυχώς, επιβεβαιώθηκε και πάλι η
σοβαρή κατάσταση που επικρατεί με την
εκτέλεση των έργων στην Δυτική Ελλάδα. Η
Περιφέρεια Δυτικής Ελλάδας χρωστάει 32
εκατομμύρια ευρώ σε τεχνικές εταιρείες από
το Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων,

γεγονός που έχει οδηγήσει σε στάση πληρωμών και πάγωμα πολλών
απαραίτητων έργων για την τοπική κοινωνία. Ο Αντιπεριφερειάρχης
Υποδομών και Έργων, Βασίλης Γιαννόπουλος, παραδέχθηκε το πρόβλημα
στην πρόσφατη συνεδρίαση της Οικονομικής Επιτροπής της Περιφέρειας,
μετά από σχετική ερώτηση της παράταξής μας, όπου επί της ουσίας
ομολόγησε «στάση πληρωμών» εκ μέρους της Περιφερειακής Αρχής. Όπως
έχουμε επισημάνει στο παρελθόν, τα έργα αυτά είναι κρίσιμα για την
ασφάλεια και συντήρηση βασικών υποδομών και δικτύων. Ωστόσο,
καθυστερούν ή σταματούν λόγω της στάσης πληρωμών και των συνεχών
παρατάσεων. Την προβληματική χρηματοδότηση των έργων στην Δυτική
Ελλάδα είχαμε ως παράταξη επισημάνει και προεκλογικά, ωστόσο τότε δεν
είχαμε πάρει καμία απάντηση από την Περιφερειακή Αρχή Φαρμάκη, η οποία
προτίμησε να καταφύγει στην ένοχη σιωπή. Σήμερα, η τύχη μιας σειράς
έργων στην Δυτική Ελλάδα βρίσκεται στον αέρα, καθώς την ήδη επιβαρυμένη
κατάσταση με τη χρηματοδότησή τους, έρχεται να επιτείνει η καθυστέρηση
πληρωμής έργων που χρηματοδοτούνται μέσω ΕΣΠΑ και ΠΔΕ σε όλη τη
χώρα. Για το θέμα αυτό προσφάτως, ο   

 έκανε παρέμβαση με προειδοποιητική επιστολή προς τον
αναπληρωτή υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών και τον Γενικό
Γραμματέα Δημοσίων Επενδύσεων και ΕΣΠΑ, όπου κρούει τον κώδωνα του
κινδύνου για την οριστική διακοπή, λόγω απλήρωτων λογαριασμών. Καλούμε
έστω και αυτή την ύστατη στιγμή, την Περιφερειακή Αρχή και τον
Περιφερειάρχη να πιέσουν τα κυβερνητικά στελέχη με τα οποία
φωτογραφίζονται, αλληλοστηρίζονται και αλληλοσυγχαίρονται, να εγκρίνουν
τις εκταμιεύσεις των κονδυλιών για την συνέχιση των έργων στην Δυτική
Ελλάδα. Καλούμε την Περιφερειακή Αρχή να μην προχωρήσει σε
υπερδέσμευση πόρων από επόμενους προϋπολογισμούς και να μην
υπονομεύσει κάθε προοπτικής δρομολόγησης νέων έργων που έχει ανάγκη η
Περιφέρεια. Τέλος, ζητούμε για άλλη μια φορά από την Περιφερειακή Αρχή να
μας απαντήσει δημόσια με ποιον τρόπο θα προχωρήσει στην εξυγίανση των
οικονομικών της Περιφέρειας Δυτικής Ελλάδας.

Πανελλήνιος Σύνδεσμος Τεχνικών
Εταιρειών
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Κώστας Καρπέτας: Στάση πληρωμών - Στον αέρα
τα έργα στην Δυτική Ελλάδα

Ο επικεφαλής της περιφερειακής παράταξης
«Μαζί Αλλάζουμε – Δυτική Ελλάδα» Κώστας
Καρπέτας έκανε την εξής δήλωση:
«Δυστυχώς, επιβεβαιώθηκε και πάλι η
σοβαρή κατάσταση που επικρατεί με την
εκτέλεση των έργων στην Δυτική Ελλάδα. Η
Περιφέρεια Δυτικής Ελλάδας χρωστάει 32
εκατομμύρια ευρώ σε τεχνικές εταιρείες από
το Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων,
γεγονός που έχει οδηγήσει σε στάση

πληρωμών και πάγωμα πολλών απαραίτητων έργων για την τοπική
κοινωνία. Ο Αντιπεριφερειάρχης Υποδομών και Έργων, Βασίλης
Γιαννόπουλος, παραδέχθηκε το πρόβλημα στην πρόσφατη συνεδρίαση της
Οικονομικής Επιτροπής της Περιφέρειας, μετά από σχετική ερώτηση της
παράταξής μας, όπου επί της ουσίας ομολόγησε «στάση πληρωμών» εκ
μέρους της Περιφερειακής Αρχής. Όπως έχουμε επισημάνει στο παρελθόν,
τα έργα αυτά είναι κρίσιμα για την ασφάλεια και συντήρηση βασικών
υποδομών και δικτύων. Ωστόσο, καθυστερούν ή σταματούν λόγω της στάσης
πληρωμών και των συνεχών παρατάσεων. Την προβληματική
χρηματοδότηση των έργων στην Δυτική Ελλάδα είχαμε ως παράταξη
επισημάνει και προεκλογικά, ωστόσο τότε δεν είχαμε πάρει καμία απάντηση
από την Περιφερειακή Αρχή Φαρμάκη, η οποία προτίμησε να καταφύγει στην
ένοχη σιωπή. Σήμερα, η τύχη μιας σειράς έργων στην Δυτική Ελλάδα
βρίσκεται στον αέρα, καθώς την ήδη επιβαρυμένη κατάσταση με τη
χρηματοδότησή τους, έρχεται να επιτείνει η καθυστέρηση πληρωμής έργων
που χρηματοδοτούνται μέσω ΕΣΠΑ και ΠΔΕ σε όλη τη χώρα. Για το θέμα
αυτό προσφάτως, ο     έκανε
παρέμβαση με προειδοποιητική επιστολή προς τον αναπληρωτή υπουργό
Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών και τον Γενικό Γραμματέα Δημοσίων
Επενδύσεων και ΕΣΠΑ, όπου κρούει τον κώδωνα του κινδύνου για την
οριστική διακοπή, λόγω απλήρωτων λογαριασμών. Καλούμε έστω και αυτή
την ύστατη στιγμή, την Περιφερειακή Αρχή και τον Περιφερειάρχη να πιέσουν
τα κυβερνητικά στελέχη με τα οποία φωτογραφίζονται, αλληλοστηρίζονται και
αλληλοσυγχαίρονται, να εγκρίνουν τις εκταμιεύσεις των κονδυλιών για την
συνέχιση των έργων στην Δυτική Ελλάδα. Καλούμε την Περιφερειακή Αρχή
να μην προχωρήσει σε υπερδέσμευση πόρων από επόμενους
προϋπολογισμούς και να μην υπονομεύσει κάθε προοπτικής δρομολόγησης
νέων έργων που έχει ανάγκη η Περιφέρεια. Τέλος, ζητούμε για άλλη μια φορά
από την Περιφερειακή Αρχή να μας απαντήσει δημόσια με ποιον τρόπο θα
προχωρήσει στην εξυγίανση των οικονομικών της Περιφέρειας Δυτικής
Ελλάδας.

Πανελλήνιος Σύνδεσμος Τεχνικών Εταιρειών
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Κώστας Καρπέτας: «Στάση πληρωμών – Στον αέρα
τα έργα στην Δυτική Ελλάδα»

«Η Περιφέρεια Δυτικής Ελλάδας
χρωστάει 32 εκατομμύρια ευρώ σε
τεχνικές εταιρείες από το Πρόγραμμα
Δημοσίων Επενδύσεων» Ο επικεφαλής
της περιφερειακής παράταξης «Μαζί
Αλλάζουμε – Δυτική Ελλάδα» Κώστας
Καρπέτας έκανε την εξής δήλωση:
«Δυστυχώς, επιβεβαιώθηκε και πάλι η
σοβαρή κατάσταση που επικρατεί με την
εκτέλεση των έργων στην Δυτική Ελλάδα. Η

Περιφέρεια Δυτικής Ελλάδας χρωστάει 32 εκατομμύρια ευρώ σε τεχνικές
εταιρείες από το Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων, γεγονός που έχει
οδηγήσει σε στάση πληρωμών και πάγωμα πολλών απαραίτητων έργων για
την τοπική κοινωνία. Ο Αντιπεριφερειάρχης Υποδομών και Έργων, Βασίλης
Γιαννόπουλος, παραδέχθηκε το πρόβλημα στην πρόσφατη συνεδρίαση της
Οικονομικής Επιτροπής της Περιφέρειας, μετά από σχετική ερώτηση της
παράταξής μας, όπου επί της ουσίας ομολόγησε «στάση πληρωμών» εκ
μέρους της Περιφερειακής Αρχής. Όπως έχουμε επισημάνει στο παρελθόν,
τα έργα αυτά είναι κρίσιμα για την ασφάλεια και συντήρηση βασικών
υποδομών και δικτύων. Ωστόσο, καθυστερούν ή σταματούν λόγω της στάσης
πληρωμών και των συνεχών παρατάσεων. Διαβάστε Επίσης Ξεκίνησαν οι
εργασίες για το Ανοικτό Κέντρο Εμπορίου στην Αμφιλοχία 04/07/2024 , 12:55
Την προβληματική χρηματοδότηση των έργων στην Δυτική Ελλάδα είχαμε ως
παράταξη επισημάνει και προεκλογικά, ωστόσο τότε δεν είχαμε πάρει καμία
απάντηση από την Περιφερειακή Αρχή Φαρμάκη, η οποία προτίμησε να
καταφύγει στην ένοχη σιωπή. Σήμερα, η τύχη μιας σειράς έργων στην Δυτική
Ελλάδα βρίσκεται στον αέρα, καθώς την ήδη επιβαρυμένη κατάσταση με τη
χρηματοδότησή τους, έρχεται να επιτείνει η καθυστέρηση πληρωμής έργων
που χρηματοδοτούνται μέσω ΕΣΠΑ και ΠΔΕ σε όλη τη χώρα. Για το θέμα
αυτό προσφάτως, ο     έκανε
παρέμβαση με προειδοποιητική επιστολή προς τον αναπληρωτή υπουργό
Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών και τον Γενικό Γραμματέα Δημοσίων
Επενδύσεων και ΕΣΠΑ, όπου κρούει τον κώδωνα του κινδύνου για την
οριστική διακοπή, λόγω απλήρωτων λογαριασμών. Καλούμε έστω και αυτή
την ύστατη στιγμή, την Περιφερειακή Αρχή και τον Περιφερειάρχη να πιέσουν
τα κυβερνητικά στελέχη με τα οποία φωτογραφίζονται, αλληλοστηρίζονται και
αλληλοσυγχαίρονται, να εγκρίνουν τις εκταμιεύσεις των κονδυλιών για την
συνέχιση των έργων στην Δυτική Ελλάδα. Καλούμε την Περιφερειακή Αρχή
να μην προχωρήσει σε υπερδέσμευση πόρων από επόμενους
προϋπολογισμούς και να μην υπονομεύσει κάθε προοπτικής δρομολόγησης
νέων έργων που έχει ανάγκη η Περιφέρεια. Τέλος, ζητούμε για άλλη μια φορά
από την Περιφερειακή Αρχή να μας απαντήσει δημόσια με ποιον τρόπο θα

Πανελλήνιος Σύνδεσμος Τεχνικών Εταιρειών
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προχωρήσει στην εξυγίανση των οικονομικών της Περιφέρειας Δυτικής
Ελλάδας. Χορηγούμενη EURO 2024 Ετικέτες έργα Περιφέρεια Δυτικής
Ελλάδας Στάση πληρωμών
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Κώστας Καρπέτας: Στάση πληρωμών – Στον αέρα
τα έργα στην Δυτική Ελλάδα

Ο επικεφαλής της περιφερειακής παράταξης
«Μαζί Αλλάζουμε – Δυτική Ελλάδα» Κώστας
Καρπέτας έκανε την εξής δήλωση:
«Δυστυχώς, επιβεβαιώθηκε και πάλι η
σοβαρή κατάσταση που επικρατεί με την
εκτέλεση των έργων στην Δυτική Ελλάδα. Η
Περιφέρεια Δυτικής Ελλάδας χρωστάει 32
εκατομμύρια ευρώ σε τεχνικές εταιρείες από
το Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων,
γεγονός που έχει οδηγήσει σε στάση

πληρωμών και πάγωμα πολλών απαραίτητων έργων για την τοπική
κοινωνία. Ο Αντιπεριφερειάρχης Υποδομών και Έργων, Βασίλης
Γιαννόπουλος, παραδέχθηκε το πρόβλημα στην πρόσφατη συνεδρίαση της
Οικονομικής Επιτροπής της Περιφέρειας, μετά από σχετική ερώτηση της
παράταξής μας, όπου επί της ουσίας ομολόγησε «στάση πληρωμών» εκ
μέρους της Περιφερειακής Αρχής. Όπως έχουμε επισημάνει στο παρελθόν,
τα έργα αυτά είναι κρίσιμα για την ασφάλεια και συντήρηση βασικών
υποδομών και δικτύων. Ωστόσο, καθυστερούν ή σταματούν λόγω της στάσης
πληρωμών και των συνεχών παρατάσεων. Την προβληματική
χρηματοδότηση των έργων στην Δυτική Ελλάδα είχαμε ως παράταξη
επισημάνει και προεκλογικά, ωστόσο τότε δεν είχαμε πάρει καμία απάντηση
από την Περιφερειακή Αρχή Φαρμάκη, η οποία προτίμησε να καταφύγει στην
ένοχη σιωπή. Σήμερα, η τύχη μιας σειράς έργων στην Δυτική Ελλάδα
βρίσκεται στον αέρα, καθώς την ήδη επιβαρυμένη κατάσταση με τη
χρηματοδότησή τους, έρχεται να επιτείνει η καθυστέρηση πληρωμής έργων
που χρηματοδοτούνται μέσω ΕΣΠΑ και ΠΔΕ σε όλη τη χώρα. Για το θέμα
αυτό προσφάτως, ο     έκανε
παρέμβαση με προειδοποιητική επιστολή προς τον αναπληρωτή υπουργό
Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών και τον Γενικό Γραμματέα Δημοσίων
Επενδύσεων και ΕΣΠΑ, όπου κρούει τον κώδωνα του κινδύνου για την
οριστική διακοπή, λόγω απλήρωτων λογαριασμών. Καλούμε έστω και αυτή
την ύστατη στιγμή, την Περιφερειακή Αρχή και τον Περιφερειάρχη να πιέσουν
τα κυβερνητικά στελέχη με τα οποία φωτογραφίζονται, αλληλοστηρίζονται και
αλληλοσυγχαίρονται, να εγκρίνουν τις εκταμιεύσεις των κονδυλιών για την
συνέχιση των έργων στην Δυτική Ελλάδα. Καλούμε την Περιφερειακή Αρχή
να μην προχωρήσει σε υπερδέσμευση πόρων από επόμενους
προϋπολογισμούς και να μην υπονομεύσει κάθε προοπτικής δρομολόγησης
νέων έργων που έχει ανάγκη η Περιφέρεια. Τέλος, ζητούμε για άλλη μια φορά
από την Περιφερειακή Αρχή να μας απαντήσει δημόσια με ποιον τρόπο θα
προχωρήσει στην εξυγίανση των οικονομικών της Περιφέρειας Δυτικής
Ελλάδας. Continue Reading Previous Συνάντηση Βασιλόπουλου με Κατσαρό
για βελτίωση λειτουργίας των υπηρεσιών θεσμικά και ψηφιακά

Πανελλήνιος Σύνδεσμος Τεχνικών Εταιρειών
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Κώστας Καρπέτας: Στάση πληρωμών - Στον αέρα
τα έργα στη Δυτική Ελλάδα

Ο επικεφαλής της περιφερειακής παράταξης
«Μαζί Αλλάζουμε – Δυτική Ελλάδα» Κώστας
Καρπέτας έκανε την εξής δήλωση:
«Δυστυχώς, επιβεβαιώθηκε και πάλι η
σοβαρή κατάσταση που επικρατεί με την
εκτέλεση των έργων στην Δυτική Ελλάδα. Η
Περιφέρεια Δυτικής Ελλάδας χρωστάει 32
εκατομμύρια ευρώ σε τεχνικές εταιρείες από
το Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων,
γεγονός που έχει οδηγήσει σε στάση

πληρωμών και πάγωμα πολλών απαραίτητων έργων για την τοπική
κοινωνία. Ο Αντιπεριφερειάρχης Υποδομών και Έργων, Βασίλης
Γιαννόπουλος, παραδέχθηκε το πρόβλημα στην πρόσφατη συνεδρίαση της
Οικονομικής Επιτροπής της Περιφέρειας, μετά από σχετική ερώτηση της
παράταξής μας, όπου επί της ουσίας ομολόγησε «στάση πληρωμών» εκ
μέρους της Περιφερειακής Αρχής. Όπως έχουμε επισημάνει στο παρελθόν,
τα έργα αυτά είναι κρίσιμα για την ασφάλεια και συντήρηση βασικών
υποδομών και δικτύων. Ωστόσο, καθυστερούν ή σταματούν λόγω της στάσης
πληρωμών και των συνεχών παρατάσεων. Την προβληματική
χρηματοδότηση των έργων στην Δυτική Ελλάδα είχαμε ως παράταξη
επισημάνει και προεκλογικά, ωστόσο τότε δεν είχαμε πάρει καμία απάντηση
από την Περιφερειακή Αρχή Φαρμάκη, η οποία προτίμησε να καταφύγει στην
ένοχη σιωπή. Σήμερα, η τύχη μιας σειράς έργων στην Δυτική Ελλάδα
βρίσκεται στον αέρα, καθώς την ήδη επιβαρυμένη κατάσταση με τη
χρηματοδότησή τους, έρχεται να επιτείνει η καθυστέρηση πληρωμής έργων
που χρηματοδοτούνται μέσω ΕΣΠΑ και ΠΔΕ σε όλη τη χώρα. Για το θέμα
αυτό προσφάτως, ο     έκανε
παρέμβαση με προειδοποιητική επιστολή προς τον αναπληρωτή υπουργό
Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών και τον Γενικό Γραμματέα Δημοσίων
Επενδύσεων και ΕΣΠΑ, όπου κρούει τον κώδωνα του κινδύνου για την
οριστική διακοπή, λόγω απλήρωτων λογαριασμών. Καλούμε έστω και αυτή
την ύστατη στιγμή, την Περιφερειακή Αρχή και τον Περιφερειάρχη να πιέσουν
τα κυβερνητικά στελέχη με τα οποία φωτογραφίζονται, αλληλοστηρίζονται και
αλληλοσυγχαίρονται, να εγκρίνουν τις εκταμιεύσεις των κονδυλιών για την
συνέχιση των έργων στην Δυτική Ελλάδα. Καλούμε την Περιφερειακή Αρχή
να μην προχωρήσει σε υπερδέσμευση πόρων από επόμενους
προϋπολογισμούς και να μην υπονομεύσει κάθε προοπτικής δρομολόγησης
νέων έργων που έχει ανάγκη η Περιφέρεια. Τέλος, ζητούμε για άλλη μια φορά
από την Περιφερειακή Αρχή να μας απαντήσει δημόσια με ποιον τρόπο θα
προχωρήσει στην εξυγίανση των οικονομικών της Περιφέρειας Δυτικής
Ελλάδας.

Πανελλήνιος Σύνδεσμος Τεχνικών Εταιρειών
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Κώστας Καρπέτας: Στάση πληρωμών - Στον αέρα
τα έργα στην Δυτική Ελλάδα

Κώστας Καρπέτας: Στάση πληρωμών -
Στον αέρα τα έργα στην Δυτική Ελλάδα Ο
επικεφαλής της περιφερειακής παράταξης
«Μαζί Αλλάζουμε – Δυτική Ελλάδα» Κώστας
Καρπέτας έκανε την εξής δήλωση σε σχέση
με τα οικονομικά της Περιφέρειας Δυτικής
Ελλάδας: «Δυστυχώς, επιβεβαιώθηκε και

πάλι η σοβαρή κατάσταση που επικρατεί με την εκτέλεση των έργων στην
Δυτική Ελλάδα. Η Περιφέρεια Δυτικής Ελλάδας χρωστάει 32 εκατομμύρια
ευρώ σε τεχνικές εταιρείες από το Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων,
γεγονός που έχει οδηγήσει σε στάση πληρωμών και πάγωμα πολλών
απαραίτητων έργων για την τοπική κοινωνία. Ο Αντιπεριφερειάρχης
Υποδομών και Έργων, Βασίλης Γιαννόπουλος, παραδέχθηκε το πρόβλημα
στην πρόσφατη συνεδρίαση της Οικονομικής Επιτροπής της Περιφέρειας,
μετά από σχετική ερώτηση της παράταξής μας, όπου επί της ουσίας
ομολόγησε «στάση πληρωμών» εκ μέρους της Περιφερειακής Αρχής. Όπως
έχουμε επισημάνει στο παρελθόν, τα έργα αυτά είναι κρίσιμα για την
ασφάλεια και συντήρηση βασικών υποδομών και δικτύων. Ωστόσο,
καθυστερούν ή σταματούν λόγω της στάσης πληρωμών και των συνεχών
παρατάσεων. Την προβληματική χρηματοδότηση των έργων στην Δυτική
Ελλάδα είχαμε ως παράταξη επισημάνει και προεκλογικά, ωστόσο τότε δεν
είχαμε πάρει καμία απάντηση από την Περιφερειακή Αρχή Φαρμάκη, η οποία
προτίμησε να καταφύγει στην ένοχη σιωπή. Σήμερα, η τύχη μιας σειράς
έργων στην Δυτική Ελλάδα βρίσκεται στον αέρα, καθώς την ήδη επιβαρυμένη
κατάσταση με τη χρηματοδότησή τους, έρχεται να επιτείνει η καθυστέρηση
πληρωμής έργων που χρηματοδοτούνται μέσω ΕΣΠΑ και ΠΔΕ σε όλη τη
χώρα. Για το θέμα αυτό προσφάτως, ο   

 έκανε παρέμβαση με προειδοποιητική επιστολή προς τον
αναπληρωτή υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών και τον Γενικό
Γραμματέα Δημοσίων Επενδύσεων και ΕΣΠΑ, όπου κρούει τον κώδωνα του
κινδύνου για την οριστική διακοπή, λόγω απλήρωτων λογαριασμών. Καλούμε
έστω και αυτή την ύστατη στιγμή, την Περιφερειακή Αρχή και τον
Περιφερειάρχη να πιέσουν τα κυβερνητικά στελέχη με τα οποία
φωτογραφίζονται, αλληλοστηρίζονται και αλληλοσυγχαίρονται, να εγκρίνουν
τις εκταμιεύσεις των κονδυλιών για την συνέχιση των έργων στην Δυτική
Ελλάδα. Καλούμε την Περιφερειακή Αρχή να μην προχωρήσει σε
υπερδέσμευση πόρων από επόμενους προϋπολογισμούς και να μην
υπονομεύσει κάθε προοπτικής δρομολόγησης νέων έργων που έχει ανάγκη η
Περιφέρεια. Τέλος, ζητούμε για άλλη μια φορά από την Περιφερειακή Αρχή να
μας απαντήσει δημόσια με ποιον τρόπο θα προχωρήσει στην εξυγίανση των
οικονομικών της Περιφέρειας Δυτικής Ελλάδας.Ειδήσεις Τώρα Oι Βίκινγκς
....έδεσαν στο μόλο της Πάτρας Λαγανάς: Δύο τραυματίες μετά από άγρια

Πανελλήνιος Σύνδεσμος Τεχνικών
Εταιρειών
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συμπλοκή με μαχαιρώματα τα ξημερώματα Ο κορωνοϊός σε έξαρση: Πάνω
από 1.800 με σοβαρή λοίμωξη τις τελευταίες 6 εβδομάδες- Αύξηση ιικού
φορτίου στην Πάτρα κατά 123%!
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Κώστας Καρπέτας: Στάση πληρωμών, στον αέρα τα
έργα στη Δυτική Ελλάδα

Ακολουθήστε το agrinioculture.gr στο
GoogleNews και δείτε πρώτοι όλες τις
ειδήσεις Διαβάστε όλες τις τελευταίες
ειδήσεις από το Αγρίνιο και την

Αιτωλοακαρνανία στο ΑγρίνιοCulture.gr rpt Ο επικεφαλής της
περιφερειακής παράταξης «Μαζί Αλλάζουμε – Δυτική Ελλάδα» Κώστας
Καρπέτας έκανε την εξής δήλωση: «Δυστυχώς, επιβεβαιώθηκε και πάλι η
σοβαρή κατάσταση που επικρατεί με την εκτέλεση των έργων στην Δυτική
Ελλάδα. Η Περιφέρεια Δυτικής Ελλάδας χρωστάει 32 εκατομμύρια ευρώ σε
τεχνικές εταιρείες από το Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων, γεγονός που
έχει οδηγήσει σε στάση πληρωμών και πάγωμα πολλών απαραίτητων έργων
για την τοπική κοινωνία. Ο Αντιπεριφερειάρχης Υποδομών και Έργων,
Βασίλης Γιαννόπουλος, παραδέχθηκε το πρόβλημα στην πρόσφατη
συνεδρίαση της Οικονομικής Επιτροπής της Περιφέρειας, μετά από σχετική
ερώτηση της παράταξής μας, όπου επί της ουσίας ομολόγησε «στάση
πληρωμών» εκ μέρους της Περιφερειακής Αρχής. Όπως έχουμε επισημάνει
στο παρελθόν, τα έργα αυτά είναι κρίσιμα για την ασφάλεια και συντήρηση
βασικών υποδομών και δικτύων. Ωστόσο, καθυστερούν ή σταματούν λόγω
της στάσης πληρωμών και των συνεχών παρατάσεων.Την προβληματική
χρηματοδότηση των έργων στην Δυτική Ελλάδα είχαμε ως παράταξη
επισημάνει και προεκλογικά, ωστόσο τότε δεν είχαμε πάρει καμία απάντηση
από την Περιφερειακή Αρχή Φαρμάκη, η οποία προτίμησε να καταφύγει στην
ένοχη σιωπή. Σήμερα, η τύχη μιας σειράς έργων στην Δυτική Ελλάδα
βρίσκεται στον αέρα, καθώς την ήδη επιβαρυμένη κατάσταση με τη
χρηματοδότησή τους, έρχεται να επιτείνει η καθυστέρηση πληρωμής έργων
που χρηματοδοτούνται μέσω ΕΣΠΑ και ΠΔΕ σε όλη τη χώρα. Για το θέμα
αυτό προσφάτως, ο     έκανε
παρέμβαση με προειδοποιητική επιστολή προς τον αναπληρωτή υπουργό
Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών και τον Γενικό Γραμματέα Δημοσίων
Επενδύσεων και ΕΣΠΑ, όπου κρούει τον κώδωνα του κινδύνου για την
οριστική διακοπή, λόγω απλήρωτων λογαριασμών. Καλούμε έστω και αυτή
την ύστατη στιγμή, την Περιφερειακή Αρχή και τον Περιφερειάρχη να πιέσουν
τα κυβερνητικά στελέχη με τα οποία φωτογραφίζονται, αλληλοστηρίζονται και
αλληλοσυγχαίρονται, να εγκρίνουν τις εκταμιεύσεις των κονδυλιών για την
συνέχιση των έργων στην Δυτική Ελλάδα. Καλούμε την Περιφερειακή Αρχή
να μην προχωρήσει σε υπερδέσμευση πόρων από επόμενους
προϋπολογισμούς και να μην υπονομεύσει κάθε προοπτικής δρομολόγησης
νέων έργων που έχει ανάγκη η Περιφέρεια. Τέλος, ζητούμε για άλλη μια φορά
από την Περιφερειακή Αρχή να μας απαντήσει δημόσια με ποιον τρόπο θα
προχωρήσει στην εξυγίανση των οικονομικών της Περιφέρειας Δυτικής
Ελλάδας.

Πανελλήνιος Σύνδεσμος Τεχνικών Εταιρειών
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Καταγγελίες Καρπέτα για στάση πληρωμών της
Περιφέρειας Δ. Ελλάδας-Παγώνουν έργα - Ηλεία
Οικονομία

Ο επικεφαλής της περιφερειακής παράταξης
«Μαζί Αλλάζουμε – Δυτική Ελλάδα» Κώστας
Καρπέτας έκανε την εξής δήλωση:
«Δυστυχώς, επιβεβαιώθηκε και πάλι η
σοβαρή κατάσταση που επικρατεί με την
εκτέλεση των έργων στην Δυτική Ελλάδα. Η
Περιφέρεια Δυτικής Ελλάδας χρωστάει 32
εκατομμύρια ευρώ σε τεχνικές εταιρείες από
το Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων,
γεγονός που έχει οδηγήσει σε στάση

πληρωμών και πάγωμα πολλών απαραίτητων έργων για την τοπική
κοινωνία. Ο Αντιπεριφερειάρχης Υποδομών και Έργων, Βασίλης
Γιαννόπουλος, παραδέχθηκε το πρόβλημα στην πρόσφατη συνεδρίαση της
Οικονομικής Επιτροπής της Περιφέρειας, μετά από σχετική ερώτηση της
παράταξής μας, όπου επί της ουσίας ομολόγησε «στάση πληρωμών» εκ
μέρους της Περιφερειακής Αρχής. Όπως έχουμε επισημάνει στο παρελθόν,
τα έργα αυτά είναι κρίσιμα για την ασφάλεια και συντήρηση βασικών
υποδομών και δικτύων. Ωστόσο, καθυστερούν ή σταματούν λόγω της στάσης
πληρωμών και των συνεχών παρατάσεων. Την προβληματική
χρηματοδότηση των έργων στην Δυτική Ελλάδα είχαμε ως παράταξη
επισημάνει και προεκλογικά, ωστόσο τότε δεν είχαμε πάρει καμία απάντηση
από την Περιφερειακή Αρχή Φαρμάκη, η οποία προτίμησε να καταφύγει στην
ένοχη σιωπή. Σήμερα, η τύχη μιας σειράς έργων στην Δυτική Ελλάδα
βρίσκεται στον αέρα, καθώς την ήδη επιβαρυμένη κατάσταση με τη
χρηματοδότησή τους, έρχεται να επιτείνει η καθυστέρηση πληρωμής έργων
που χρηματοδοτούνται μέσω ΕΣΠΑ και ΠΔΕ σε όλη τη χώρα. Για το θέμα
αυτό προσφάτως, ο     έκανε
παρέμβαση με προειδοποιητική επιστολή προς τον αναπληρωτή υπουργό
Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών και τον Γενικό Γραμματέα Δημοσίων
Επενδύσεων και ΕΣΠΑ, όπου κρούει τον κώδωνα του κινδύνου για την
οριστική διακοπή, λόγω απλήρωτων λογαριασμών. Καλούμε έστω και αυτή
την ύστατη στιγμή, την Περιφερειακή Αρχή και τον Περιφερειάρχη να πιέσουν
τα κυβερνητικά στελέχη με τα οποία φωτογραφίζονται, αλληλοστηρίζονται και
αλληλοσυγχαίρονται, να εγκρίνουν τις εκταμιεύσεις των κονδυλιών για την
συνέχιση των έργων στην Δυτική Ελλάδα. Καλούμε την Περιφερειακή Αρχή
να μην προχωρήσει σε υπερδέσμευση πόρων από επόμενους
προϋπολογισμούς και να μην υπονομεύσει κάθε προοπτικής δρομολόγησης
νέων έργων που έχει ανάγκη η Περιφέρεια. Τέλος, ζητούμε για άλλη μια φορά
από την Περιφερειακή Αρχή να μας απαντήσει δημόσια με ποιον τρόπο θα
προχωρήσει στην εξυγίανση των οικονομικών της Περιφέρειας Δυτικής
Ελλάδας.

Πανελλήνιος Σύνδεσμος Τεχνικών Εταιρειών
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Κώστας Καρπέτας: Στάση πληρωμών – Στον αέρα
τα έργα στη Δυτική Ελλάδα

Ο επικεφαλής της περιφερειακής παράταξης
«Μαζί Αλλάζουμε – Δυτική Ελλάδα» Κώστας
Καρπέτας έκανε την εξής δήλωση:
«Δυστυχώς, επιβεβαιώθηκε και πάλι η
σοβαρή κατάσταση που επικρατεί με την
εκτέλεση των έργων στην Δυτική Ελλάδα. Η
Περιφέρεια Δυτικής Ελλάδας χρωστάει 32
εκατομμύρια ευρώ σε τεχνικές εταιρείες από

το Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων, γεγονός που έχει οδηγήσει σε στάση
πληρωμών και πάγωμα πολλών απαραίτητων έργων για την τοπική
κοινωνία. Ο Αντιπεριφερειάρχης Υποδομών και Έργων, Βασίλης
Γιαννόπουλος, παραδέχθηκε το πρόβλημα στην πρόσφατη συνεδρίαση της
Οικονομικής Επιτροπής της Περιφέρειας, μετά από σχετική ερώτηση της
παράταξής μας, όπου επί της ουσίας ομολόγησε «στάση πληρωμών» εκ
μέρους της Περιφερειακής Αρχής. Όπως έχουμε επισημάνει στο παρελθόν,
τα έργα αυτά είναι κρίσιμα για την ασφάλεια και συντήρηση βασικών
υποδομών και δικτύων. Ωστόσο, καθυστερούν ή σταματούν λόγω της στάσης
πληρωμών και των συνεχών παρατάσεων. Την προβληματική
χρηματοδότηση των έργων στην Δυτική Ελλάδα είχαμε ως παράταξη
επισημάνει και προεκλογικά, ωστόσο τότε δεν είχαμε πάρει καμία απάντηση
από την Περιφερειακή Αρχή Φαρμάκη, η οποία προτίμησε να καταφύγει στην
ένοχη σιωπή. Σήμερα, η τύχη μιας σειράς έργων στην Δυτική Ελλάδα
βρίσκεται στον αέρα, καθώς την ήδη επιβαρυμένη κατάσταση με τη
χρηματοδότησή τους, έρχεται να επιτείνει η καθυστέρηση πληρωμής έργων
που χρηματοδοτούνται μέσω ΕΣΠΑ και ΠΔΕ σε όλη τη χώρα. Για το θέμα
αυτό προσφάτως, ο     έκανε
παρέμβαση με προειδοποιητική επιστολή προς τον αναπληρωτή υπουργό
Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών και τον Γενικό Γραμματέα Δημοσίων
Επενδύσεων και ΕΣΠΑ, όπου κρούει τον κώδωνα του κινδύνου για την
οριστική διακοπή, λόγω απλήρωτων λογαριασμών. Καλούμε έστω και αυτή
την ύστατη στιγμή, την Περιφερειακή Αρχή και τον Περιφερειάρχη να πιέσουν
τα κυβερνητικά στελέχη με τα οποία φωτογραφίζονται, αλληλοστηρίζονται και
αλληλοσυγχαίρονται, να εγκρίνουν τις εκταμιεύσεις των κονδυλιών για την
συνέχιση των έργων στην Δυτική Ελλάδα. Καλούμε την Περιφερειακή Αρχή
να μην προχωρήσει σε υπερδέσμευση πόρων από επόμενους
προϋπολογισμούς και να μην υπονομεύσει κάθε προοπτικής δρομολόγησης
νέων έργων που έχει ανάγκη η Περιφέρεια. Τέλος, ζητούμε για άλλη μια φορά
από την Περιφερειακή Αρχή να μας απαντήσει δημόσια με ποιον τρόπο θα
προχωρήσει στην εξυγίανση των οικονομικών της Περιφέρειας Δυτικής
Ελλάδας. καρπετας

Πανελλήνιος Σύνδεσμος Τεχνικών Εταιρειών
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Κώστας Καρπέτας: Στάση πληρωμών – Στον αέρα
τα έργα στην Δυτική Ελλάδα

«Η Περιφέρεια Δυτικής Ελλάδας χρωστάει
32 εκατομμύρια ευρώ σε τεχνικές εταιρείες
από το Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων,
γεγονός που έχει οδηγήσει σε στάση
πληρωμών και πάγωμα πολλών
απαραίτητων έργων για την τοπική
κοινωνία», αναφέρει ο επικεφαλής της
περιφερειακής παράταξης «Μαζί Αλλάζουμε
– Δυτική Ελλάδα» Κώστας Καρπέτας. Η
δήλωση: «Δυστυχώς, επιβεβαιώθηκε και

πάλι η σοβαρή κατάσταση που επικρατεί με την εκτέλεση των έργων στην
Δυτική Ελλάδα. Η Περιφέρεια Δυτικής Ελλάδας χρωστάει 32 εκατομμύρια
ευρώ σε τεχνικές εταιρείες από το Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων,
γεγονός που έχει οδηγήσει σε στάση πληρωμών και πάγωμα πολλών
απαραίτητων έργων για την τοπική κοινωνία. Ο Αντιπεριφερειάρχης
Υποδομών και Έργων, Βασίλης Γιαννόπουλος, παραδέχθηκε το πρόβλημα
στην πρόσφατη συνεδρίαση της Οικονομικής Επιτροπής της Περιφέρειας,
μετά από σχετική ερώτηση της παράταξής μας, όπου επί της ουσίας
ομολόγησε «στάση πληρωμών» εκ μέρους της Περιφερειακής Αρχής. Όπως
έχουμε επισημάνει στο παρελθόν, τα έργα αυτά είναι κρίσιμα για την
ασφάλεια και συντήρηση βασικών υποδομών και δικτύων. Ωστόσο,
καθυστερούν ή σταματούν λόγω της στάσης πληρωμών και των συνεχών
παρατάσεων. Την προβληματική χρηματοδότηση των έργων στην Δυτική
Ελλάδα είχαμε ως παράταξη επισημάνει και προεκλογικά, ωστόσο τότε δεν
είχαμε πάρει καμία απάντηση από την Περιφερειακή Αρχή Φαρμάκη, η οποία
προτίμησε να καταφύγει στην ένοχη σιωπή. Σήμερα, η τύχη μιας σειράς
έργων στην Δυτική Ελλάδα βρίσκεται στον αέρα, καθώς την ήδη επιβαρυμένη
κατάσταση με τη χρηματοδότησή τους, έρχεται να επιτείνει η καθυστέρηση
πληρωμής έργων που χρηματοδοτούνται μέσω ΕΣΠΑ και ΠΔΕ σε όλη τη
χώρα. Για το θέμα αυτό προσφάτως, ο   

 έκανε παρέμβαση με προειδοποιητική επιστολή προς τον
αναπληρωτή υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών και τον Γενικό
Γραμματέα Δημοσίων Επενδύσεων και ΕΣΠΑ, όπου κρούει τον κώδωνα του
κινδύνου για την οριστική διακοπή, λόγω απλήρωτων λογαριασμών. Καλούμε
έστω και αυτή την ύστατη στιγμή, την Περιφερειακή Αρχή και τον
Περιφερειάρχη να πιέσουν τα κυβερνητικά στελέχη με τα οποία
φωτογραφίζονται, αλληλοστηρίζονται και αλληλοσυγχαίρονται, να εγκρίνουν
τις εκταμιεύσεις των κονδυλιών για την συνέχιση των έργων στην Δυτική
Ελλάδα. Καλούμε την Περιφερειακή Αρχή να μην προχωρήσει σε
υπερδέσμευση πόρων από επόμενους προϋπολογισμούς και να μην
υπονομεύσει κάθε προοπτικής δρομολόγησης νέων έργων που έχει ανάγκη η
Περιφέρεια. Τέλος, ζητούμε για άλλη μια φορά από την Περιφερειακή Αρχή να

Πανελλήνιος Σύνδεσμος Τεχνικών
Εταιρειών
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μας απαντήσει δημόσια με ποιον τρόπο θα προχωρήσει στην εξυγίανση των
οικονομικών της Περιφέρειας Δυτικής Ελλάδας. ΠΕΡΙΣΣΟΤΕΡΑ VIDEO
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Κώστας Καρπέτας: Στάση πληρωμών - Στον αέρα
τα έργα στη Δυτική Ελλάδα

Ο επικεφαλής της περιφερειακής παράταξης
«Μαζί Αλλάζουμε – Δυτική Ελλάδα» Κώστας
Καρπέτας έκανε την εξής δήλωση:
«Δυστυχώς, επιβεβαιώθηκε και πάλι η
σοβαρή κατάσταση που επικρατεί με την
εκτέλεση των έργων στην Δυτική Ελλάδα. Η
Περιφέρεια Δυτικής Ελλάδας χρωστάει 32
εκατομμύρια ευρώ σε τεχνικές εταιρείες από
το Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων,

γεγονός που έχει οδηγήσει σε στάση πληρωμών και πάγωμα πολλών
απαραίτητων έργων για την τοπική κοινωνία. Ο Αντιπεριφερειάρχης
Υποδομών και Έργων, Βασίλης Γιαννόπουλος, παραδέχθηκε το πρόβλημα
στην πρόσφατη συνεδρίαση της Οικονομικής Επιτροπής της Περιφέρειας,
μετά από σχετική ερώτηση της παράταξής μας, όπου επί της ουσίας
ομολόγησε «στάση πληρωμών» εκ μέρους της Περιφερειακής Αρχής. Όπως
έχουμε επισημάνει στο παρελθόν, τα έργα αυτά είναι κρίσιμα για την
ασφάλεια και συντήρηση βασικών υποδομών και δικτύων. Ωστόσο,
καθυστερούν ή σταματούν λόγω της στάσης πληρωμών και των συνεχών
παρατάσεων. Την προβληματική χρηματοδότηση των έργων στην Δυτική
Ελλάδα είχαμε ως παράταξη επισημάνει και προεκλογικά, ωστόσο τότε δεν
είχαμε πάρει καμία απάντηση από την Περιφερειακή Αρχή Φαρμάκη, η οποία
προτίμησε να καταφύγει στην ένοχη σιωπή. Σήμερα, η τύχη μιας σειράς
έργων στην Δυτική Ελλάδα βρίσκεται στον αέρα, καθώς την ήδη επιβαρυμένη
κατάσταση με τη χρηματοδότησή τους, έρχεται να επιτείνει η καθυστέρηση
πληρωμής έργων που χρηματοδοτούνται μέσω ΕΣΠΑ και ΠΔΕ σε όλη τη
χώρα. Για το θέμα αυτό προσφάτως, ο   

 έκανε παρέμβαση με προειδοποιητική επιστολή προς τον
αναπληρωτή υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών και τον Γενικό
Γραμματέα Δημοσίων Επενδύσεων και ΕΣΠΑ, όπου κρούει τον κώδωνα του
κινδύνου για την οριστική διακοπή, λόγω απλήρωτων λογαριασμών. Καλούμε
έστω και αυτή την ύστατη στιγμή, την Περιφερειακή Αρχή και τον
Περιφερειάρχη να πιέσουν τα κυβερνητικά στελέχη με τα οποία
φωτογραφίζονται, αλληλοστηρίζονται και αλληλοσυγχαίρονται, να εγκρίνουν
τις εκταμιεύσεις των κονδυλιών για την συνέχιση των έργων στην Δυτική
Ελλάδα. Καλούμε την Περιφερειακή Αρχή να μην προχωρήσει σε
υπερδέσμευση πόρων από επόμενους προϋπολογισμούς και να μην
υπονομεύσει κάθε προοπτικής δρομολόγησης νέων έργων που έχει ανάγκη η
Περιφέρεια. Τέλος, ζητούμε για άλλη μια φορά από την Περιφερειακή Αρχή να
μας απαντήσει δημόσια με ποιον τρόπο θα προχωρήσει στην εξυγίανση των
οικονομικών της Περιφέρειας Δυτικής Ελλάδας.

Πανελλήνιος Σύνδεσμος Τεχνικών
Εταιρειών
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Κώστας Καρπέτας: Στάση πληρωμών – Στον αέρα
τα έργα στην Δυτική Ελλάδα

Ο επικεφαλής της περιφερειακής παράταξης
«Μαζί Αλλάζουμε – Δυτική Ελλάδα» έκανε
την εξής δήλωση: «Δυστυχώς,
επιβεβαιώθηκε και πάλι η σοβαρή
κατάσταση που επικρατεί με την εκτέλεση
των έργων στην Δυτική Ελλάδα. Η
Περιφέρεια Δυτικής Ελλάδας χρωστάει 32

εκατομμύρια ευρώ σε τεχνικές εταιρείες από το Πρόγραμμα Δημοσίων
Επενδύσεων, γεγονός που έχει οδηγήσει σε στάση πληρωμών και πάγωμα
πολλών απαραίτητων έργων για την τοπική κοινωνία. Ο Αντιπεριφερειάρχης
Υποδομών και Έργων, Βασίλης Γιαννόπουλος, παραδέχθηκε το πρόβλημα
στην πρόσφατη συνεδρίαση της Οικονομικής Επιτροπής της Περιφέρειας,
μετά από σχετική ερώτηση της παράταξής μας, όπου επί της ουσίας
ομολόγησε «στάση πληρωμών» εκ μέρους της Περιφερειακής Αρχής. Όπως
έχουμε επισημάνει στο παρελθόν, τα έργα αυτά είναι κρίσιμα για την
ασφάλεια και συντήρηση βασικών υποδομών και δικτύων. Ωστόσο,
καθυστερούν ή σταματούν λόγω της στάσης πληρωμών και των συνεχών
παρατάσεων. Την προβληματική χρηματοδότηση των έργων στην Δυτική
Ελλάδα είχαμε ως παράταξη επισημάνει και προεκλογικά, ωστόσο τότε δεν
είχαμε πάρει καμία απάντηση από την Περιφερειακή Αρχή Φαρμάκη, η οποία
προτίμησε να καταφύγει στην ένοχη σιωπή. Σήμερα, η τύχη μιας σειράς
έργων στην Δυτική Ελλάδα βρίσκεται στον αέρα, καθώς την ήδη επιβαρυμένη
κατάσταση με τη χρηματοδότησή τους, έρχεται να επιτείνει η καθυστέρηση
πληρωμής έργων που χρηματοδοτούνται μέσω ΕΣΠΑ και ΠΔΕ σε όλη τη
χώρα. Για το θέμα αυτό προσφάτως, ο   

 έκανε παρέμβαση με προειδοποιητική επιστολή προς τον
αναπληρωτή υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών και τον Γενικό
Γραμματέα Δημοσίων Επενδύσεων και ΕΣΠΑ, όπου κρούει τον κώδωνα του
κινδύνου για την οριστική διακοπή, λόγω απλήρωτων λογαριασμών. Καλούμε
έστω και αυτή την ύστατη στιγμή, την Περιφερειακή Αρχή και τον
Περιφερειάρχη να πιέσουν τα κυβερνητικά στελέχη με τα οποία
φωτογραφίζονται, αλληλοστηρίζονται και αλληλοσυγχαίρονται, να εγκρίνουν
τις εκταμιεύσεις των κονδυλιών για την συνέχιση των έργων στην Δυτική
Ελλάδα. Καλούμε την Περιφερειακή Αρχή να μην προχωρήσει σε
υπερδέσμευση πόρων από επόμενους προϋπολογισμούς και να μην
υπονομεύσει κάθε προοπτικής δρομολόγησης νέων έργων που έχει ανάγκη η
Περιφέρεια. Τέλος, ζητούμε για άλλη μια φορά από την Περιφερειακή Αρχή να
μας απαντήσει δημόσια με ποιον τρόπο θα προχωρήσει στην εξυγίανση των
οικονομικών της Περιφέρειας Δυτικής Ελλάδας. Tags:

Πανελλήνιος Σύνδεσμος Τεχνικών
Εταιρειών
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Κώστας Καρπέτας: Στάση πληρωμών – Στον αέρα
τα έργα στην Δυτική Ελλάδα

Ο επικεφαλής της περιφερειακής παράταξης
«Μαζί Αλλάζουμε – Δυτική Ελλάδα» Κώστας
Καρπέτας έκανε την εξής δήλωση:
«Δυστυχώς, επιβεβαιώθηκε και πάλι η
σοβαρή κατάσταση που επικρατεί με την
εκτέλεση των έργων στην Δυτική Ελλάδα. Η
Περιφέρεια Δυτικής Ελλάδας χρωστάει 32
εκατομμύρια ευρώ σε τεχνικές εταιρείες από
το Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων,
γεγονός που έχει οδηγήσει σε στάση

πληρωμών και πάγωμα πολλών απαραίτητων έργων για την τοπική
κοινωνία. Ο Αντιπεριφερειάρχης Υποδομών και Έργων, Βασίλης
Γιαννόπουλος, παραδέχθηκε το πρόβλημα στην πρόσφατη συνεδρίαση της
Οικονομικής Επιτροπής της Περιφέρειας, μετά από σχετική ερώτηση της
παράταξής μας, όπου επί της ουσίας ομολόγησε «στάση πληρωμών» εκ
μέρους της Περιφερειακής Αρχής. Όπως έχουμε επισημάνει στο παρελθόν,
τα έργα αυτά είναι κρίσιμα για την ασφάλεια και συντήρηση βασικών
υποδομών και δικτύων. Ωστόσο, καθυστερούν ή σταματούν λόγω της στάσης
πληρωμών και των συνεχών παρατάσεων. Την προβληματική
χρηματοδότηση των έργων στην Δυτική Ελλάδα είχαμε ως παράταξη
επισημάνει και προεκλογικά, ωστόσο τότε δεν είχαμε πάρει καμία απάντηση
από την Περιφερειακή Αρχή Φαρμάκη, η οποία προτίμησε να καταφύγει στην
ένοχη σιωπή. Σήμερα, η τύχη μιας σειράς έργων στην Δυτική Ελλάδα
βρίσκεται στον αέρα, καθώς την ήδη επιβαρυμένη κατάσταση με τη
χρηματοδότησή τους, έρχεται να επιτείνει η καθυστέρηση πληρωμής έργων
που χρηματοδοτούνται μέσω ΕΣΠΑ και ΠΔΕ σε όλη τη χώρα. Για το θέμα
αυτό προσφάτως, ο     έκανε
παρέμβαση με προειδοποιητική επιστολή προς τον αναπληρωτή υπουργό
Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών και τον Γενικό Γραμματέα Δημοσίων
Επενδύσεων και ΕΣΠΑ, όπου κρούει τον κώδωνα του κινδύνου για την
οριστική διακοπή, λόγω απλήρωτων λογαριασμών. Καλούμε έστω και αυτή
την ύστατη στιγμή, την Περιφερειακή Αρχή και τον Περιφερειάρχη να πιέσουν
τα κυβερνητικά στελέχη με τα οποία φωτογραφίζονται, αλληλοστηρίζονται και
αλληλοσυγχαίρονται, να εγκρίνουν τις εκταμιεύσεις των κονδυλιών για την
συνέχιση των έργων στην Δυτική Ελλάδα. Καλούμε την Περιφερειακή Αρχή
να μην προχωρήσει σε υπερδέσμευση πόρων από επόμενους
προϋπολογισμούς και να μην υπονομεύσει κάθε προοπτικής δρομολόγησης
νέων έργων που έχει ανάγκη η Περιφέρεια. Τέλος, ζητούμε για άλλη μια φορά
από την Περιφερειακή Αρχή να μας απαντήσει δημόσια με ποιον τρόπο θα
προχωρήσει στην εξυγίανση των οικονομικών της Περιφέρειας Δυτικής
Ελλάδας.

Πανελλήνιος Σύνδεσμος Τεχνικών Εταιρειών



21;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Καρπέτας: "Στάση πληρωμών - Στον αέρα τα έργα στη Δυτική Ελλάδα"
Πηγή: molonoti.gr Ημερομηνία

έκδοσης:
05-07-2024 14:45:00

Σύνδεσμος: https://molonoti.gr/%CF%80%CE%AC%CF%84%CF%81%CE%B1/%CF%80%CE%AC%CF%84%CF%81%CE%B1/%CE%BA
%CE%B1%CF%81%CF%80%CE%AD%CF%84%CE%B1%CF%82-%CF%83%CF%84%CE%AC%CF%83%CE%B7-
%CF%80%CE%BB%CE%B7%CF%81%CF%89%CE%BC%CF%8E%CE%BD-%CF%83%CF%84%CE%BF%CE%BD-
%CE%B1%CE%AD%CF%81%CE%B1-%CF%84%CE%B1-%CE%AD%CF%81%CE%B3%CE%B1-%CF%83%CF%84%CE%B7-
%CE%B4%CF%85%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AE-%CE%B5%CE%BB%CE%BB%CE%AC%CE%B4%CE%B1

Θέματα: ΣΑΤΕ

molonoti.gr - 2024-07-05 14:45:13

Καρπέτας: &quot;Στάση πληρωμών - Στον αέρα τα
έργα στη Δυτική Ελλάδα&quot;

Ο επικεφαλής της περιφερειακής παράταξης
«Μαζί Αλλάζουμε – Δυτική Ελλάδα» Κώστας
Καρπέτας έκανε την εξής δήλωση:
"Δυστυχώς, επιβεβαιώθηκε και πάλι η
σοβαρή κατάσταση που επικρατεί με την
εκτέλεση των έργων στην Δυτική Ελλάδα. Η
Περιφέρεια Δυτικής Ελλάδας χρωστάει 32
εκατομμύρια ευρώ σε τεχνικές εταιρείες από

το Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων, γεγονός που έχει οδηγήσει σε στάση
πληρωμών και πάγωμα πολλών απαραίτητων έργων για την τοπική
κοινωνία. Ο Αντιπεριφερειάρχης Υποδομών και Έργων, Βασίλης
Γιαννόπουλος, παραδέχθηκε το πρόβλημα στην πρόσφατη συνεδρίαση της
Οικονομικής Επιτροπής της Περιφέρειας, μετά από σχετική ερώτηση της
παράταξής μας, όπου επί της ουσίας ομολόγησε «στάση πληρωμών» εκ
μέρους της Περιφερειακής Αρχής. Όπως έχουμε επισημάνει στο παρελθόν,
τα έργα αυτά είναι κρίσιμα για την ασφάλεια και συντήρηση βασικών
υποδομών και δικτύων. Ωστόσο, καθυστερούν ή σταματούν λόγω της στάσης
πληρωμών και των συνεχών παρατάσεων. Την προβληματική
χρηματοδότηση των έργων στην Δυτική Ελλάδα είχαμε ως παράταξη
επισημάνει και προεκλογικά, ωστόσο τότε δεν είχαμε πάρει καμία απάντηση
από την Περιφερειακή Αρχή Φαρμάκη, η οποία προτίμησε να καταφύγει στην
ένοχη σιωπή. Σήμερα, η τύχη μιας σειράς έργων στην Δυτική Ελλάδα
βρίσκεται στον αέρα, καθώς την ήδη επιβαρυμένη κατάσταση με τη
χρηματοδότησή τους, έρχεται να επιτείνει η καθυστέρηση πληρωμής έργων
που χρηματοδοτούνται μέσω ΕΣΠΑ και ΠΔΕ σε όλη τη χώρα. Για το θέμα
αυτό προσφάτως, ο     έκανε
παρέμβαση με προειδοποιητική επιστολή προς τον αναπληρωτή υπουργό
Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών και τον Γενικό Γραμματέα Δημοσίων
Επενδύσεων και ΕΣΠΑ, όπου κρούει τον κώδωνα του κινδύνου για την
οριστική διακοπή, λόγω απλήρωτων λογαριασμών. Καλούμε έστω και αυτή
την ύστατη στιγμή, την Περιφερειακή Αρχή και τον Περιφερειάρχη να πιέσουν
τα κυβερνητικά στελέχη με τα οποία φωτογραφίζονται, αλληλοστηρίζονται και
αλληλοσυγχαίρονται, να εγκρίνουν τις εκταμιεύσεις των κονδυλιών για την
συνέχιση των έργων στην Δυτική Ελλάδα. Καλούμε την Περιφερειακή Αρχή
να μην προχωρήσει σε υπερδέσμευση πόρων από επόμενους
προϋπολογισμούς και να μην υπονομεύσει κάθε προοπτικής δρομολόγησης
νέων έργων που έχει ανάγκη η Περιφέρεια. Τέλος, ζητούμε για άλλη μια φορά
από την Περιφερειακή Αρχή να μας απαντήσει δημόσια με ποιον τρόπο θα
προχωρήσει στην εξυγίανση των οικονομικών της Περιφέρειας Δυτικής
Ελλάδας."

Πανελλήνιος Σύνδεσμος Τεχνικών Εταιρειών
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1  Κώστας Καρπέτας: Στάση πληρωμών – Στον αέρα τα έργα στην Δυτική
Ελλάδα

Πηγή: www.kalavrytapress.gr Ημερομηνία
έκδοσης:

05-07-2024 15:30:00

Σύνδεσμος: https://www.kalavrytapress.gr/%ce%ba%cf%8e%cf%83%cf%84%ce%b1%cf%82-
%ce%ba%ce%b1%cf%81%cf%80%ce%ad%cf%84%ce%b1%cf%82-%cf%83%cf%84%ce%ac%cf%83%ce%b7-
%cf%80%ce%bb%ce%b7%cf%81%cf%89%ce%bc%cf%8e%ce%bd-%cf%83%cf%84%ce%bf%ce%bd-%ce%b1/

Θέματα: ΣΑΤΕ

www.kalavrytapress.gr - 2024-07-05 15:30:20

Κώστας Καρπέτας: Στάση πληρωμών – Στον αέρα
τα έργα στην Δυτική Ελλάδα
Ο επικεφαλής της περιφερειακής παράταξης «Μαζί Αλλάζουμε – Δυτική

Ελλάδα » Κώστας Καρπέτας έκανε την εξής δήλωση: «Δυστυχώς,
επιβεβαιώθηκε και πάλι η σοβαρή κατάσταση που επικρατεί με την εκτέλεση
των έργων στην Δυτική Ελλάδα. Η Περιφέρεια Δυτικής Ελλάδας χρωστάει 32
εκατομμύρια ευρώ σε τεχνικές εταιρείες από το Πρόγραμμα Δημοσίων
Επενδύσεων, γεγονός που έχει οδηγήσει σε στάση πληρωμών και πάγωμα
πολλών απαραίτητων έργων για την τοπική κοινωνία. Ο Αντιπεριφερειάρχης
Υποδομών και Έργων, Βασίλης Γιαννόπουλος, παραδέχθηκε το πρόβλημα
στην πρόσφατη συνεδρίαση της Οικονομικής Επιτροπής της Περιφέρειας,
μετά από σχετική ερώτηση της παράταξής μας, όπου επί της ουσίας
ομολόγησε «στάση πληρωμών» εκ μέρους της Περιφερειακής Αρχής. Όπως
έχουμε επισημάνει στο παρελθόν, τα έργα αυτά είναι κρίσιμα για την
ασφάλεια και συντήρηση βασικών υποδομών και δικτύων. Ωστόσο,
καθυστερούν ή σταματούν λόγω της στάσης πληρωμών και των συνεχών
παρατάσεων. Την προβληματική χρηματοδότηση των έργων στην Δυτική
Ελλάδα είχαμε ως παράταξη επισημάνει και προεκλογικά, ωστόσο τότε δεν
είχαμε πάρει καμία απάντηση από την Περιφερειακή Αρχή Φαρμάκη, η οποία
προτίμησε να καταφύγει στην ένοχη σιωπή. Σήμερα, η τύχη μιας σειράς
έργων στην Δυτική Ελλάδα βρίσκεται στον αέρα, καθώς την ήδη επιβαρυμένη
κατάσταση με τη χρηματοδότησή τους, έρχεται να επιτείνει η καθυστέρηση
πληρωμής έργων που χρηματοδοτούνται μέσω ΕΣΠΑ και ΠΔΕ σε όλη τη
χώρα. Για το θέμα αυτό προσφάτως, ο   

 έκανε παρέμβαση με προειδοποιητική επιστολή προς τον
αναπληρωτή υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών και τον Γενικό
Γραμματέα Δημοσίων Επενδύσεων και ΕΣΠΑ, όπου κρούει τον κώδωνα του
κινδύνου για την οριστική διακοπή, λόγω απλήρωτων λογαριασμών. Καλούμε
έστω και αυτή την ύστατη στιγμή, την Περιφερειακή Αρχή και τον
Περιφερειάρχη να πιέσουν τα κυβερνητικά στελέχη με τα οποία
φωτογραφίζονται, αλληλοστηρίζονται και αλληλοσυγχαίρονται, να εγκρίνουν
τις εκταμιεύσεις των κονδυλιών για την συνέχιση των έργων στην Δυτική
Ελλάδα. Καλούμε την Περιφερειακή Αρχή να μην προχωρήσει σε
υπερδέσμευση πόρων από επόμενους προϋπολογισμούς και να μην
υπονομεύσει κάθε προοπτικής δρομολόγησης νέων έργων που έχει ανάγκη η
Περιφέρεια. Τέλος, ζητούμε για άλλη μια φορά από την Περιφερειακή Αρχή να
μας απαντήσει δημόσια με ποιον τρόπο θα προχωρήσει στην εξυγίανση των
οικονομικών της Περιφέρειας Δυτικής Ελλάδας.

Πανελλήνιος Σύνδεσμος Τεχνικών
Εταιρειών
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Π. Κουκουλόπουλος: «Η στάση πληρωμών έργων
ΕΣΠΑ και ΠΔΕ, αποτέλεσμα κυβερνητικών
επιλογών»

Επιβεβαιώνονται οι προειδοποιήσεις για
καθυστερήσεις και παύση πληρωμών σε
έργα ΕΣΠΑ και ΠΔΕ, τις οποίες ο Βουλευτής
Κοζάνης και Υπεύθυνος ΚΤΕ Οικονομικών
του ΠΑΣΟΚ – Κινήματος Αλλαγής, Πάρις
Κουκουλόπουλος, είχε θέσει προς την
Κυβέρνηση ήδη από τον Ιανουάριο, σε
κοινοβουλευτική παρέμβαση που τότε
πραγματοποίησε μαζί με τους υπόλοιπους

Βουλευτές του ΠΑΣΟΚ που είναι μέλη της Διαρκούς Επιτροπής Οικονομικών
Υποθέσεων. Την Πέμπτη, λοιπόν, προχώρησε σε κατάθεση νέας Ερώτησης
για το θέμα στη Βουλή, μαζί με το συναρμόδιο Υπεύθυνο ΚΤΕ Οικονομίας, Π.
Γερουλάνο. - Advertisement - Κατ’ αρχάς, στην Ερώτηση υπενθυμίζεται ότι
εδώ και έξι μήνες “έκρουαν τον κώδωνα του κινδύνου” για την υπερβολικά
μεγάλη υπερδέσμευση, στην οποία είχε καταφύγει η Κυβέρνηση για να
αντιμετωπίσει τη χαμηλή απορροφητικότητα του ΕΣΠΑ, και για το
χρηματοδοτικό κενό που προέκυπτε και θα ήταν πολύ δύσκολο να καλυφθεί
από εθνικούς πόρους, προκαλώντας παύση πληρωμών. Περαιτέρω, τονίζεται
πως «η πραγματικότητα, δυστυχώς, επιβεβαιώνει με τον πλέον έντονο τρόπο
όσα από τότε επισημάναμε. Η στάση πληρωμών έργων, που ήδη υπήρχε,
στο πέρασμα των μηνών επιδεινώθηκε, με την οικονομική “ασφυξία” των
αναδόχων εταιρειών να επιτείνεται. Το αδιέξοδο που προκάλεσαν οι
κυβερνητικοί χειρισμοί σας, αποτυπώνεται άλλωστε γλαφυρά σε Επιστολή
του     ( ), με θέμα “
Απλήρωτοι λογαριασμοί έργων ΠΔΕ και ΕΣΠΑ ”. Οι πρωτοβουλίες σας
ακόμα “αγνοούνται”. Οι απλήρωτοι λογαριασμοί έργων, οι περιπτώσεις
εταιρειών που -ενώ έχουν αναδειχθεί ανάδοχοι– πληροφορούνται ότι τα έργα
απεντάσσονται, καθώς και η μη ένταξη συνεχιζόμενων έργων στο νέο ΕΣΠΑ,
είναι μερικές μόνο από τις παραμέτρους που γεννούν προβληματισμό». «Το
μείζον πρόβλημα αποπληρωμής και υλοποίησης των εν λόγω έργων,
αποτελεί αποτέλεσμα συγκεκριμένων λανθασμένων επιλογών της
Κυβέρνησης. Η παύση πληρωμών έχει πλήξει τις μικρομεσαίες εργοληπτικές
εταιρείες σε μια δυσμενή χρονική συγκυρία υπέρογκης αύξησης των τιμών,
των δομικών υλικών και της ενέργειας, χωρίς ακόμη να έχουν πληρωθεί τη
νόμιμη αναθεώρηση από το 1ο τρίμηνο 2022 και εντεύθεν, ενώ η τραπεζική
χρηματοδότηση των εταιρειών αυτής της κλίμακας είναι ουσιαστικά κλειστή. Η
οικονομική “ασφυξία” των αναδόχων επιφέρει πολλαπλασιαστικές επιπτώσεις
στην οικονομική ζωή των τοπικών κοινωνιών ανά την επικράτεια, ιδίως στην
ήδη φθίνουσα ύπαιθρο» σημειώνεται με έμφαση. Υπό αυτά τα δεδομένα, ο
Υπουργός Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών καλείται να δώσει
συγκεκριμένα στοιχεία για: την έκταση της παύσης πληρωμών, την

Πανελληνίου Συνδέσμου Τεχνικών Εταιρειών ΣΑΤΕ
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1  Π. Κουκουλόπουλος: «Η στάση πληρωμών έργων ΕΣΠΑ και ΠΔΕ,
αποτέλεσμα κυβερνητικών επιλογών»
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06-07-2024 14:37:00
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καθυστέρηση έγκαιρης και αποτελεσματικής επίλυσης του προβλήματος που
η Κυβέρνηση δημιούργησε, τις ενέργειες άμεσης διασφάλισης πληρωμής και
αδιατάρακτης υλοποίησης των έργων, τις περιπτώσεις απένταξης έργων ενώ
έχουν ήδη αναδειχθεί ανάδοχοι, καθώς και μη ένταξης συνεχιζόμενων έργων
στο νέο ΕΣΠΑ. Αναλυτικότερα, μπορείτε να δείτε ολόκληρη την Ερώτηση
εδώ: https://www.hellenicparliament.gr/UserFiles/c0d5184d-7550-4265-8e0b-
078e1bc7375a/12623412.pdf ΕΤΙΚΕΤΕΣ: Κοινοβουλευτικά νέα Πάρις
Κουκουλόπουλος ΠΑΣΟΚ



3;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Π. Κουκουλόπουλος: «Η στάση πληρωμών έργων ΕΣΠΑ και ΠΔΕ,
αποτέλεσμα κυβερνητικών επιλογών» - Πρωι ...

Πηγή: www.prlogos.gr Ημερομηνία
έκδοσης:

06-07-2024 17:16:00

Σύνδεσμος: https://www.prlogos.gr/π-κουκουλόπουλος-η-στάση-πληρωμών-έρ/

Θέματα: ΣΑΤΕ

www.prlogos.gr - 2024-07-06 17:16:00

Π. Κουκουλόπουλος: «Η στάση πληρωμών έργων
ΕΣΠΑ και ΠΔΕ, αποτέλεσμα κυβερνητικών
επιλογών» - Πρωινός Λόγος Κοζάνη

Επιβεβαιώνονται οι προειδοποιήσεις για
καθυστερήσεις και παύση πληρωμών σε
έργα ΕΣΠΑ και ΠΔΕ, τις οποίες ο Βουλευτής
Κοζάνης και Υπεύθυνος ΚΤΕ Οικονομικών
του ΠΑΣΟΚ – Κινήματος Αλλαγής, Πάρις
Κουκουλόπουλος, είχε θέσει προς την
Κυβέρνηση ήδη από τον Ιανουάριο, σε
κοινοβουλευτική παρέμβαση που τότε

πραγματοποίησε μαζί με τους υπόλοιπους Βουλευτές του ΠΑΣΟΚ που είναι
μέλη της Διαρκούς Επιτροπής Οικονομικών Υποθέσεων. Την Πέμπτη,
λοιπόν, προχώρησε σε κατάθεση νέας Ερώτησης για το θέμα στη Βουλή,
μαζί με το συναρμόδιο Υπεύθυνο ΚΤΕ Οικονομίας, Π. Γερουλάνο. Κατ’
αρχάς, στην Ερώτηση υπενθυμίζεται ότι εδώ και έξι μήνες “έκρουαν τον
κώδωνα του κινδύνου” για την υπερβολικά μεγάλη υπερδέσμευση, στην
οποία είχε καταφύγει η Κυβέρνηση για να αντιμετωπίσει τη χαμηλή
απορροφητικότητα του ΕΣΠΑ, και για το χρηματοδοτικό κενό που προέκυπτε
και θα ήταν πολύ δύσκολο να καλυφθεί από εθνικούς πόρους, προκαλώντας
παύση πληρωμών. Περαιτέρω, τονίζεται πως «η πραγματικότητα, δυστυχώς,
επιβεβαιώνει με τον πλέον έντονο τρόπο όσα από τότε επισημάναμε. Η
στάση πληρωμών έργων, που ήδη υπήρχε, στο πέρασμα των μηνών
επιδεινώθηκε, με την οικονομική “ασφυξία” των αναδόχων εταιρειών να
επιτείνεται. Το αδιέξοδο που προκάλεσαν οι κυβερνητικοί χειρισμοί σας,
αποτυπώνεται άλλωστε γλαφυρά σε Επιστολή του 

   ( ), με θέμα “Απλήρωτοι
λογαριασμοί έργων ΠΔΕ και ΕΣΠΑ”. Οι πρωτοβουλίες σας ακόμα
“αγνοούνται”. Οι απλήρωτοι λογαριασμοί έργων, οι περιπτώσεις εταιρειών
που -ενώ έχουν αναδειχθεί ανάδοχοι- πληροφορούνται ότι τα έργα
απεντάσσονται, καθώς και η μη ένταξη συνεχιζόμενων έργων στο νέο ΕΣΠΑ,
είναι μερικές μόνο από τις παραμέτρους που γεννούν προβληματισμό». «Το
μείζον πρόβλημα αποπληρωμής και υλοποίησης των εν λόγω έργων,
αποτελεί αποτέλεσμα συγκεκριμένων λανθασμένων επιλογών της
Κυβέρνησης. Η παύση πληρωμών έχει πλήξει τις μικρομεσαίες εργοληπτικές
εταιρείες σε μια δυσμενή χρονική συγκυρία υπέρογκης αύξησης των τιμών,
των δομικών υλικών και της ενέργειας, χωρίς ακόμη να έχουν πληρωθεί τη
νόμιμη αναθεώρηση από το 1ο τρίμηνο 2022 και εντεύθεν, ενώ η τραπεζική
χρηματοδότηση των εταιρειών αυτής της κλίμακας είναι ουσιαστικά κλειστή. Η
οικονομική “ασφυξία” των αναδόχων επιφέρει πολλαπλασιαστικές επιπτώσεις
στην οικονομική ζωή των τοπικών κοινωνιών ανά την επικράτεια, ιδίως στην
ήδη φθίνουσα ύπαιθρο» σημειώνεται με έμφαση. Υπό αυτά τα δεδομένα, ο
Υπουργός Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών καλείται να δώσει
συγκεκριμένα στοιχεία για: � την έκταση της παύσης πληρωμών, � την

Πανελληνίου
Συνδέσμου Τεχνικών Εταιρειών ΣΑΤΕ
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καθυστέρηση έγκαιρης και αποτελεσματικής επίλυσης του προβλήματος που
η Κυβέρνηση δημιούργησε, � τις ενέργειες άμεσης διασφάλισης πληρωμής
και αδιατάρακτης υλοποίησης των έργων, � τις περιπτώσεις απένταξης
έργων ενώ έχουν ήδη αναδειχθεί ανάδοχοι, καθώς και μη ένταξης
συνεχιζόμενων έργων στο νέο ΕΣΠΑ. Αναλυτικότερα, μπορείτε να δείτε
ολόκληρη την Ερώτηση εδώ:
https://www.hellenicparliament.gr/UserFiles/c0d5184d-7550-4265-8e0b-
078e1bc7375a/12623412.pdf
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Καμπανάκι από Περιφέρεια, Δήμους και
Εργολήπτες: Πάγωσαν μικρά και μεσαία έργα

# Έργα # Πάτρα # Δήμος Πατρέων #
Περιφέρεια Δυτικής Ελλάδας # ΕΙΔΗΣΕΙΣ
ΠΑΤΡΑ # ΕΡΓΟΛΗΠΤΕΣ Η «Π» είχε
γράψει από τον περασμένο Απρίλιο για
τα προειδοποιητικά μηνύματα της
Περιφέρειας Δυτικής Ελλάδας προς το
υπουργείο Οικονομίας και Οικονομικών,
και τις εμπλοκές στην ροή των

χρηματοδοτήσεων στα έργα του Προγράμματος Δημοσίων
Επενδύσεων και του ΕΣΠΑ. Προ ημερών, ήρθαν και οι διαμαρτυρίες
από τις μικρομεσαίες τεχνικές εταιρείες, που βλέπουν εδώ και μήνες
παγωμένους λογαριασμούς έργων μικρού και μεσαίου
προϋπολογισμού, με αποτέλεσμα να απειλείται η πορεία και η
βιωσιμότητά τους. Σωτήρης Παπανδρέου Σε δυσαρμονίες μεταξύ των ροών
χρηματοδότησης και των δεσμεύσεων που έχουν αναληφθεί από το
Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων, αποδίδουν πηγές της Περιφέρειας
Δυτικής Ελλάδας τη δυσπραγία πληρωμών που παρατηρείται τους
τελευταίους μήνες σε διάφορα έργα. Παράγοντες της Περιφέρειας Δυτικής
Ελλάδας τονίζουν στην «Πελοπόννησο» ότι αναφορές του τύπου «στάση
πληρωμών» είναι υπερβολικές, βρίσκονται εκτός πραγματικότητας και
μοναδικό στόχο έχουν το πολιτικό όφελος. Πρόβλημα πάντως υπάρχει και
έχει ευρύτερες διαστάσεις, αφού ο   

 έκανε παρέμβαση με προειδοποιητική επιστολή προς τον
αναπληρωτή υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών και τον γενικό
γραμματέα Δημοσίων Επενδύσεων και ΕΣΠΑ, για τον κίνδυνο απλήρωτων
λογαριασμών. Στην Περιφέρεια Δυτικής Ελλάδας όπως πληροφορείται η
«Πελοπόννησος», οι εκκρεμείς υποχρεώσεις από εκτελούμενα έργα,
ανέρχονται σήμερα στο ποσό των 32 εκατ. ευρώ περίπου. Το πρόβλημα
αποδίδεται στο μικρό όριο πληρωμών που εγκρίνει κάθε χρόνο το υπουργείο
Οικονομικών από τον εθνικό προϋπολογισμό, για τα έργα του Προγράμματος
Δημοσίων Επενδύσεων. Είναι ενδεικτικό ότι η Περιφέρεια Δυτικής Ελλάδας
είχε για το 2024 όριο πληρωμών 27 εκατ. ευρώ, το οποίο δεν επαρκεί για να
καλύψει ταυτόχρονα ανάγκες έργων συντήρησης, αποκατάστασης
καταστροφών και παράλληλα νέων επενδύσεων. Η κατάσταση επιβαρύνεται
και από υποχρεώσεις που έρχονται από το παρελθόν και που προέκυψαν
μέσα από έκτακτες ανάγκες (φυσικές καταστροφές) δεσμεύοντας σημαντικό
ποσοστό αυτών των πληρωμών. Για παράδειγμα, φέτος έχουν ήδη πληρωθεί
20 εκατ. ευρώ για έργα του ΠΔΕ, από τα οποία ποσό 12 εκατ. ευρώ περίπου
διατέθηκε για έκτακτες ανάγκες έργων αποκατάστασης φυσικών
καταστροφών του 2023. Αυτό τι σημαίνει πρακτικά; Οτι οι εκκρεμείς ανάγκες
αποπληρωμής έργων αποκατάστασης φυσικών καταστροφών, μαζί με τους
εκκρεμείς λογαριασμούς έργων συντήρησης υποδομών που έρχονται από το

Πανελλήνιος Σύνδεσμος Τεχνικών
Εταιρειών
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2023, ξεπερνούν το όριο πιστώσεων που έχει μέχρι στιγμής η Περιφέρεια για
το 2024. Γι’ αυτό και το καμπανάκι της περιφερειακής αρχής προς την
κυβέρνηση να προχωρήσει άμεσα σε εκταμίευση κονδυλίων και αύξηση του
ορίου πιστώσεων, είναι ηχηρό. ΠΑΡΕΜΒΑΣΕΙΣ Πάντως, θα πρέπει να
σημειωθεί ότι παρέμβαση για το πρόβλημα είχε κάνει από τον περασμένο
Απρίλιο στο συνέδριο της Ενωσης Περιφερειών ο περιφερειάρχης Νεκτάριος
Φαρμάκης, ζητώντας αύξηση του ορίου πληρωμών, ώστε να διοχετεύονται
περισσότεροι πόροι από το Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων προς τις
περιφέρειες, ενώ είχε προειδοποιήσει τότε, πως αν δεν υπάρξει άμεσα
αναπροσαρμογή αυτών των ορίων στις κρατικές πιστώσεις, οι περιφέρειες
και οι δήμοι κινδυνεύουν με λειτουργική συρρίκνωση. Μάλιστα, ο κ.
Φαρμάκης έχει προτείνει ακόμα και τη διάθεση αναξιοποίητων πόρων από το
Ταμείο Ανάκαμψης, μιας και η κυβέρνηση αναζητά τρόπους μεγαλύτερης
απορρόφησης, αλλά αυτή η πρόταση φαίνεται ότι προσκρούει σε αυστηρούς
περιορισμούς του προγράμματος. Η κατάσταση αυτή ωστόσο, αξιοποιείται
και πολιτικά. Ο επικεφαλής της περιφερειακής παράταξης «Μαζί Αλλάζουμε –
Δυτική Ελλάδα» Κώστας Καρπέτας δήλωσε χθες ότι η κατάσταση που
επικρατεί με την εκτέλεση έργων στην Δυτική Ελλάδα είναι σοβαρή. Η
Περιφέρεια Δυτικής Ελλάδας χρωστάει 32 εκατ. ευρώ σε τεχνικές εταιρείες
από το Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων, γεγονός που έχει οδηγήσει σε
στάση πληρωμών και πάγωμα πολλών απαραίτητων έργων για την τοπική
κοινωνία. Ο κ. Καρπέτας επικαλέστηκε την απάντηση του αντιπεριφερειάρχη
Υποδομών και Εργων Βασίλη Γιαννόπουλου στην πρόσφατη συνεδρίαση της
Οικονομικής Επιτροπής, όπου παραδέχθηκε το πρόβλημα πληρωμών.
ΠΙΕΣΕΙΣ ΑΠΟ ΤΟΥΣ ΕΡΓΟΛΗΠΤΕΣ Πέτρος Μαντάς Αυτές οι δυσαρμονίες
έχουν ως αποτέλεσμα εργολήπτες να αντιμετωπίζουν πρόβλημα στις ροές
των πληρωμών τους και κάποια έργα να παγώνουν. Για παράδειγμα,
εργολάβος από την Αχαΐα ανέφερε στην «Πελοπόννησο» ότι έχει απαιτήσεις
1.250.000 από την Περιφέρεια Ιονίων Νήσων, άλλη εταιρεία έχει ανοικτό
λογαριασμό 6 εκ. με την Περιφέρεια Ηπείρου και 2 εκ. ευρώ από τον Δήμο
Πατρέων, κ.ά. Το μέγεθος του προβλήματος περιέγραψε ο πρόεδρος του
τοπικού συλλόγου εργοληπτικών επιχειρήσεων Πέτρος Μαντάς, ο οποίος
τόνισε στην «Π» ότι υπάρχει απόλυτη στάση πληρωμών στο Πρόγραμμα
Δημοσίων Επενδύσεων και τους τελευταίους μήνες, παρατηρείται εμπλοκή
πληρωμών και στο ΕΣΠΑ. Τόνισε πως οι καθυστερήσεις συνιστούν ένα πολύ
σοβαρό πρόβλημα, γιατί μέσα από αυτά τα δύο μεγάλα προγράμματα
χρηματοδοτούνται τα περισσότερα μικρά και μεσαία έργα σε επίπεδο δήμων
και περιφερειών. Οπως είπε ο Πέτρος Μαντάς, πολλές εργολαβίες έχουν
διαλυθεί, άλλες βρίσκονται σε αναστολή ή διακοπή εργασιών και λίγες είναι
αυτές που παραμένουν ακόμα ενεργές. Ο Κ. ΠΕΛΕΤΙΔΗΣ ΠΡΟΕΙΔΟΠΟΙΗΣΕ
ΣΤΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ ΚΕΔΕ Στον Δήμο Πατρέων, τα πράγματα είναι
επίσης οριακά με αρκετά έργα, όπου τεχνικές εταιρείες είτε έχουν παγώσει τις
εργασίες ή και προειδοποιούν ακόμα και με καταγγελία σύμβασης. Ο
δήμαρχος Πατρέων Κώστας Πελετίδης στην πρόσφατη συνεδρίαση της
ΚΕΔΕ έθεσε το θέμα της ροής των χρηματοδοτήσεων των έργων, όπου έχει
εντοπιστεί ανεπάρκεια πιστώσεων για έξι μήνες. Ο δήμαρχος Πατρέων στη
συνέλευση της ΚΕΔΕ Ανέφερε χαρακτηριστικά για το θέμα: «Είναι κρίσιμο
ζήτημα που το αντιμετωπίζουν όλοι οι δήμοι. Μιλάμε για την ανεπάρκεια
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πιστώσεων για έξι μήνες από τα χρηματοδοτικά προγράμματα. Δεν είναι ένα
ουδέτερο θέμα. Δεν πληρώνονται τα έργα που έχουμε. Οι εργολάβοι αφού
δεν πληρώνονται για έξι μήνες για εγκεκριμένους λογαριασμούς,
αποφασίζουν και κάνουν διακοπή εργασιών. Μιλάμε για έργα του ΕΣΠΑ και
του Προγράμματος Δημοσίων Επενδύσεων. Υπάρχει στάση πληρωμών και
είναι τρομακτικό. Θα σταματήσουν όλα τα έργα. Οταν γίνεται διακοπή
εργασιών, υπάρχουν συνέπειες. Υπάρχουν συμβάσεις και τα έργα θα
ακινητοποιηθούν. Θα προχωρήσουν οι χρηματοδοτήσεις για να
ξεμπλοκάρουν; Αν υπάρχει έλλειψη χρημάτων, γιατί δίνονται χρήματα για
εμπορικά κέντρα και ξενοδοχεία;». Ο υπουργός Εσωτερικών Θόδωρος
Λιβάνιος δεν έδωσε σαφή απάντηση στα ερωτήματα Πελετίδη, αλλά και
άλλων δημάρχων σχετικά με τα οικονομικά ζητήματα. Τόνισε όμως ότι όλα
αυτά θα πρέπει να τεθούν επί τάπητος μαζί με το υπουργείο Οικονομικών και
πως το επόμενο διάστημα θα γίνει μια τριμερής συνάντηση υπουργείου
Εσωτερικών-ΚΕΔΕ-υπουργείου Οικονομικών. Διαβάστε επίσης : Ο Στέφανος
Κασσελάκης προτείνει κατάργηση όλης της οργανωτικής δομής του ΣΥΡΙΖΑ:
«Όχι» στους «87» για τα δημοψηφίσματα Πώς η ΕΛΑΣ έφτασε στα ίχνη του
βασικού υπόπτου για τη δολοφονία του 54χρονου τοπογράφου στο Ψυχικό
Λάρισα: «Κατάληψη» έχουν κάνει οι «ιπτάμενες» κατσαρίδες: Σφραγίζουν
νεροχύτες και σιφόνια οι κάτοικοι ΒΙΝΤΕΟ Υβόννη Μπόσνιακ: Το μήνυμα
στήριξης προς τον Αντώνη Ρέμο – «Μαζί σου ως το τέλος του κόσμου»
Ακολουθήστε μας για όλες τις ειδήσεις στο Bing News και το Google News
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Οι τεχνικές εταιρείες: «εκπέμπουν SOS» για
καθυστερήσεις σε πληρωμές ΠΔΕ &amp; ΕΣΠΑ

Από τον Γιώργο Παπακωνσταντίνου Το…
συνηθισμένο, πλέον, «καμπανάκι» για τις
καθυστερήσεις στις πληρωμές έργων
«χτύπησε» για ακόμα μία φορά σύσσωμος ο
τεχνικός κλάδος, μέσω του συνόλου σχεδόν
των ενώσεων και των φορέων του

 κόσμου. Όπως μόλις προ
ημερών ανέδειξε το insider.gr, τα μέλη και οι σύνδεσμοι του κλάδου, σε κοινή
τους επιστολή προς το υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών,
έκαναν λόγο, μεταξύ άλλων, για καθεστώς μόνιμης οικονομικής «ομηρίας»
στο οποίο έχουν βρεθεί ελληνικές εργοληπτικές επιχειρήσεις, για τις δύσκολες
συνθήκες που βιώνουν λόγω μεγάλων καθυστερήσεων στις πληρωμές
έργων από το Δημόσιο και την απουσία προοπτικής για την επιστροφή σε
συνθήκες κανονικότητας. - Advertisement - Το… σύνηθες (αλλά σημαντικό)
πρόβλημα από το παρελθόν Ειδικότερα, έντονες διαμαρτυρίες καταγράφονται
από τις εργοληπτικές οργανώσεις για τις οφειλές του δημοσίου στις τεχνικές
εταιρίες με το υπουργείο Εθνικής Οικονομίας να επιχειρεί να λύσει το
πρόβλημα με αύξηση του εθνικού σκέλους του Προγράμματος Δημοσίων
Επενδύσεων (ΠΔΕ). Βέβαια, για την ώρα ουδείς είναι σε θέση να
προσδιορίσει το πότε θα λυθεί το ζήτημα. Αλλωστε, σχεδόν κάθε χρόνο τα
μέλη του τεχνικού κόσμου διαμαρτύρονται για καθυστερήσεις και στέλνουν
επιστολές αναδεικνύοντας το πρόβλημα της… στάσης πληρωμών
εγκεκριμένων λογαριασμών έργων Προγράμματος Δημοσίων Επενδύσεων
(ΠΔΕ) και του ΕΣΠΑ, κάνοντας λόγο για καθυστερήσεις ακόμα και μηνών στη
ροή των πληρωμών, για δεινή οικονομική θέση εταιρειών, αδυναμία
εκπλήρωσης υποχρεώσεων, ζητώντας την άμεση και οριστική επίλυση του
οξύτατου προβλήματος. Το πρόβλημα, λοιπόν, έρχεται από το παρελθόν,
καθώς κάθε χρόνο μεταφέρονται οφειλές από τα προηγούμενα έτη. Έτσι οι
πιστώσεις είναι μεγαλύτερες από αυτές του προϋπολογισμού με αποτέλεσμα
να μην καταβάλλονται οφειλές το ύψος των οποίων δεν έχει γίνει γνωστό.
Πάντως, πρόσφατα ο υπουργός Υποδομών, Χρήστος Σταϊκούρας, είχε
δηλώσει ότι οι διαθέσιμοι πόροι του εθνικού σκέλους του ΠΔΕ του
υπουργείου έχουν αυξηθεί από τα 320 στα 500 εκατ. ευρώ, ως αποτέλεσμα
της θετικής πορείας την ελληνικής οικονομίας. Ωστόσο, μένει να φανεί αν θα
πάνε όλα τα επιπλέον κεφάλαια σε χρηματοδότηση έργων ή θα καλύψουν
«τρύπες» από τις οφειλές προς τις . - Advertisement - Για
άλλη μια φορά, λοιπόν, μέσω κοινής επιστολής των οργανώσεων τους προς
τον υπουργό Εθνικής Οικονομίας οι τεχνικές εταιρίες (μέσω των ΠΕΔΜΕΔΕ,
ΠΕΣΕΔΕ, , ΣΤΕΑΤ) αναφέρουν ότι βρίσκονται «σε καθεστώς μόνιμης
οικονομικής ομηρίας» και τονίζουν ότι η πολύμηνη καθυστέρηση εξόφλησης
των οφειλών απέναντι στις εργοληπτικές επιχειρήσεις «οδηγεί σε πλήρη
απορρύθμιση του κλάδου, στην διακοπή εκτέλεσης μικρών και μεγάλων

κατασκευαστικού

κατασκευαστικές

ΣΑΤΕ
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δημοσίων έργων και φυσικά απειλεί την βιωσιμότητα χιλιάδων
επιχειρήσεων». Απλήρωτοι λογαριασμοί έργων ΠΔΕ και ΕΣΠΑ Υπενθυμίζεται
ότι και στις αρχές Ιουλίου ο    
είχε στείλει επιστολή προς το ΥΠΟΙΚ με θέμα «Απλήρωτοι λογαριασμοί
έργων ΠΔΕ και ΕΣΠΑ». Κάνοντας λόγο για καθυστερήσεις μηνών, ιδίως σε
μεσαία και μικρού μεγέθους έργα, για δυσμενείς συνθήκες που έχουν
δημιουργηθεί και για κινδύνους τόσο για την επιβίωση εταιρειών όσο και για
τα ίδια τα έργα. Ο σύνδεσμος έκανε λόγο για δυσχερή κατάσταση στα έργα
που χρηματοδοτούνται από το ΠΔΕ, καθώς το πρόβλημα μη πληρωμής
λογαριασμών διαρκεί από την προηγούμενη χρονιά αλλά και για αναστάτωση
των εργοληπτικών εταιρειών που, ενώ έχουν αναδειχθεί ανάδοχοι σε έργα
που ανέμεναν να συμβασιοποιηθούν, πληροφορούνται ότι αίρεται η
δυνατότητα χρηματοδότησής τους με την απένταξη αυτών από το ΕΣΠΑ.
insider.gr

Πανελλήνιος Σύνδεσμος Τεχνικών Εταιρειών
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Τεχνικές εταιρείες: «Εκπέμπουν» SOS για
καθυστερήσεις σε πληρωμές ΠΔΕ, ΕΣΠΑ

Γιατί οι φορείς και οι σύνδεσμοι του τεχνικού
κλάδου «χτυπούν καμπανάκι» για τις
καθυστερήσεις στις πληρωμές έργων. Οι
πιστώσεις που είναι μεγαλύτερες του
προβλεπόμενου προϋπολογισμού. Οι
συνεχείς διαμαρτυρίες και οι επιστολές προς
αρμόδια υπουργεία. Εν αναμονή

ομαλοποίησης. Το… συνηθισμένο, πλέον, «καμπανάκι» για τις
καθυστερήσεις στις πληρωμές έργων «χτύπησε» για ακόμα μία φορά
σύσσωμος ο τεχνικός κλάδος, μέσω του συνόλου σχεδόν των ενώσεων και
των φορέων του  κόσμου. Όπως μόλις προ ημερών
ανέδειξε το insider.gr, τα μέλη και οι σύνδεσμοι του κλάδου, σε κοινή τους
επιστολή προς το υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, έκαναν
λόγο, μεταξύ άλλων, για καθεστώς μόνιμης οικονομικής «ομηρίας» στο οποίο
έχουν βρεθεί ελληνικές εργοληπτικές επιχειρήσεις, για τις δύσκολες συνθήκες
που βιώνουν λόγω μεγάλων καθυστερήσεων στις πληρωμές έργων από το
Δημόσιο και την απουσία προοπτικής για την επιστροφή σε συνθήκες
κανονικότητας. Το… σύνηθες (αλλά σημαντικό) πρόβλημα από το παρελθόν
Ειδικότερα, έντονες διαμαρτυρίες καταγράφονται από τις εργοληπτικές
οργανώσεις για τις οφειλές του δημοσίου στις τεχνικές εταιρίες με το
υπουργείο Εθνικής Οικονομίας να επιχειρεί να λύσει το πρόβλημα με αύξηση
του εθνικού σκέλους του Προγράμματος Δημοσίων Επενδύσεων (ΠΔΕ).
Βέβαια, για την ώρα ουδείς είναι σε θέση να προσδιορίσει το πότε θα λυθεί το
ζήτημα. Αλλωστε, σχεδόν κάθε χρόνο τα μέλη του τεχνικού κόσμου
διαμαρτύρονται για καθυστερήσεις και στέλνουν επιστολές αναδεικνύοντας το
πρόβλημα της… στάσης πληρωμών εγκεκριμένων λογαριασμών έργων
Προγράμματος Δημοσίων Επενδύσεων (ΠΔΕ) και του ΕΣΠΑ, κάνοντας λόγο
για καθυστερήσεις ακόμα και μηνών στη ροή των πληρωμών, για δεινή
οικονομική θέση εταιρειών, αδυναμία εκπλήρωσης υποχρεώσεων, ζητώντας
την άμεση και οριστική επίλυση του οξύτατου προβλήματος. Το πρόβλημα,
λοιπόν, έρχεται από το παρελθόν, καθώς κάθε χρόνο μεταφέρονται οφειλές
από τα προηγούμενα έτη. Έτσι οι πιστώσεις είναι μεγαλύτερες από αυτές του
προϋπολογισμού με αποτέλεσμα να μην καταβάλλονται οφειλές το ύψος των
οποίων δεν έχει γίνει γνωστό. Πάντως, πρόσφατα ο υπουργός Υποδομών,
Χρήστος Σταϊκούρας, είχε δηλώσει ότι οι διαθέσιμοι πόροι του εθνικού
σκέλους του ΠΔΕ του υπουργείου έχουν αυξηθεί από τα 320 στα 500 εκατ.
ευρώ, ως αποτέλεσμα της θετικής πορείας την ελληνικής οικονομίας.
Ωστόσο, μένει να φανεί αν θα πάνε όλα τα επιπλέον κεφάλαια σε
χρηματοδότηση έργων ή θα καλύψουν «τρύπες» από τις οφειλές προς τις

. Για άλλη μια φορά, λοιπόν, μέσω κοινής επιστολής των
οργανώσεων τους προς τον υπουργό Εθνικής Οικονομίας οι τεχνικές εταιρίες
(μέσω των ΠΕΔΜΕΔΕ, ΠΕΣΕΔΕ, , ΣΤΕΑΤ) αναφέρουν ότι βρίσκονται
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«σε καθεστώς μόνιμης οικονομικής ομηρίας» και τονίζουν ότι η πολύμηνη
καθυστέρηση εξόφλησης των οφειλών απέναντι στις εργοληπτικές
επιχειρήσεις «οδηγεί σε πλήρη απορρύθμιση του κλάδου, στην διακοπή
εκτέλεσης μικρών και μεγάλων δημοσίων έργων και φυσικά απειλεί την
βιωσιμότητα χιλιάδων επιχειρήσεων». Απλήρωτοι λογαριασμοί έργων ΠΔΕ
και ΕΣΠΑ Υπενθυμίζεται ότι και στις αρχές Ιουλίου ο 

   είχε στείλει επιστολή προς το ΥΠΟΙΚ με
θέμα «Απλήρωτοι λογαριασμοί έργων ΠΔΕ και ΕΣΠΑ». Κάνοντας λόγο για
καθυστερήσεις μηνών, ιδίως σε μεσαία και μικρού μεγέθους έργα, για
δυσμενείς συνθήκες που έχουν δημιουργηθεί και για κινδύνους τόσο για την
επιβίωση εταιρειών όσο και για τα ίδια τα έργα. Ο σύνδεσμος έκανε λόγο για
δυσχερή κατάσταση στα έργα που χρηματοδοτούνται από το ΠΔΕ, καθώς το
πρόβλημα μη πληρωμής λογαριασμών διαρκεί από την προηγούμενη χρονιά
αλλά και για αναστάτωση των εργοληπτικών εταιρειών που, ενώ έχουν
αναδειχθεί ανάδοχοι σε έργα που ανέμεναν να συμβασιοποιηθούν,
πληροφορούνται ότι αίρεται η δυνατότητα χρηματοδότησής τους με την
απένταξη αυτών από το ΕΣΠΑ.
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